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Έφυγε από τη ζωή ο πρώην 
Δήμαρχος Κατερίνης 

Μενέλαος Τερζόπουλος

ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΓΙΑ ΕΝΑ ΚΑΛΥΤΕΡΟ ΑΥΡΙΟ

ΒΕΝΙΑΜΙΝ και ΑΒ 
Βασιλόπουλος ενώνουν

 τις δυνάμεις τους

Κοπή πίτας στη Θρακική 
Εστία με εορταστική 

ατμόσφαιρα 
και βραβεύσεις

ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ ΠΙΕΡΙΑΣ

Συνεχίζεται η παράδοση των δώρων 
στους τυχερούς καταναλωτές

Πρώτος στην Κεντρική Μακεδονία 
ο Δήμος Κατερίνης 

στην υλοποίηση προγράμματος βιοαποβλήτων
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Πρώτος σε επίπεδο Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδο-
νίας αναδεικνύεται ο Δήμος Κατερίνης ως προς την 
προώθηση του προγράμματος βιοαποβλήτων και συ-
γκεκριμένα ως προς τη διανομή των καφέ κάδων σε 
επαγγελματίες, ιδιαίτερα όμως προς την ποσότητα συ-
γκέντρωσης του οργανικού υλικού το οποίο συλλέγουν 
ειδικά απορριμματοφόρα από καταστήματα εστίασης 
(χρησιμοποιημένα λάδια, λίπη και άλλα οργανικά υλι-
κά).
Τα υλικά που συγκεντρώνονται, τυγχάνουν ειδικής 

επεξεργασίας και μετατρέπονται σε εδαφοβελτιωτικά 
στοιχεία, γεγονός που έχει πολλαπλά οφέλη για τον 
Δήμο και για τους δημότες, πρωτίστως περιβαλλοντικά 
αλλά και οικονομικά. Σύμφωνα με όσα ανακοίνωσε 
την Παρασκευή 9 Ιανουαρίου 2025 ο Πρόεδρος του 
ΦΟΔΣΑ, ο Δήμος Κατερίνης συγκέντρωσε 2,5 τόνους 
οργανικό υλικό, το οποίο και μετατράπηκε σε εδαφο-
βελτιωτικό το οποίο, στη συνέχεια, θα αξιοποιηθεί. Τα 
συγκεκριμένα στοιχεία δόθηκαν στη δημοσιότητα, στη 
διάρκεια επίσκεψης στο αμαξοστάσιο, του Δημάρχου 
Κατερίνης Ιωάννη Ντούμου και του αρμόδιου Αντιδη-
μάρχου Ηλία Τάπρα.
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ ΦΟΔΣΑ
Ο Πρόεδρος ΦΟΔΣΑ Μιχάλης Γεράνης, επισκεπτόμε-

νος μαζί με συνεργάτες του το δημοτικό αμαξοστάσιο 
έδωσε τα συγχαρητήριά του: «Δήμαρχε Κατερίνης, θα 
ήθελα να σας συγχαρώ γι’ αυτή την προσπάθεια», είπε 
αρχικά ο κ. Γεράνης. «Θα ήθελα επίσης να συγχαρώ 
τον Αντιδήμαρχο κ. Τάπρα, καθώς και το προσωπικό, 
διότι αναδειχθήκατε πρώτος Δήμος στην Κεντρική Μα-
κεδονία ως προς τη διανομή των καφέ κάδων αλλά και 
ως προς την ποσότητα του οργανικού υλικού. Συγχα-
ρητήρια και σε όλα τα στελέχη σας. Σας διαβεβαιώνου-
με ότι εμείς ως ΦΟΔΣΑ είμαστε δίπλα σας. Γι’ αυτή την 
πρωτιά υπάρχει ένα βραβείο για τον Δήμο Κατερίνης, 
το οποίο θα αποτελεί την αναγνώριση της προσπά-
θειας που κάνετε, διότι είσαστε ο πρώτος Δήμος στην 

Κεντρική Μακεδονία ως προς τη συλλογή ποσότητας 
του οργανικού υλικού (2,5 τόνους)[…]. Σας ενημερώ-
νω επίσης ότι τώρα βγαίνει και η σχετική πρόσκληση 
σύμφωνα με την οποία θα δείτε το τι παραπάνω χρει-
άζεστε ως προς τον μηχανολογικό εξοπλισμό, διότι, 
με βάση τη νομοθεσία, αυτόν τον εξοπλισμό θα τον 
προμηθευτεί ο ΦΟΔΣΑ και θα τον δώσει στον Δήμο 
Κατερίνης».
Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ
Ο Δήμαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος εξέφρασε 

τις ευχαριστίες του προς τον Οργανισμό για την καλή 
συνεργασία λέγοντας: «Ευχαριστώ πολύ τον ΦΟΔΣΑ 
για την καλή συνεργασία, ευχαριστώ τον Αντιδήμαρχο 
Ηλία Τάπρα, ευχαριστώ πολύ και τα στελέχη μας που 
προωθούν τη διαδικασία περισυλλογής οργανικών απο-
βλήτων μέσω των καφέ κάδων. Καλή η προσπάθειά 
μας, νομίζω όμως ότι χρειαζόμαστε ακόμη περισσότε-
ρη προσπάθεια, και αυτό αφορά κυρίως την περαιτέρω 
ενημέρωση των δημοτών, διότι είναι ανάγκη να καθιε-
ρωθεί μια περιβαλλοντική συνείδηση στους πολίτες. Η 
ενημέρωση πρέπει να γίνει πρωτίστως από τον ΦΟΔΣΑ 
και στη συνέχεια θα ακολουθήσουμε και εμείς. Μόνο 
τότε θα έχουμε ακόμη καλύτερα αποτελέσματα».
Ο ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑΣ
Από την πλευρά του, ο Αντιδήμαρχος Ηλίας Τάπρας 

δήλωσε: «Ήταν ένα στοίχημα της Αντιδημαρχίας μας 

που κερδήθηκε. Θα ήθελα να εκφράσω τις ευχαριστίες 
μου προς τον Διευθυντή Περιβάλλοντος και Καθαρι-
ότητας Κώστα Κιτιξή, τους επόπτες και προς το προ-
σωπικό, ειδικότερα του καφέ κάδου, διότι κάναμε ό,τι 
καλύτερο μπορούσαμε ώστε να φτάσουμε σε αυτό το 
αποτέλεσμα. Έχουμε άριστη συνεργασία και με τον 
Πρόεδρο του ΦΟΔΣΑ κ. Γεράνη, αλλά και με τα στελέ-
χη του ΦΟΔΣΑ και θεωρώ ότι αυτό είναι μόνο η αρχή. 
Θα υπάρξει συνέχεια. Είμαι βέβαιος ότι τα αποτελέσμα-
τα αυτής της προσπάθειας, όσο περνάει ο καιρός, θα 
είναι και καλύτερα, διότι ο στόχος μας είναι, σταδιακά, 
να βγούμε και σε άλλους τομείς στην Κατερίνη, δηλα-
δή και σε πολυκατοικίες και αλλού».
ΠΑΡΟΥΣΙΕΣ
Στην εκδήλωση, εκτός από τον Πρόεδρο του ΦΟΔΣΑ, 

παρόντες ήταν ο Γενικός Γραμματέας του Οργανισμού 
Γιώργος Ταχμετζίδης, η Επιτροπή Παρακολούθησης 
και Διαχείρισης Βιοαποβλήτων καθώς και διευθυντικά 
στελέχη του ΦΟΔΣΑ Κεντρικής Μακεδονίας. Επίσης, 
από την πλευρά του Δήμου Κατερίνης, εκτός από τον 
Δήμαρχο και τον Αντιδήμαρχο Καθαριότητας, παρόντες 
ήταν ο Διευθυντής Περιβάλλοντος και Καθαριότητας 
Κωνσταντίνος Κιτιξής, ο Προϊστάμενος Καθαριότητας 
Γιάννης Βαρβαρέζος, επόπτες καθαριότητας καθώς και 
στελέχη που σχετίζονται με το πρόγραμμα μεταποίη-
σης βιοαποβλήτων.

Πρώτος στην Κεντρική Μακεδονία ο Δήμος Κατερίνης 
στην υλοποίηση προγράμματος βιοαποβλήτων

Επιτυχής η έκβαση της υπόθεσης των συμβασι-
ούχων εργαζομένων στον τομέα Καθαριότητας του 
Δήμου Κατερίνης, καθώς το αρμόδιο Δικαστήριο 
την Πέμπτη 9 Ιανουαρίου 2025, με την απόφαση 
αναβολής εκδίκασης που εξέδωσε, παρέτεινε έως 
και τις 03/04/2025 την εργασιακή τους σχέση με 
τον Δήμο. Κατά την συγκεκριμένη ημερομηνία ορί-
στηκε και η τελική εκδίκαση της υπόθεσης.
Οι εκπρόσωποι των εργαζομένων ευχαρίστησαν 

θερμά για την αμέριστη συμπαράσταση και έμπρα-

κτη στήριξη τον Δήμαρχο Κατερίνης Ιωάννη Ντού-
μο, τον Αντιδήμαρχο Καθαριότητας Ηλία Τάπρα, 
τον Δ/ντη της υπηρεσίας Καθαριότητας Κων/νο 
Κιτιξή και τον δικηγόρο Αχιλλέα Νικολαΐδη.
Όπως τονίζει ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος Ηλίας Τά-

πρας: «Η Διοίκηση του Ι. Ντούμου στηρίζει διαχρο-
νικά τον δίκαιο αγώνα των συμβασιούχων εργαζο-
μένων στον τομέα Καθαριότητας, για τη διατήρησή 
τους στις θέσεις εργασίας τους, τις οποίες υπηρε-
τούν με υπευθυνότητα και συνέπεια».

Παραμένουν στον Δήμο Κατερίνης οι 26 συμβασιούχοι 
στην υπηρεσία καθαριότητας

Αποκαταστάθηκε αργά το απόγευμα της Παρασκευής 10 Ιανουαρίου 2025, ύστερα από συντονισμένες ενέργειες των συ-
νεργείων της ΔΕΥΑΚ, η βλάβη που είχε προκληθεί στον κεντρικό αγωγό ύδρευσης, στην περιοχή του πεζοδρόμου της Μ. 
Αλεξάνδρου. Η βλάβη είχε ως αποτέλεσμα την προσωρινή διακοπή της υδροδότησης στην πόλη για λίγες ώρες. Ο Δήμος 
Κατερίνης εκφράζει τις ευχαριστίες του στους πολίτες για την υπομονή και κατανόηση που επέδειξαν κατά τη διάρκεια αυ-
τής της αναγκαίας διακοπής.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Αποκαταστάθηκε η βλάβη 
στον αγωγό ύδρευσης 
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Την καθιερωμένη πρωτοχρονιάτικη πίτα διοίκησης και 
εργαζομένων έκοψε ο Δήμαρχος Κατερίνης Ιωάννης 
Ντούμος, στην κατάμεστη συνεδριακή αίθουσα του 
Πνευματικού Κέντρου, παρουσία μελών του Δημοτικού 
Συμβουλίου (Προέδρου, Αντιδημάρχων κ.ά.), ειδικών 
συνεργατών του Δημάρχου κ.ά. Για πρώτη φορά η 
εκδήλωση έγινε από κοινού για όλες τις διευθύνσεις 
και τα τμήματα του Δήμου «και αυτό έχει το δικό του 
συμβολισμό για την ομαδική δουλειά, που γίνεται για να 
προχωρήσουμε μπροστά», όπως επισήμανε ο Δήμαρχος 
Κατερίνης.
Την πίτα ευλόγησε ο Μητροπολίτης Κίτρους, Κατερίνης 

και Πλαταμώνος κ. Γεώργιος, ευχόμενος καλή χρονιά με 
υγεία και ευλογία, ενώ απεύθυνε πατρικές ευχές προς 
όλους, ιδιαιτέρως προς την Δημοτική Αρχή και τους 
εργαζόμενους, ώστε με επιτυχία να επιτελέσουν και το 
2025 το υπεύθυνο έργο τους.
Παράλληλα, ο Δήμαρχος αναφέρθηκε στην προσπά-

θεια που γίνεται στον Δήμο Κατερίνης, εκτιμώντας πως 
αυτή είναι προς τη σωστή κατεύθυνση. Επίσης, αντάλ-
λαξε ευχές για υγεία, ευτυχία και καλοτυχία, ευχαρίστη-
σε το προσωπικό του Δήμου που εργάζεται καθημερινά 
προς όφελος των δημοτών.
Όπως χαρακτηριστικά σημείωσε ο κ. Ντούμος: 
«Σας ευχαριστώ για την ιδιαίτερα εποικοδομητική και 

αποτελεσματική συνεργασία αυτόν τον πρώτο χρόνο 
της θητείας μας. Όλοι μαζί έχουμε ένα κοινό σημείο 
αναφοράς. Το καλό της πόλης μας. Το καλό του Δήμου 
μας. Συνεπώς διοίκηση και εργαζόμενοι είμαστε εδώ για 
να εξυπηρετήσουμε με τον καλύτερο δυνατό τρόπο τα 
συμφέροντα της πόλης και των δημοτών.
Θετικό πρόσημο το 2024
Την πρώτη αυτή χρονιά στα ακραία καιρικά φαινόμενα 

που όλος ο μηχανισμός του Δήμου μας κινητοποιήθηκε 
με αίσθημα ευθύνης για την αντιμετώπιση των πλημμυ-
ρικών φαινομένων. Σε όλα τα επίπεδα διαχείρισης της 
καθημερινότητας σε οικονομικό, διοικητικό και κοινωνι-
κό – προνοιακό επίπεδο, στα σχολεία μας, στη δημοτική 
αστυνομία και στην τοπική ανάπτυξη, στο πράσινο και 
στην καθαριότητα, στις πολιτιστικές και αθλητικές εκ-
δηλώσεις μας, το πρόσημο της συνεργασίας μας είναι 
θετικό και αυτό το εισπράττει πρώτα από όλους μας ο 
δημότης.
Πρώτα ο δημότης και τη νέα χρονιά
Θέλω έτσι να συνεχίσουμε και το 2025. Μαζί με εσάς 

τους εργαζόμενους, θα δουλέψουμε, θα προχωρήσουμε 
για να κάνουμε ό, τι καλύτερο για τους δημότες μας. Για 
τη διοίκησή μας πρώτη προτεραιότητα αποτελεί όμως 
όπως έχετε διαπιστώσει και αυτό δεν αλλάζει, η ασφά-
λεια και η υγιεινή των εργαζομένων.
Γνωρίζετε ήδη από τον ένα χρόνο της συνεργασίας 

μας ότι σας θεωρώ συνεργάτες και να είστε βέβαιοι ότι 

η επιτυχία του έργου της διοίκησης περνά και από εσάς. 
Ο ίδιος προσωπικά, αλλά και η Διοίκηση του Δήμου 
είμαστε στο πλευρό σας, ακόμη και σε προσωπικό επί-
πεδο. Εύχομαι από καρδιάς το 2025 να είναι μια χρονιά 
παραγωγική, με υπηρεσιακή και προσωπική, οικογενεια-
κή προκοπή και πρόοδο. Χρόνια πολλά».
Έπαινοι σε εργαζόμενους στο Πράσινο
Στη διάρκεια της όμορφης εκδήλωσης τιμήθηκαν με 

επαινετικές αναφορές, ολιγοήμερη άδεια και συμβολικά 
δώρα, εργαζόμενοι στην υπηρεσία Πρασίνου, που εν 
ώρα υπηρεσίας βρήκαν ένα πορτοφόλι με σεβαστό χρη-
ματικό ποσό και χωρίς δεύτερη σκέψη το παρέδωσαν 
στις αρχές. Ο λόγος για τους: Βασίλη Χρυσίδη, Γεώργιο 
Μπίρτζη, Αθανάσιο Μπεσλεμέ, Ευστράτιο Γιαλμανίδη, 
Αθανάσιο Κωστόπουλο. «Σας συγχαίρω και δημόσια για 
την ευσυνειδησία σας. Χαίρομαι ιδιαίτερα που διοικώ 
έναν Δήμο που διαθέτει προσωπικό με ήθος και εντι-
μότητα. Αποτελείτε παράδειγμα προς μίμηση» τόνισε 
απευθυνόμενος στους εργαζόμενους, ο Δήμαρχος.
Τέλος, συμβολικά ολιγοήμερη άδεια δόθηκε σε 28 

τυχερούς εργαζόμενους που κληρώθηκαν από τους ονο-
μαστικούς καταλόγους του προσωπικού.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Κοπή πίτας διοίκησης και εργαζομένων 
στο Πνευματικό Κέντρο

ΙΩΑΝΝΗΣ ΝΤΟΥΜΟΣ: ΕΡΓΑΖΟΜΑΣΤΕ ΜΑΖΙ ΠΡΟΣ ΟΦΕΛΟΣ ΤΩΝ ΔΗΜΟΤΩΝ

Lights off μετά από 25 γιορτινές μέρες γεμάτες από μοναδικές υπέροχες στιγμές 
και συναισθήματα για το Πάρκο των Χρωμάτων!
Λίγο πριν ο απόλυτος χριστουγεννιάτικος προορισμός με τους 120.000 και πλέον 

επισκέπτες ρίξει αυλαία, ο Δήμαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος ευχαρίστησε 
θερμά τους συμμετέχο-
ντες, την Αντιδήμαρχο Πο-
λιτισμού Ελίνα Διαμαντο-
πούλου, όλους τους Αντι-
δημάρχους, τους συνερ-
γάτες, τους εργαζόμενους 
του Δήμου και όλους τους 
επισκέπτες, που συνέβαλαν 
στην επιτυχία της διοργά-

νωσης. Ιδιαίτερα εξήρε τη 
συμβολή των εθελοντών.
Πλούσια δώρα, προσφο-

ρά των εμπόρων του Πάρ-
κου δόθηκαν για μικρούς 
και μεγάλους, ενώ το μεγά-
λο δώρο, ένα i- phone 16 
κληρώθηκε σε μια τυχερή 
στο Γαλάτσι Αττικής.
Την χ εκδήλωση λήξης 

παρουσίασαν ο Θόδωρος 
Ελευθεριάδης και τα… ξω-
τικά του Πάρκου!

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Lights off στο Πάρκο των Χρωμάτων!

Στις προγραμματισμένες εργασίες για τη συντήρηση και επισκευή των πεζοδρομίων, των 
πεζοδρόμων και λοιπών κοινόχρηστων χώρων, στο σύνολο του Δήμου Κατερίνης εντάσσο-
νται οι παρεμβάσεις της τεχνικής υπηρεσίας, που πραγματοποιήθηκαν στον πεζόδρομο της 
οδού Μ. Αλεξάνδρου (στο ύψος της πλατείας Ελευθερίας).
Οι επιμέρους παρεμβάσεις εκτελούνται τοπικά, σε σημεία όπου υπάρχουν φθορές και 

έχουν επισημανθεί και υποδειχθεί από την υπηρεσία και μεταξύ άλλων επικεντρώνονται 
σε: ανακατασκευή τμημάτων (πλακοστρώσεις κ.ο.κ.), που η φθορά τους προήλθε από με-
γάλα και βαρέα διερχόμενα οχήματα κατά τη διάρκεια φορτοεκφορτώσεων στα καταστή-
ματα.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Εργασίες συντήρησης και επισκευής 
στον κεντρικό πεζόδρομο
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ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 
Ν. ΠΙΕΡΙΑΣ

Μ.Ε.Τ. 230091
Μέλος της Ένωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου
Ίωνος Δραγούμη 8, (έναντι Τράπεζας Πειραιώς) - 

ΚΑΤΕΡΙΝΗ, Τ.Κ. 60100 ΤΗΛ. 2351073371 
E-MAIL : enimerosipierias@gmail.com

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ:
Σμαρώ Γιαννούλη

ΕΚΔΟΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ:
Σμαρώ Γιαννούλη

ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ: 
Βαγγέλης Μπαντές

ΕΠΙΜΕΛΕΙΑ ΚΕΙΜΕΝΩΝ:
Μαρία Ιωαννίδου

ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ ΔΙΑΝΟΜΗΣ:
Βασίλης Ξηρομερίτης

ΝΟΜΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:
Απόστολος Γώττας

ΦΙΛΙΚΗ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ:
Γρ. Τσαπράνης,
Ι. Τσιμπονίδης.

*Ενυπόγραφα κείμενα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τη θέση της εφημερίδας
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Τον Σεπτέμβριο του 2001 είχα την τιμή, ως Δήμαρχος Δίου, να γνωρίσω τον Κώστα Σημίτη 
επισκεπτόμενος τότε το Δίον όπου τον ανακηρύξαμε Επίτιμο Δημότη μετά από ομόφωνη 
απόφαση του Δημοτικού μας Συμβουλίου.
Ήταν γνωστή η πίστη του ανδρός στους δημοκρατικούς θεσμούς, στην Ευρωπαϊκή ολο-

κλήρωση και την ανάπτυξη του τόπου. Είναι γεγονός πως πολλά έργα τελέστηκαν κατά την 
πρωθυπουργία του, λόγω και των επικείμενων τότε Ολυμπιακών Αγώνων. Και για τον Δήμο 
μας είχαμε δρομολογήσει, εκτός των άλλων, δύο εμβληματικά έργα δηλαδή το κλειστό Γυ-
μναστήριο στον Άγιο Σπυρίδωνα και τη μετατροπή της άνω διάβασης της Γρίτσας σε κόμβο 
με την ταυτόχρονη ανακατασκευή και βελτίωση του δρόμου από εκεί ως το Δίον.
Αυτό που μου έκανε εντύπωση ήταν η απλότητά του, η καταδεκτικότητά του και η ευγέ-

νειά του.
Εκφράζω τα ειλικρινή μου συλλυπητήρια για την απώλεια του Επίτιμου Δημότη μας, αυτού 

του εξαιρετικού πολιτικού.
Δημήτρης Γ. Καραΐσκος
Συνταξιούχος δάσκαλος, πρώην Δήμαρχος Δίου

Έκφραση συλλυπητηρίων για την απώλεια 
του πρώην Πρωθυπουργού Κωνσταντίνου Σημίτη

Την κοπή της πρωτοχρονιάτικης πίτας διοργανώνει την Κυριακή 26/01/2025 και ώρα 13:00 η Ένωση Συνταξιούχων 
Εμπόρων Ν. Πιερίας.
Η κοπή της πίτας θα πραγματοποιηθεί στο κέντρο «ΕΛΙΑ», στη μεγάλη αίθουσα, τέρμα Εθν. Σταδίου.
Συμμετοχή 15 ευρώ με πλήρες μενού, ποτό και μουσική.
Οι προσκλήσεις διατίθενται στο γραφείο του συλλόγου Εθν. Αντιστάσεως 34. Πληροφορίες στα τηλ. 2351079987 και 

6972672830.

Κοπή βασιλόπιτας 
της Ένωσης Συνταξιούχων Εμπόρων 

Ν. Πιερίας

Πραγματοποιήθηκε τη 
31η Δεκεμβρίου 2024, με 
βάση την 53η κλήρωση 
του Λαϊκού Λαχείου, η 
ανάδειξη του τυχερού 
λαχνού της λαχειοφόρου 
αγοράς που διενέργησε 
ο Ιερός Ναός του Αγίου 
Μελετίου Κατερίνης.
Ο τυχερός αριθμός 

62865 κερδίζει το ΙΧΕ 

αυτοκίνητο μάρκας TOYOTA YARIS έκδοσης ACTIVE STEEL, 1.500 cc και 125 hp 6MT 
Μεταλλικού μπλε σκούρου. Η ανάδειξη του τυχερού λαχνού έγινε με βάση τον πρώτο 
λαχνό του Λαϊκού Λαχείου.
Σύμφωνα με τις πρώτες ενδείξεις, ο τυχερός λαχνός φαίνεται ότι διατέθηκε στην Κα-

τερίνη.
Ο Πρόεδρος και τα μέλη της Ερανικής Επιτροπής εκφράζουν βαθιά ευγνωμοσύνη για 

την στήριξη που γνώρισε η όλη προσπάθεια, τόσο στη διάθεση όσο και στη αγορά των 
λαχνών.
Διαμέσου της λαχειοφόρου αυτής αγοράς, συνεχίζονται οι εργασίες ανοικοδόμησης 

του νέου Ναού της πόλεως προς τιμή του τοπικού Αγίου Μελετίου, Επισκόπου Κίτρους, 
ο οποίος υπέστη μαρτυρικό θάνατο στη Θεσσαλονίκη κατά την εθνεγερσία του 1821.

Κλήρωση λαχείου Ιερού Ναού Αγίου Μελετίου Κατερίνης

Η κοπή της πρωτοχρονιάτικης βασιλόπιτας του 
Συλλόγου Μικρασιατών Πιερίας θα πραγματοποι-
ηθεί την Κυριακή 19 Ιανουαρίου 2025 και ώρα 
11:30 στην αίθουσα πολλαπλών χρήσεων του 
Συλλόγου.
«Θα ήταν ιδιαίτερη τιμή και χαρά για το Διοικη-

τικό Συμβούλιο να μας τιμήσετε με την παρουσία 
σας», αναφέρεται σε σχετική ανακοίνωση του 
συλλόγου. 

Κοπή βασιλόπιτας 
από τον Σύλλογο Μικρασιατών Πιερίας

Κλειστά θα παραμείνουν τα ταμεία του Δήμου Δίου-Ο-
λύμπου στο Δημαρχείο Λιτοχώρου (έως και τη Δευτέρα 
20 Ιανουαρίου 2025) και στο Δημαρχείο Κονταριώτισ-
σας (έως και την Τρίτη 21 Ιανουαρίου 2025), λόγω ερ-
γασιών κλεισίματος χρήσης και μετάβασης στο 2025.

Κλειστά τα ταμεία του Δήμου Δίου-
Ολύμπου 

σε Λιτόχωρο 
και Κονταριώτισσα 
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Με αφορμή την έναρξη του νέου έτους, η Υφυπουρ-
γός Ανάπτυξης κ. Άννα Μάνη Παπαδημητρίου συνα-
ντήθηκε με τον Πρόεδρο του Επιμελητηρίου Πιερίας 
κ. Κωνσταντίνο Πίτσια.
Η συνάντηση έγινε σε θερμό και εορταστικό κλίμα, 

με την ανταλλαγή ευχών για τη νέα χρονιά να κυρι-
αρχεί στο πρώτο μέρος της συζήτησης.
Στη συνέχεια, η Υφυπουργός και ο Πρόεδρος είχαν 

την ευκαιρία να συζητήσουν εκτενώς για τα κρίσιμα 
ζητήματα που αφορούν την ανάπτυξη και την επι-
χειρηματικότητα. Ιδιαίτερη έμφαση δόθηκε στη νέα 
ψηφιακή πλατφόρμα «Open Business», η οποία θα 
επιτρέψει στις επιχειρήσεις να ολοκληρώνουν τις δια-
δικασίες αδειοδότησης και ελέγχου με διαφάνεια και 

αποτελεσματικότητα.
«Στο πλαίσιο της κατεύθυνσης που έδωσε ο Πρω-

θυπουργός για τη μείωση των γραφειοκρατικών δι-
αδικασιών, η νέα πλατφόρμα αναμένεται να μειώσει 
το διοικητικό βάρος, προσφέροντας γρηγορότερη και 
ασφαλέστερη πρόσβαση στις επιχειρήσεις», σημείωσε 
η κ. Μάνη Παπαδημητρίου.
Η Υφυπουργός Ανάπτυξης τόνισε τη σημασία της 

συνεργασίας με τα Επιμελητήρια ως βασικούς εταί-
ρους στην υλοποίηση στρατηγικών που ενισχύουν 
την ανταγωνιστικότητα και τη βιώσιμη ανάπτυξη.
Από την πλευρά του, ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου 

Πιερίας κ. Πίτσιας αναφέρθηκε στις προκλήσεις που 
αντιμετωπίζουν οι επιχειρήσεις της περιοχής, αλλά και 

στις δυνατότητες που ανοίγονται με την αξιοποίηση 
των νέων ψηφιακών εργαλείων και τη στήριξη της 
Πολιτείας, δημιουργώντας τις συνθήκες για ένα πιο 
εξωστρεφές και ευέλικτο επιχειρηματικό περιβάλλον.

ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΤΗΣ ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΥ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΑΝΝΑΣ ΜΑΝΗ - ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ ΜΕ ΤΟΝ ΠΡΟΕΔΡΟ 
ΤΟΥ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟΥ ΠΙΕΡΙΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟ ΠΙΤΣΙΑ

Ανταλλαγή ευχών και συζήτηση 
για την τοπική επιχειρηματικότητα

Σε ιδιαίτερα θετικό κλίμα πραγματοποιήθηκε συνάντη-
ση μεταξύ του Προέδρου του Επιμελητηρίου Πιερίας κ. 
Κωνσταντίνου Πίτσια και της Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας 

κ. Σοφίας Μαυρίδου, με στόχο τη δρομολόγηση κοινών 
δράσεων και εκδηλώσεων για τη νέα χρονιά.
Κατά τη διάρκεια της συνάντησης, συζητήθηκαν εκτε-

νώς οι προοπτικές συνεργασίας για την προώθηση της 
τοπικής οικονομίας, την ενίσχυση των επιχειρήσεων της 
περιοχής, καθώς και την ανάπτυξη πολιτιστικών, κοινω-
νικών και επιχειρηματικών δράσεων που θα ενδυναμώ-
σουν την τοπική κοινωνία.
Ιδιαίτερη έμφαση δόθηκε στη συνδιοργάνωση εκδη-

λώσεων που θα αναδείξουν τα συγκριτικά πλεονεκτή-
ματα της περιοχής, καθώς και σε πρωτοβουλίες που θα 
ενισχύσουν την εξωστρέφεια των τοπικών επιχειρήσε-
ων. Επιπλέον, συζητήθηκε η υλοποίηση δράσεων για τη 
στήριξη της επιχειρηματικότητας, η συνεργασία με τον 

Π.Ο.Τ.Α.Π. και η συμμετοχή σε εκθέσεις.
«Η συνεργασία με το Επιμελητήριο είναι καθοριστικής 

σημασίας για τη διαμόρφωση ενός ευνοϊκού επιχειρημα-
τικού περιβάλλοντος. Είμαστε εδώ για να ενώσουμε τις 
δυνάμεις μας και να πετύχουμε κοινούς στόχους προς 
όφελος της κοινωνίας», επεσήμανε η Αντιπεριφερειάρ-
χης Πιερίας κ. Μαυρίδου.
Από την πλευρά του ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου 

κ. Πίτσιας, επεσήμανε μεταξύ άλλων ότι η συνεργασία 
με την Αντιπεριφέρεια αποτελεί στρατηγικό στόχο. 
«Είμαστε αισιόδοξοι ότι μέσα από κοινές πρωτοβουλίες 
θα καταφέρουμε να δώσουμε ώθηση στην τοπική οικο-
νομία και να ανταποκριθούμε στις προκλήσεις της νέας 
χρονιάς».

ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΚΑΙ ΣΥΝΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ ΔΡΑΣΕΩΝ ΓΙΑ ΤΟ 2025

Συνάντηση του Προέδρου του Επιμελητηρίου Πιερίας
 με την Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας

Το Επιμελητήριο Πιερίας συνεχίζει με επιτυχία την 
παράδοση των δώρων στους τυχερούς καταναλωτές 
που κέρδισαν στη χριστουγεννιάτικη λαχειοφόρο 
δράση «Christmas Happy Hour». Η πρωτοβουλία, 
που πραγματοποιήθηκε την εορταστική περίοδο των 
Χριστουγέννων, στόχο είχε την ενίσχυση της τοπικής 
αγοράς.
Η λαχειοφόρος αγορά σημείωσε μεγάλη ανταπόκρι-

ση, με τη συμμετοχή πλήθους καταναλωτών, οι οποί-
οι πραγματοποίησαν αγορές στα τοπικά καταστήματα. 
Με αυτόν τον τρόπο, η δράση όχι μόνο επιβράβευσε 
τους τυχερούς συμμετέχοντες, αλλά ταυτόχρονα στή-
ριξε τις τοπικές επιχειρήσεις.
Η διαδικασία της κλήρωσης πραγματοποιήθηκε με 

απόλυτη διαφάνεια και σε γιορτινό κλίμα, ενώ η πα-
ράδοση των δώρων στους τυχερούς είναι σε εξέλιξη.

Ο Πρόεδρος κ. Κωνσταντίνος Πίτσιας και το Δ.Σ. 
του Επιμελητηρίου Πιερίας, ευχαριστούν θερμά όλους 
όσοι συμμετείχαν, καθώς και τους συνεργαζόμενους 
επιχειρηματίες που υποστήριξαν τη δράση.
«Δεσμευόμαστε να συνεχίσουμε να οργανώνουμε 

πρωτοβουλίες που ενισχύουν την τοπική αγορά και 
προάγουν το πνεύμα της συνεργασίας και της προ-
σφοράς» υπογραμμίζει ο κ. Πίτσιας.

ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ ΠΙΕΡΙΑΣ

Συνεχίζεται η παράδοση των δώρων 
στους τυχερούς καταναλωτές

Συνεχίζεται στο Κέντρο Τεχνών «Εννέα Μούσες» η έκθεση φωτογραφίας «ΜΕ ΤΟ 
ΒΛΕΜΜΑ ΤΟΥ ΚΑΤΑΚΤΗΤΗ». Συγκεκριμένα, μέσα από τη συλλογή Βύρωνα Μήτου, 
αποτυπώνεται στις φωτογραφίες Γερμανών στρατιωτών που υπηρέτησαν τη θητεία 
τους στην Ελλάδα, η Κατερίνη στα μαύρα χρόνια της ναζιστικής περιόδου 1941-
1944.
Παράλληλα, αναδεικνύεται ένας διάλογος με τη νεότερη ιστορία μας και υπενθυ-

μίζεται η αξία της ελευθερίας. Η έκθεση πραγματοποιείται στο πλαίσιο των Αικατε-
ρινείων, με μεγάλη ανταπόκριση και επισκεψιμότητα πολιτών, μαθητών σχολείων, 

συλλόγων κ.ά.
Η έκθεση, την επιμέλεια και την ιστορική τεκ-

μηρίωση της οποίας υπογράφουν ο Νικόλαος 
Γραίκος, Διδάκτωρ Ιστορίας της Τέχνης και ο 
Αντώνης Κάλφας, ποιητής – φιλόλογος, θα ολο-
κληρωθεί στις 28 Φεβρουαρίου 2025.
Ώρες λειτουργίας έως και το πέρας της έκθε-

σης: 10:30 π.μ. έως 13:00 και 17:30 έως 20:30.

«Η ΚΑΤΕΡΙΝΗ ΤΗΣ ΚΑΤΟΧΗΣ ΜΕ ΤΟ ΒΛΕΜΜΑ ΤΟΥ ΚΑΤΑΚΤΗΤΗ» ΣΤΟ ΚΕΝΤΡΟ ΤΕΧΝΩΝ «ΕΝΝΕΑ ΜΟΥΣΕΣ»

Καθημερινές επισκέψεις σχολείων και πολιτών στην έκθεση φωτογραφίας
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Τα έργα και μελέτες που αφορούν στην αναπτυξι-
ακή στρατηγική και στις επενδύσεις της ΔΕΥΑΚ, στη 
βελτίωση των παρεχόμενων υπηρεσιών προς τους 
δημότες, αλλά και με προτεραιότητα στη λύση των 
βασικών προβλημάτων ύδρευσης και αποχέτευσης, 
περιλαμβάνονται στο τεχνικό πρόγραμμα της επιχεί-
ρησης για το 2025 που εγκρίθηκε ομόφωνα από το 
Διοικητικό Συμβούλιο στην τελευταία του συνεδρία-
ση.
Στο Τεχνικό Πρόγραμμα, συνολικού ύψος 10 εκ. 

ευρώ, εμπεριέχονται τα έργα που έχουν ήδη προ-
γραμματιστεί από τη διοίκηση της ΔΕΥΑΚ και αφο-
ρούν στην άμεση αντιμετώπιση της επάρκειας του 
πόσιμου νερού στις δημοτικές κοινότητες, στην ανα-
βάθμιση του εξοπλισμού και των μηχανημάτων της 
επιχείρησης, στη χρήση νέων τεχνολογιών και την 
ορθολογική διαχείριση των προμηθειών και του υλι-
κού που χρησιμοποιεί η ΔΕΥΑΚ για την αποκατάσταση 
των βλαβών και την υλοποίηση των έργων.
Ιδιαίτερη έμφαση δίνεται στην αντιμετώπιση της 

λειψυδρίας με την πρόβλεψη ανόρυξης νέων γεωτρή-
σεων στον Κορινό, στον Αρωνά και τη Νέα Τραπεζού-
ντα. Για τη νέα γεώτρηση στον Κορινό η ΔΕΥΑΚ έχει 
υποβάλλει ήδη πρόταση χρηματοδότησης στο πλαίσιο 
προγράμματος του Υπουργείου Εσωτερικών, στην 
οποία περιλαμβάνεται και η αναβάθμιση της υπάρχου-
σας γεώτρησης, στις οποίες προβλέπεται και η εγκα-
τάσταση συστημάτων τηλεμετρίας.
Μέσα στο 2025 δίνεται οριστική λύση στην επάρ-

κεια του πόσιμου νερού στον οικισμό των Καρυών 
με την ολοκλήρωση της υδρομάστευσης δύο πηγών 
στην περιοχή της Άνω Μηλιάς (θέση Γιάκοβλεφ) και 
την κατασκευή εξωτερικού δικτύου, μήκους 5 χιλιο-
μέτρων που θα μεταφέρει το νερό στη δεξαμενή του 
οικισμού.
Σημειώνεται ότι τους επόμενους μήνες ολοκληρώνε-

ται η μελέτη για τη διερεύνηση του υδάτινου δυναμι-
κού των υπόγειων και επιφανειακών υδάτων του Δή-
μου Κατερίνης, που έχει ανατεθεί από τη ΔΕΥΑΚ και 
υλοποιείται από το Εργαστήριο Υδρογεωλογίας του 

Τμήματος Γεωλογίας του Πανεπιστημίου Πατρών και 
θα προσφέρει σημαντικά στοιχεία για την επάρκεια 
του νερού και την αναγκαιότητα εκτέλεσης έργων 
αντιμετώπισης της λειψυδρίας τις επόμενες δεκαετίες.
Ένα από τα εμβληματικά έργα της ΔΕΥΑΚ που πε-

ριλαμβάνονται στο Τεχνικό Πρόγραμμα είναι η κα-
τασκευή ενός σύγχρονου χώρου αποθήκης με την 
χρήση νέων τεχνολογιών και την εφαρμογή ολοκλη-
ρωμένων συστημάτων διαχείρισης του υλικού που 
προμηθεύεται για τις ανάγκες των έργων που υλοποι-
εί η επιχείρηση στον χώρο του αμαξοστασίου, στην 
Ανδρομάχη.
Η λειτουργία της νέας αποθήκης που θα γίνει με την 

ανακατασκευή του κτιρίου των παλαιών δημοτικών 
σφαγείων θα αποτελέσει έναν ενιαίο χώρο με το αμα-
ξοστάσιο, συμβάλλοντας στην εξοικονόμηση πόρων 
και στη διασφάλιση του δημοσίου συμφέροντος και 
των χρημάτων των δημοτών.
Στο Τεχνικό Πρόγραμμα προβλέπεται επίσης η επέ-

κταση των δικτύων ύδρευσης, όπως και η λύση σε 
ένα χρόνιο πρόβλημα των κατοίκων της περιοχής 
επέκτασης του Εθνικού Σταδίου με την κατασκευή 
δικτύου ακαθάρτων.
Σύμφωνα με τον προγραμματισμό, το 2025 θα κα-

τασκευαστεί ο κεντρικός αγωγός, μήκους 1.800 μέ-
τρων και στη συνέχεια θα προχωρήσει η κατασκευή 
του εσωτερικού δικτύου, έργα που θα γίνουν με αυ-
τεπιστασία.
Στο προσεχές έτος η ΔΕΥΑΚ εκσυγχρονίζει και τον 

στόλο της με την προμήθεια μέσω leasing νέων οχη-
μάτων καθώς και ενός νέου αποφρακτικού μηχανή-
ματος. Στόχος η επιχείρηση να διαθέτει συνολικά τρία 
αποφρακτικά μηχανήματα που να εξυπηρετούν τις 
καθημερινές ανάγκες απόφραξης και συντήρησης των 
δικτύων ομβρίων ώστε να αποφεύγονται τα πλημμυ-
ρικά φαινόμενα, αλλά και για την τακτική συντήρηση 
των αντλιοστασίων ακαθάρτων.
Επίσης, στις επενδύσεις περιλαμβάνεται η εγκατά-

σταση και λειτουργία φωτοβολταϊκού πάρκου, συ-
νολικής ισχύος 1MW, σε έκταση που βρίσκεται δίπλα 

στις εγκαταστάσεις του Βιολογικού Καθαρισμού της 
πόλης. Ήδη έχει υπογραφεί η σύμβαση έγκρισης 
μεταξύ της ΔΕΥΑΚ και της ΔΕΔΔΗΕ και το έργο θα 
λειτουργήσει με τη μορφή του ενεργειακού συμψη-
φισμού (net – metering) μειώνοντας σημαντικά το 
ετήσιο ενεργειακό κόστος, που απαιτείται για τη λει-
τουργία του Βιολογικού Καθαρισμού Κατερίνης.
Έμφαση δίνει η ΔΕΥΑΚ στην ασφάλεια και υγιεινή 

των εργαζομένων της επιχείρησης, καθώς στο Τεχνι-
κό Πρόγραμμα προβλέπεται η διενέργεια διαγωνισμού 
για την προμήθεια του κατάλληλου εξοπλισμού και 
των μέσων ατομικής προστασίας που είναι απαραίτη-
τα στα συνεργεία που απασχολούνται στα έργα και 
στην αποκατάσταση των βλαβών.
Όπως τονίζει μεταξύ άλλων ο πρόεδρος της ΔΕΥΑΚ 

Σάββας Οφείδης «παρά το γεγονός ότι την προηγού-
μενη χρονιά δεν υπήρξε καμία πρόσκληση χρηματο-
δοτικού προγράμματος από κάποιο Υπουργείο, έγινε 
μια ουσιαστική δουλειά που αποτυπώνεται στο Τε-
χνικό Πρόγραμμα και συγχρόνως μία σημαντική προ-
ετοιμασία μελετών, ώστε να υπάρχει ετοιμότητα να 
υποβληθούν προτάσεις και έτοιμοι φάκελοι σε κάθε 
πρόσκληση που θα γίνει μέσα στο 2025».
Επιπλέον, ο Πρόεδρος ευχαρίστησε τους εργαζόμε-

νους της Τεχνικής Υπηρεσίας για την άρτια κατάρτιση 
του Τεχνικού Προγράμματος και πρόσθεσε ότι το 
2025 θα είναι ένα έτος που θα αλλάξει άρδην την 
εικόνα της επιχείρησης, βάζοντάς την σε μία νέα ανα-
πτυξιακή πορεία.

Εγκρίθηκε ομόφωνα από το Διοικητικό Συμβούλιο 
το τεχνικό πρόγραμμα της ΔΕΥΑΚ

Με ασφαλτοστρώσεις στην Περίσταση (περιοχή 
παρεκκλησίου Ζωοδόχου Πηγής) συνεχίζεται το έργο 
αναβάθμισης του αγροτικού οδικού δικτύου που αλ-
λάζει την καθημερινότητα στο αγρόκτημα όλων των 
Δημοτικών Ενοτήτων της Κατερίνης και επιλύει χρό-
νια ζητήματα πρόσβασης σε αγροτικές και κτηνοτρο-
φικές εκμεταλλεύσεις.
Ο λόγος για τη «Βελτίωση γεωμετρικών χαρακτηρι-

στικών και οδοστρώματος αγροτικής οδοποιίας», που 
περιλαμβάνει παρεμβάσεις σε υφιστάμενους αγροτι-
κούς δρόμους στις εξής περιοχές: Γανόχωρας, Σβο-
ρώνου, Περίστασης, Κατερίνης, Λόφου, Μηλιάς, Κο-
ρινού, Ρητίνης, Εξοχής κ.ά., ένα έργο που εξελίσσεται 
σύμφωνα με το χρονοδιάγραμμα που έχει τεθεί.
«Πρόκειται για έργο ζωτικής σημασίας για τον πρω-

τογενή τομέα του Δήμου μας που αναβαθμίζει αισθη-
τά το αγροτικό οδικό δίκτυο. Έργο που θα καλύψει 
πάγιες ανάγκες των κατοίκων μας και θα βελτιώσει 

ουσιαστικά την καθημερινότητά τους» τόνισε σε δή-
λωσή του ο Δήμαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος, ο 
οποίος πραγματοποίησε σήμερα αυτοψία στις παρεμ-
βάσεις.
Το έργο εκτιμώμενης αξίας ευρώ 1.610.000 με 

Φ.Π.Α. είναι σε πλήρη εξέλιξη από την Αντιδημαρχία 
Τεχνικών Έργων, χρηματοδοτείται από το Πρόγραμμα 
Ανάπτυξης και Αλληλεγγύης για την Τοπική Αυτοδιοί-
κηση «ΑΝΤΩΝΗΣ ΤΡΙΤΣΗΣ» στον άξονα προτεραιό-
τητας: «Ποιότητας ζωής και εύρυθμη λειτουργία των 

πόλεων, της υπαίθρου και των οικισμών» με τίτλο: 
«Ανάπτυξη της υπαίθρου – Αγροτική Οδοποιία».
Οι παρεμβάσεις επικεντρώνονται σε:
– Αποξηλώσεις φθαρμένων και επικίνδυνων για την 

κυκλοφορία ασφαλτικών οδοστρωμάτων ή τσιμεντο-
στρώσεων
– Εκσκαφές για την διαμόρφωση της επιφάνειας 

έδρασης οδοστρώματος και ερεισμάτων
– Διάνοιξη τάφρων και έργων απορροής των ομβρί-

ων υδάτων
– Κατασκευή οδοστρωσίας με τις κατάλληλες στρώ-

σεις υπόβασης μεταβλητού πάχους και στρώσης βά-
σης
– Κατασκευή ασφαλτικής στρώσης κυκλοφορίας.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 

Ασφαλτόστρωση και βελτίωση αγροτικών οδών
ΣΕ ΠΛΗΡΗ ΕΞΕΛΙΞΗ ΤΟ ΕΝΤΑΓΜΕΝΟ ΣΤΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ «ΑΝΤΩΝΗΣ ΤΡΙΤΣΗΣ» ΕΡΓΟ

ΑΥΤΟΨΙΑ ΑΠΟ ΤΟΝ ΔΗΜΑΡΧΟ Ι. ΝΤΟΥΜΟ ΣΤΙΣ ΑΣΦΑΛΤΟΣΤΡΩΣΕΙΣ (ΠΕΡΙΟΧΗ ΠΑΡΕΚΚΛΗΣΙΟΥ 
ΖΩΟΔΟΧΟΥ ΠΗΓΗΣ)
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Ο Σύλλογος Προστασίας Παιδιών ΒΕΝΙΑΜΙΝ, ένας από 

τους πιο αξιόπιστους φορείς στήριξης παιδιών σε ανάγκη, 
ανακοινώνει με χαρά την έναρξη της συνεργασίας του με 
την ΑΒ Βασιλόπουλος. Στο πλαίσιο αυτής της πρωτοβου-

λίας, σε ορισμένα καταστήματα της αλυσίδας τοποθετή-
θηκαν ειδικοί κουμπαράδες, όπου οι πελάτες μπορούν να 
καταθέσουν το ποσό που επιθυμούν, συμβάλλοντας έτσι 
στην ενίσχυση του έργου του Συλλόγου.
Με αυτόν τον τρόπο, η ΑΒ Βασιλόπουλος δείχνει έμπρα-

κτα την κοινωνική της ευθύνη και την αλληλεγγύη τους 
στα παιδιά που έχουν ανάγκη. Ο σύλλογος ΒΕΝΙΑΜΙΝ, 
από την πλευρά του, θα διασφαλίσει ότι τα χρήματα που 
θα συγκεντρωθούν θα αξιοποιηθούν με τον καλύτερο 
δυνατό τρόπο για την κάλυψη αναγκών των παιδιών που 
υποστηρίζει.
«Είμαστε ιδιαίτερα χαρούμενοι για αυτή τη συνεργασία. 

Η στήριξη της ΑΒ Βασιλόπουλος είναι πολύτιμη για εμάς 
και μας δίνει τη δυνατότητα να επεκτείνουμε το έργο μας 
και να βοηθήσουμε περισσότερα παιδιά. Ευχαριστούμε 
θερμά όλους όσους θα συμβάλουν σε αυτήν την προ-
σπάθεια» δήλωσε ο Άρης Πετρίδης, Πρόεδρος του συλ-
λόγου ΒΕΝΙΑΜΙΝ.
«Είναι τιμή για την ΑΒ Βασιλόπουλος να συμβάλει στο 

σημαντικό έργο του Συλλόγου Προστασίας Παιδιών ΒΕ-
ΝΙΑΜΙΝ. Μέσα από τις δράσεις μας στηρίζουμε φορείς 
με ουσιαστικό έργο και αποτύπωμα στην κοινωνία. Συ-
νεχίζουμε να στεκόμαστε δίπλα στις τοπικές κοινωνίες, 
με πράξεις που κάνουν τη διαφορά στη βελτίωση της 
καθημερινότητας των ανθρώπων γύρω μας γιατί το καλό 
είναι για όλους», δήλωσε η Αλεξία Μαχαίρα, Sustainable 
Retail & Corporate Communication Manager της ΑΒ Βασι-
λόπουλος.

ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΓΙΑ ΕΝΑ ΚΑΛΥΤΕΡΟ ΑΥΡΙΟ

ΒΕΝΙΑΜΙΝ και ΑΒ Βασιλόπουλος ενώνουν τις δυνάμεις τους

Ο διαφημιστικός ορίζοντας της τουριστικής δυναμι-
κής της Πιερίας ξεδιπλώνεται ολοένα και περισσότερο. 
Ολοκληρώθηκε με επιτυχία, στο τέλος Δεκεμβρίου, 
η καμπάνια προβολής και ανάδειξης του προορισμού 
«Οlympus Riviera» σε διεθνές επίπεδο μέσω των κανα-
λιών της Γερμανικής εταιρείας ταξιδιωτικών πρακτόρων 
«alltours» με την καταγραφή και αποτύπωση των συ-
γκριτικών πλεονεκτημάτων, αλλά και των πολλαπλών 
επιλογών που μπορεί να απολαύσει κάθε επισκέπτης 
στην Πιερία σε συνδυασμό με το φυσικό πλούτο της 
περιοχής.
Το εγχείρημα αυτό αποτέλεσε το επιστέγασμα της συ-

νεργασίας του Πιερικού Οργανισμού Τουριστικής Ανά-
πτυξης και Προβολής (Π.Ο.Τ.Α.Π.) με το γνωστό στο 
παγκόσμιο περιβάλλον γραφείο ταξιδιών «alltours».
Με δεδομένο ότι οι συνεργάτες του δικτύου προβολής 

της «alltours» εξετάζουν κάθε λεπτομέρεια και κάθε 
παράμετρο των παροχών που προσφέρει κάθε περιοχή 
καθώς και των αναγκαίων σύγχρονων επιλογών που 
διαθέτουν στους πελάτες, η αποδοχή και η επιδοκιμασία 
της Πιερίας αποτελεί δικαίωση και αναγνώριση των προ-
σπαθειών του Π.Ο.Τ.Α.Π.
Το όφελος μέσω αυτής της συνεργασίας για την Πιερία 

ασφαλώς πασίδηλο και πασιφανές καθότι ανοίγονται 

ολοένα και περισσότερες προοπτικές για αύξηση της 
επισκεψιμότητας στον Νομό με αποτέλεσμα την ωφελι-
μότητα των τουριστικών επιχειρηματιών και της τοπικής 
οικονομίας ευρύτερα.
Με απλά λόγια η επιτυχία της συνεργασίας Π.Ο.Τ.Α.Π.-

alltours υλοποιεί στην πράξη την γενικότερη στόχευση 
ότι η Πιερία αποτελεί έναν μοναδικό προορισμό και τους 
τέσσερις εποχές του χρόνου.
Αξίζει επίσης να επισημανθεί με την ολοκλήρωση του 

κύκλου της προώθησης ενημέρωσης, τα στελέχη και 
οι συνεργάτες της Γερμανικής εταιρείας ταξιδιωτικών 

πρακτόρων, πραγματοποίησαν στη Βόννη, τη Δευτέρα 
9 Δεκεμβρίου, ειδική αποκλειστική εκδήλωση παρου-
σίασης του προορισμού «Olympus Riviera», με την 
Πιερία να κυριαρχεί, να βρίσκεται στο επίκεντρο του 
ενδιαφέροντος και να πρωταγωνιστεί στις τουριστικές 
προοπτικές και διεθνείς αγορές επισκεπτών του σήμερα 
και του αύριο.
Ένα ακόμα επιστέγασμα του παραγωγικού έργου που 

επιτελεί σε Ελλάδα και εξωτερικό ο Πιερικός Οργανισμός 
Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής, το οποίο ασφα-
λώς θα έχει συνέχεια.

ΕΠΙΤΥΧΗΣ Η ΠΡΟΒΟΛΗ ΑΠΟ ΤΑ ΚΑΝΑΛΙΑ ΤΗΣ «ALLTOURS»

Η τουριστική Πιερία ευρύτερα γνωστή 

Ο Δήμος Δίου-Ολύμπου σε συνεργασία με την εται-
ρεία «Lifeguard Patrol» (Λάμπρου Δημήτριος και ΣΙΑ 
Ε.Ε.) παραχώρησε στα σχολεία του Δήμου από μία 
φορητή συσκευή εξωτερικού απινιδωτή. Η παράδοση 
των απινιδωτών στους εκπροσώπους των σχολικών 
μονάδων (νηπιαγωγεία, δημοτικά σχολεία, γυμνάσια 
και λύκεια) έγινε το πρωί της Πέμπτης 9 Ιανουαρίου 
2025 στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμ-
βουλίου στο Λιτόχωρο.
Κατά τον χαιρετισμό του ο Δήμαρχος Δίου-Ολύμπου 

Βαγγέλης Γερολιόλιος υπογράμμισε τη σημασία της 
προληπτικής παρουσίας αυτών των συσκευών στις 
σχολικές μονάδες, για την έγκαιρη διαχείριση κάποιου 
απευκταίου περιστατικού.
Παράλληλα ο Δήμαρχος αναφέρθηκε στον κύκλο 

δωρεάν ενημερωτικών σεμιναρίων για τη χρήση εξωτε-
ρικού απινιδωτή και την παροχή πρώτων βοηθειών σε 
περιπτώσεις καρδιακής ανακοπής, που θα πραγματο-
ποιηθεί σε κάθε δημοτική κοινότητα σε συνεργασία της 
Αντιδημαρχίας Κοινωνικής Προστασίας με το Περιφε-
ρειακό Τμήμα Κατερίνης του Ελληνικού Ερυθρού Σταυ-
ρού. Το ενημερωτικό πρόγραμμα ξεκίνησε την Παρα-

σκευή 10 Ιανουαρίου 2025 στην αίθουσα εκδηλώσεων 
του δημοτικού σχολείου Αγίου Σπυρίδωνα, ενώ την 
παρουσίαση έκανε ο Δημήτρης Κατιρτζής, πιστοποιη-
μένος εκπαιδευτής του Τομέα Σαμαρειτών, Διασωστών 
& Ναυαγοσωστών του Ελληνικού Ερυθρού Σταυρού. 
Αξίζει να σημειωθεί ότι σε περίπτωση ανάγκης, η άμε-
ση έναρξη καρδιοπνευμονικής αναζωογόνησης (ΚΑΡ-
ΠΑ) και η χρήση απινιδωτή σε 2 λεπτά, αυξάνουν 80% 
την πιθανότητα επιβίωσης.

Ο εκπρόσωπος της εταιρείας Δημήτρης Λάμπρου 
έδωσε λεπτομέρειες για τη χρήση των συσκευών και 
παρουσίασε τη δράση και το έργο της εταιρείας, που 
περιλαμβάνει και τη ναυαγοσωστική κάλυψη στις πα-
ραλίες του Δήμου Δίου-Ολύμπου κατά τη θερινή περί-
οδο.
Τον συντονισμό της διαδικασίας παραχώρησης των 

συσκευών στις σχολικές μονάδες του Δήμου Δίου-Ολύ-
μπου είχε η Αντιδήμαρχος Παιδείας Σοφία Ζουρζούρα.

Παραχώρηση φορητών απινιδωτών στις σχολικές μονάδες 
του Δήμου Δίου-Ολύμπου
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Τους αντιδημάρχους που θα αναλάβουν καθήκοντα 
για το 2025 ανακοίνωσε ο Δήμος Πύδνας-Κολινδρού, με 
την απόφαση να υπογράφεται από τον δήμαρχο Χρή-
στο Κομπατσιάρη. Στην απόφαση καθορίζονται οι αρμο-
διότητες του κάθε αντιδημάρχου, οι οποίες αφορούν τη 
διοίκηση, τα έργα και τις υπηρεσίες του δήμου.
Η νέα σύνθεση του διοικητικού σχήματος χαρακτηρί-

ζεται από σταθερότητα, καθώς οι περισσότεροι αντιδή-
μαρχοι συνεχίζουν από τις θέσεις τους το 2024. Ωστό-
σο, μία σημαντική αλλαγή αφορά την αποχώρηση του 
κ. Κοεμτζή, ο οποίος με επιστολή του ενημέρωσε τον 
δήμαρχο πως δεν επιθυμεί να συνεχίσει λόγω ανειλημ-
μένων επαγγελματικών υποχρεώσεων.
Το νέο πρόσωπο στη διοίκηση του δήμου είναι ο κ. Νί-

κος Καλύβας, ο οποίος εντάσσεται για πρώτη φορά στη 
διοικητική ομάδα. 
Αναλυτικά το σχήμα διοίκησης στον Δήμο Πύδνας – 

Κολινδρού είναι το εξής:
Αναστάσιος Λούκας, Αντιδήμαρχος Καθαριότητας και 

Περιβάλλοντος και κατά τόπο για τη Δημοτική Ενότητα 
Αιγινίου
Νικόλαος Τσιμτσιούδας, Αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπη-

ρεσιών και κατά τόπο για τη Δημοτική Ενότητα Κολιν-
δρού 
Αστέριος Τελίδης, Αντιδήμαρχος Δημοτικής Ενότητας 

Πύδνας και υπεύθυνος του Τμήματος Κέντρου Εξυπηρε-
τήσεως Πολιτών (ΚΕΠ)
Μαρία Ναβροζίδου, Αντιδήμαρχος Τουρισμού και 

Ακτών και κατά τόπο για τη Δημοτική Ενότητα Μεθώνης
Στυλιανός Χλεμές, Αντιδήμαρχος Οικονομικών-Διοικη-

τικών Υπηρεσιών
Νικόλαος Καλύβας, Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Προστα-

σίας
Ηλίας Πολύζος, Αντιδήμαρχος αθλητικών δράσεων και 

αθλητικών προγραμμάτων, υπεύθυνος για τη συντήρη-
ση των σχολικών κτηρίων
Ανδρέας Βούρας, Αντιδήμαρχος για την πρόληψη της 

παραβατικότητας και για την προαγωγή και την προστα-
σία της δημόσιας υγείας

Ανακοινώθηκαν οι Αντιδήμαρχοι για το 2025 
στον Δήμο Πύδνας-Κολινδρού

Δεν επιθυμεί να συνεχίσει να υπηρετεί τον Δήμο Πύδνας - Κολινδρού από τη θέση του 
Αντιδημάρχου ο Δημήτρης Κοεμτζής, όπως γνωστοποίησε ο ίδιος με επιστολή του προς 
τον Δήμαρχο κ. Χρήστο Κοματσιάρη. 
Συγκεκριμένα ο κ. Κοεμτζής στην επιστολή του ανέφερε τα εξής: 
Αξιότιμε Δήμαρχε,
Με την παρούσα επιστολή, θα ήθελα να σας ενημερώσω ότι, λόγω αυξημένων και 

ανειλημμένων επαγγελματικών υποχρεώσεων, αδυνατώ να συνεχίσω την άσκηση των 
καθηκόντων μου από τη θέση του Αντιδημάρχου Παιδείας, Πολιτισμού και Κοινωνικής 
Προστασίας, την οποία είχα την τιμή να αναλάβω από την 01/01/2024. 
Αισθάνομαι βαθιά ευγνωμοσύνη για την εμπιστοσύνη που δείξατε στο πρόσωπό μου, 

δίνοντάς μου τη δυνατότητα να υπηρετήσω τον τόπο μας από μια τόσο σημαντική 
θέση ευθύνης. Η υποστήριξή σας και η καθοδήγησή σας αποτέλεσαν για μένα πολύτιμα 

εφόδια κατά τη διάρκεια της θη-
τείας μου.
Θα συνεχίσω να βρίσκομαι δίπλα 

σας και δίπλα στους συμπολίτες 
μας, με γνώμονα πάντα το κοινό 
καλό. Εύχομαι καλή συνέχεια 
στο έργο μας και παραμένω στη 
διάθεσή σας για κάθε συνεισφορά 
που μπορώ να παρέχω. 

Με εκτίμηση,
Κοεμτζής Δημήτριος 

Δεν επιθυμεί να συνεχίσει ως Αντιδήμαρχος
 στον Δήμο Πύδνας – Κολινδρού ο Δημήτρης Κοεμτζής

Σε ευχαριστήρια επιστολή του Αντιδημάρχου Πύδ-
νας-Κολινδρου κ. Ηλία Πολύζου προς τον Δήμαρχο 
κ. Χρήστο Κομπατσιάρη για την ανάληψη των νέων 
καθηκόντων του στον Δήμο Πύδνας-Κολινδρού ανα-
φέρονται τα εξής:
Αξιότιμε κ. Δήμαρχε,
Με ιδιαίτερη συγκίνηση και βαθιά ευγνωμοσύνη, 

επιθυμώ να εκφράσω τις θερμές μου ευχαριστίες 
αφενός για την εμπιστοσύνη που μου δείξατε και 
μου δείχνετε ως Αναπληρωτής Δημάρχου και Αντι-
δημάρχου στον τομέα του αθλητισμού και αφετέρου 
αναθέτοντάς μου τα νέα καθήκοντα και στον τομέα 
της Παιδείας. Η ανάληψη αυτών των ευθυνών με 
γεμίζει με υπερηφάνεια και ταυτόχρονα, με καλεί να 
ανταποκριθώ στην εμπιστοσύνη σας και στις προσ-
δοκίες των συμπολιτών μας.
Είναι ιδιαίτερα συναισθηματικό για μένα το γεγονός 

ότι ο τομέας αυτός είναι άρρηκτα συνδεδεμένος με την παρακαταθήκη της μητέρας 
μου, που υπηρέτησε την Εκπαίδευση για 40 ολόκληρα χρόνια. Η ευθύνη απέναντι στον 
τόπο και στους νέους μας είναι τεράστια, γεμίζοντας την ψυχή μου με υπευθυνότητα 
και δύναμη.
Εκτιμώ βαθύτατα το έργο που επιτελείτε και την αφοσίωσή σας στην πρόοδο και ευη-

μερία του Δήμου μας. Είστε ο οδηγός που, με τον λόγο και την πράξη σας, κατευθύνετε 
αυτή την ισχυρή και ενωμένη ομάδα, η οποία εργάζεται για το καλό της Βόρειας Πιερί-
ας.
Δεσμεύομαι να συνεχίσω με σκληρή δουλειά, αφοσίωση και υπευθυνότητα. Έχουμε 

μπροστά μας πολλά να κάνουμε, και είμαι βέβαιος ότι, με την αρωγή όλων, θα καταφέ-
ρουμε να προσφέρουμε στους συμπολίτες μας ένα καλύτερο μέλλον.
Θα συνεχίσουμε ενωμένοι για τη Βόρεια Πιερία, με υπευθυνότητα και αφοσίωση. Με 

την υποστήριξή σας και τη συνεργασία όλων, θα διεκδικήσουμε το καλύτερο για τον 
τόπο μας. Ευχαριστώ, από καρδιάς, για την νέα ευκαιρία που μου δίνετε κ. Δήμαρχε.
Με εκτίμηση και σεβασμό,
Ηλίας Ε. Πολυζος
Αναπληρωτής Δημάρχου – Αντιδήμαρχος Παιδείας και Αθλητισμού

Ευχαριστήρια επιστολή του Αντιδημάρχου 
Πύδνας – Κολινδρού Η. Πολύζου προς τον Δήμαρχο 

Χρ. Κομπατσιάρη

Σε ανακοίνωση του κ. Κωνσταντίνου Παραλυκίδη, επικεφαλής της μείζονος 
αντιπολίτευσης του Δήμου Πύδνας – Κολινδρού, αναφέρονται τα εξής:
Πριν μερικές μέρες το ΚΕΦΙΜ (Κέντρο Φιλελευθέρων Μελετών) κοινοποίησε 

τον Δείκτη Αποτελεσματικότητος Δήμων για το έτος 2023. Ο Δείκτης Απο-
τελεσματικότητος επιχειρεί να απαντήσει στο κατά πόσο είναι αποτελεσμα-
τικοί οι Δήμοι στο έργο τους, προσεγγίζοντας την αποτελεσματικότητα στο 
πλαίσιο της αποδοτικότητος των πόρων που έχουν στη διάθεσή τους και της 
συμμόρφωσής τους ως προς το κανονιστικό πλαίσιο που τους δεσμεύει. Ο 
Δείκτης αποτελείται από 5 βασικές Κατηγορίες και 109 ενδείκτες που αξιολο-
γούν:
α. την οργάνωση και τη διακυβέρνηση
β. την οικονομική διαχείριση
γ. Τις υπηρεσίες

δ. Τη βιωσιμότητα
ε. Την πολιτική προστασία
Ο Δήμος μας, ο Δήμος Πύδνας-Κολινδρού, ήταν στο 20% των Δήμων της 

χώρας μας (συνολικά 332) που πέτυχαν τα καλύτερα αποτελέσματα. Ειδι-
κότερα, δεδομένου ότι η αξιολόγηση έγινε ανά κατηγορία μεγέθους Δήμων, 
έχουμε καταταγεί στην 9η θέση μεταξύ των 94 Δήμων της κατηγορίας των 
μεσαίων ηπειρωτικών Δήμων.
Η διάκριση αυτή τιμά τον Δήμο μας αλλά και την παράταξή μας «Θέλουμε 

και Μπορούμε» που υπό τη διοίκηση του κ. Μανώλα τηρήσαμε την υπόσχεση 
και τις δεσμεύσεις που είχαμε αναλάβει το 2019 και αναβαθμίσαμε τον Δήμο 
μας, κατατάσσοντάς τον μεταξύ των πρώτων της χώρας.
Εύχομαι η διοίκηση που ανέλαβε τις τύχες του Δήμου μας από τον Ιανουά-

ριο 2024 να τον οδηγήσει ακόμη ψηλότερα.

«Επίτευγμα του Δήμου Πύδνας-Κολινδρού κατά το 2023 – 
Επίτευγμα από τη Διοίκηση Μανώλα»
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Με ιδιαίτερη λαμπρότητα και συγκίνηση, ο Δήμαρ-
χος Πύδνας – Κολινδρού κ. Χρήστος Κομπατσιάρης 
πραγματοποίησε την κοπή της βασιλόπιτας στην αί-
θουσα του Δημοτικού Συμβουλίου.
Στην εκδήλωση παρευρέθηκαν ο Πρόεδρος του Δη-

μοτικού Συμβουλίου, οι Αντιδήμαρχοι, οι Πρόεδροι 
των Δημοτικών Κοινοτήτων, οι Δημοτικοί Σύμβουλοι, 
οι εργαζόμενοι του Δήμου, η Γενική Γραμματέας του 
Δήμου και ο Πρόεδρος των Δημοτικών Υπαλλήλων 
Πιερίας με τους συνεργάτες του.
Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους, η 

Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου και ο 
Διοικητής της 24ης Ταξιαρχίας Λιτοχώρου κ. Λάζαρος 

Νάκος.
Στο πλαίσιο της εκδήλωσης, ο Δήμαρχος, εμφανώς 

συγκινημένος, ανέφερε:
«Η σημερινή ημέρα δεν αποτελεί απλώς την έναρξη 

μιας νέας χρονιάς.
Είναι μια ευκαιρία να ανανεώσουμε τη δέσμευσή μας 

για ενότητα, συνεργασία και πρόοδο.
Με τη συλλογική προσπάθεια όλων μας – Πολιτείας, 

Περιφέρειας, αιρετών, εργαζομένων και συνεργατών 
– μπορούμε να δημιουργήσουμε έναν Δήμο αντάξιο 
της πλούσιας ιστορίας του και του λαμπρού μέλλο-
ντος που αξίζει η Βόρεια Πιερία.
Θέλω να εκφράσω από καρδιάς την ευγνωμοσύνη 

μου προς όλους τους εργαζόμενους του Δήμου για 
την αφοσίωση και την ανεκτίμητη προσφορά τους.
Η στήριξή σας αποτελεί θεμέλιο για την επίτευξη 

των στόχων μας και πηγή έμπνευσης για μένα προ-
σωπικά. Μαζί, μπορούμε να πετύχουμε το καλύτερο 
για τον τόπο μας και τους ανθρώπους του».
Δόθηκε συμβολική άδεια σε υπαλλήλους του Δήμου 

και στον Πρόεδρο του Δημοτικού Συμβουλίου, που 
κέρδισε το φλουρί των αιρετών, η εικόνα της Πανα-
γίας.
Το κέρασμα, που περιλάμβανε πλούσια και εκλεκτά 

εδέσματα σε μπουφέ, ήταν προσωπική προσφορά 
του Δημάρχου και της εταιρείας ΑΦΟΙ ΚΟΜΠΑΤΣΙΑΡΗ 
Α.Ε. προς όλους τους παρευρισκόμενους, εκφράζο-
ντας έτσι την εκτίμησή του για την παρουσία τους και 
τη συμβολή τους.
Η εκδήλωση αποτέλεσε μια ευκαιρία να επιβεβαιωθεί 

η δέσμευση όλων για ένα κοινό όραμα ανάπτυξης και 
προόδου.

Με λαμπρότητα και συγκίνηση η κοπή της βασιλόπιτας
 στον Δήμο Πύδνας-Κολινδρού

Ο Σύλλογος Δημοτικών Υπάλληλων Πιερίας εκφράζει 
τα θερμά του συγχαρητήρια για την πρωτοβουλία του 
Δημάρχου Πύδνας - Κολινδρού και επίτιμου μέλους 
του Συλλόγου Χρήστου Κομπατσιάρη να διοργανώσει 
εκδήλωση κοπής βασιλόπιτας για τους υπαλλήλους 
στην αίθουσα του Δ.Σ. και μπουφέ στην πλατεία του 

Δημαρχείου στο Αιγίνιο.
Σε σχετική ανακοίνωση αναφέρονται τα εξής:
Η εκδήλωση αυτή αποτέλεσε μια μοναδική ευκαιρία 

να ανταλλάξουμε ευχές για το νέο έτος και να ενδυ-
ναμώσουν οι σχέσεις μεταξύ των συναδέλφων που 
εργάζονται καθημερινά για το καλό της τοπικής μας 
κοινωνίας.
Τέτοιες ενέργειες ενισχύουν το αίσθημα της ενό-

τητας, της εκτίμησης και της συνεργασίας, που είναι 
τόσο σημαντικά και απαραίτητα στην εποχή μας και 
μπορούν να δράσουν καταλυτικά στην ανάπτυξη και 
την πρόοδο του τόπου.
Σας συγχαίρουμε τόσο για την έμπρακτη υποστήριξή 

σας προς τους συναδέλφους και τον Σύλλογο μας, 
που πάντα τον τιμάτε με την πρόσκλησή σας, και για 
τη δημιουργία μιας ζεστής και φιλικής ατμόσφαιρας 

με χαμόγελα και ειλικρινή αμοιβαία εκτίμηση.
Ευχόμαστε το 2025 να είναι γεμάτο υγεία, αγάπη, 

ευτυχία, δημιουργία και επιτυχίες για όλους μας.

Ο Σύλλογος Δημοτικών Υπαλλήλων Πιερίας ευχαριστεί 
τον Δήμαρχο Πύδνας - Κολινδρού

Την Τετάρτη στις 8 Ιανουαρίου 2025, η δημοτική παράταξη «Προοπτική για 
τον Δημό-τη Δ. Δίου-Ολύμπου» έκοψε τη βασιλόπιτα, στη Σκοτίνα. 
Σε σχετική ανακοίνωση αναφέρονται τα εξής:
Η ομόνοια και σύμπνοια που χαρακτήριζε όλα τα άτομα κατά τη διάρκεια 

της προεκλογικής περιόδου, υφίσταται μέχρι και σήμερα.
Η αθρόα προσέλευση των μελών που δεν αποσκοπούν πλέον σε τίποτα 

άλλο παρά μόνο στην απόλαυση της παρέας, μόνο χαρά και ικανοποίηση 
προσφέρει σε όλους μας.
Τυχερός της βραδιάς ήταν ο Βαγγέλης Καλαμάρας αφού κέρδισε το φλουρί 

της βασιλόπιτας.
Καλή χρονιά σε όλον 

τον κόσμο με υγεία, ευη-
μερία και ειρήνη.
Για τον Συνδυασμό
«Προοπτική για τον Δη-

μο-τη»
Ο επικεφαλής
Πέτρος Κιάφας

Κοπή πίτας για τη δημοτική παράταξη 
«Προοπτική για τον Δημό-τη»



ΤΡΙΤΗ 14 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2025

ΕνημέρωσηΕνημέρωση10 Τοπικά

Με αφορμή την υπογραφή προγραμματικής σύμβα-
σης για την υλοποίηση του έργου του φωτισμού του 
Ιερού Καθεδρικού Ναού Θείας Αναλήψεως Κατερίνης 
από την Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας, η Αντιπερι-
φερειάρχης Πιερίας επισκέφθηκε τον Ιερό Καθεδρικό 
Ναό το πρωί της Τρίτης 7 Ιανουαρίου.
Εκεί την υποδέχθηκαν ο Πρωτοσύγκελλος της Ιεράς 

Μητροπόλεως και Προϊστάμενος του Ιερού Καθεδρι-
κού Ναού Πανοσιολογιώτατος Αρχιμανδρίτης π. Βαρ-
νάβας Λεοντιάδης και τα μέλη του Εκκλησιαστικού 
Συμβουλίου του Ιερού Ναού.
Τα οφέλη από την υλοποίηση του συγκεκριμένου 

έργου που ξεκινάει τις επόμενες ημέρες, που θα χρη-
ματοδοτηθεί από την Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας 
μέσα από το τεχνικό της πρόγραμμα, είναι πολλαπλά 
με αντίκτυπο τόσο στην τοπική κοινωνία όσο και ευ-
ρύτερα.
Ο Ιερός Καθεδρικός Ναός της πόλης της Κατερίνης, 

αποτελεί αναπόσπαστο τμήμα της θρησκευτικής κλη-
ρονομιάς της Πιερίας και παράλληλα αποτελεί βασικό 
πόλο έλξης επισκεπτών.
Όποιος στέκεται απέναντι στην ιστορία με όρους 

αντικειμενικούς, οφείλει να αναγνωρίσει τον κορυ-
φαίο ρόλο του Ιερού Ναού Θείας Αναλήψεως στην 
εκκλησιαστική-εθνική ιστορία και στο πνευματικό πα-
ρόν της Κατερίνης, εδώ και 165 χρόνια από το 1858 
που ιδρύθηκε η Ενορία.
Ο Πρωτοσύγκελλος της Ιεράς Μητροπόλεως π. 

Βαρνάβας Λεοντιάδης ευχαρίστησε την Αντιπεριφε-
ρειάρχη Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου για τη σημαντική 
και συνεχή στήριξη που επιδεικνύει στη βελτίωση της 
λειτουργικότητας όλων των δομών της Ιεράς Μητρο-
πόλεως.
Από την πλευρά της η Αντιπεριφερειάρχης κ. Σο-

φία Μαυρίδου τόνισε την πρόθεσή της να βοηθά το 
πολυσχιδές έργο της τοπικής Εκκλησίας σε όλα τα 
επίπεδα. «Το έργο του φωτισμού θα συμβάλλει τόσο 
στην ανάδειξη του σημαντικού αυτού θρησκευτικού 
μνημείου της Πιερίας όσο και στην ανάπτυξη του 
προσκυνηματικού τουρισμού της περιοχής μας. Επι-
πλέον θα αποτελέσει μια άρτια ασπίδα ασφαλείας, 
μιας και στον συγκεκριμένο Ιερό Ναό φυλάσσονται τα 
σημαντικότερα ιερά κειμήλια της τοπικής Εκκλησίας», 
ανέφερε χαρακτηριστικά η κ. Σοφία Μαυρίδου.

Ξεκινούν οι εργασίες του έργου του φωτισμού 
του Ιερού Καθεδρικού Ναού Θείας Αναλήψεως Κατερίνης 

από την Π.Ε. Πιερίας

H Ιερά Μητρόπολη Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώ-
νος στο πλαίσιο της διαρκούς διεύρυνσης της διακονί-
ας της, προχώρησε, με πρωτοβουλία του Σεβασμιωτά-
του Ποιμενάρχη κ. Γεωργίου, στην έναρξη μαθημάτων 
βυζαντινής Αγιογραφίας, με στόχο να ανοίξει νέους 
ορίζοντες, να εμπνεύσει και να ενισχύσει πνευματικά 
όποιον ενδιαφέρεται να συμμετέχει και να έρθει κοντά 
στη βυζαντινή ιστορία μέσω της διδασκαλίας της Αγιο-
γραφίας.
Τα μαθήματα της Βυζαντινής Αγιογραφίας ξεκίνησαν 

σύμφωνα με το παρακάτω πρόγραμμα:
Παιδικά Τμήματα: κάθε Σάββατο, ώρες 12 μ.μ.-1μμ 

και 1μ.μ.- 2 μ.μ.
Τμήματα Ενηλίκων: κάθε Δευτέρα και Τετάρτη, 

ώρες: 6μ.μ.-7.20 μ.μ και 7.30μ.μ.-8.50 μ.μ. Σάββατο, 
ώρες: 7μ.μ.- 8.30 μ.μ.
Τα μαθήματα διδάσκονται στους σύγχρονους χώρους 

του Πνευματικού Κέντρου της Ιεράς Μητροπόλεως «Ο Άγιος Φώτιος».
Ο υπεύθυνος των μαθημάτων π. Θεόδωρος Κουστιάνης διδάσκει στους μαθητές και 

μαθήτριες (αρχάριους και προχωρημένους, όλων των ηλικιών), όλα τα «βήματα» και 
τις γνώσεις για τη δημιουργία βυζαντινών φορητών εικόνων αλλά και τοιχογραφιών.
Κατά τη διάρκεια του έτους σχεδιάζονται και εκπαιδευτικές εκδρομές ώστε οι μαθη-

τές να γνωρίσουν καλύτερα τα έργα της βυζαντινής τέχνης, τις διάφορες αισθητικές 
και τεχνοτροπικές αντιλήψεις που επικρατούσαν στην αγιογραφική τέχνη ανά τους 

αιώνες.
Στο τέλος θα πραγματοποιηθεί και έκθεση με τα έργα των μαθητών και μαθητριών, 

η οποία θα είναι ανοικτή και στο ευρύ κοινό το οποίο μπορεί να διαπιστώσει από κο-
ντά μέσω των μαθημάτων αυτών, πώς το πνεύμα του Βυζαντίου έχει μεταφερθεί στη 
σύγχρονη εποχή μέσω της Αγιογραφίας, η οποία λειτουργεί ως συνδετικός κρίκος των 
ανθρώπων με την εκκλησια-
στική παράδοση.
Μέσα από τα μαθήματα 

αγιογραφίας, στόχος της 
Ιεράς Μητροπόλεως Κίτρους 
δεν είναι μόνο να γνωρί-
σουν οι μαθητές τα μυστικά 
της αγιογραφικής τέχνης 
αλλά συνάμα να γίνει κατα-
νοητή ως τέχνη λατρευτική, 
λειτουργική που υπηρετεί 
την Εκκλησία και εκφράζει 
το δόγμα και τη θεολογία 
αυτής. Δίνεται επίσης η 
ευκαιρία στους πλέον ταλα-
ντούχους μαθητές να γίνουν οι μελλοντικοί αγιογράφοι που θα υπηρετήσουν με την 
τέχνη τους την Εκκλησία.
Για πληροφορίες οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να επικοινωνούν στα τηλέφωνα: 23510 

29848 και 6945 39 24 57.

Μαθήματα Βυζαντινής Αγιογραφίας 
στην Ιερά Μητρόπολη Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος

Το Σάββατο 4 Ιανουαρίου πραγματοποιήθηκε συνάντηση πτυχιούχων του Τμήματος 
Θεολογίας της Θεολογικής Σχολής Α.Π.Θ. της περιόδου (1982-1986).

Η συνάντηση φιλοξενήθηκε στην Ιερά Μονή Αγίου 
Αθανασίου Κολινδρού, με τη συμμετοχή 50 πτυχιού-
χων, με τη συμμετοχή του Ομότιμου Καθηγητή Γεωργί-
ου Μαρτζέλου και των εν ενεργεία Καθηγητών Θεοδώ-
ρου Γιάγκου και Βασιλείου Τσίγγου.
Αρχικά, τελέστηκε η Παράκληση στην Παναγία χο-

ροστατούντος του Σεβασμιωτάτου Μητροπολίτου Κί-
τρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος κ. Γεωργίου. Έψαλαν 
κληρικοί και θεολόγοι που συμμετείχαν στη Συνάντηση.
Μετά την Παράκληση, τελέστηκε μέσα σε κλίμα συ-

γκίνησης Τρισάγιο υπέρ των αποβιωσάντων Καθηγητών 
και συμφοιτητών.
Η συνάντηση συνεχίστηκε στο Αρχονταρίκι της Ιεράς 

Μονής, όπου ο Σεβασμιώτατος κ. Γεώργιος ευλόγησε 
και διένειμε την Αγιοβασιλόπιτα, ενώ ακολούθησε αλλη-
λογνωριμία και ανταλλαγή σκέψεων και αναμνήσεων.
Η Μοναστική Αδελφότητα φρόντισε την παράθεση 

εόρτιου γεύματος στην τράπεζα της Ιεράς Μονής, κατά το οποίο μίλησε με πνευματι-
κούς και εποικοδομητικούς λόγους η Ηγουμένη Γερόντισσα Ειρήνη.
Η σύναξη συνεχίστηκε στο Αρχονταρίκι, όπου προβλήθηκε οπτικοακουστικό υλικό, 

που περιλάμβανε φωτογραφίες που παρεχώρησαν μέλη της συνάξεως, καθώς και βιντε-
οσκοπημένους χαιρετισμούς δύο συμφοιτητών, συγκεκριμένα του Πρωτοπρ. Παναγιώ-
τη Μοσχονά, που διακονεί στο Λουξεμβούργο, και του Πρωτοπρ. Πέτρου Λαπαθιώτη, 
που διακονεί στην Κύπρο.

Συνάντηση πτυχιούχων Θεολογικής Σχολής Α.Π.Θ. 
στην Ιερά Μητρόπολη Κίτρους
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Επί δημαρχίας του Θανάση Κατσαμάκα και σε σχε-
τική εκδήλωση, η καθηγήτρια Βυζαντινολόγος Ελένη 
Γλύκατζη - Αρβελέρ, είχε αναφέρει ότι μετά την πτώ-

ση της Κωνσταντινούπολης το 1453 ένας μεγάλος 
αριθμός ευκατάστατων Κωνσταντινουπολιτών, ήρθαν 
στην περιοχή του Ολύμπου και μέσα στο φαράγγι του 
Ενιπέα έκτισαν έναν οικισμό, τα ερείπια του οποίου 
σώζονται μέχρι και σήμερα. Από εκείνη την εποχή 
δημιουργήθηκε η παράδοση και το έθιμο των Σίχνων 
κατά την ημέρα των Θεοφανίων, στον ποταμό Ενι-
πέα.
Τα Σίχνα είναι ψηλοί ιστοί (κοντάρια) με ασημένιο 

ή χρυσό σταυρό στην κορυφή, που φέρουν πολύ-
χρωμες σημαίες (λάβαρα), αντιπροσωπεύοντας κάθε 

εξωκλήσι της περιοχής.
To έθιμο των Σίχνων, που είναι ενταγμένο στο Εθνι-

κό Ευρετήριο Άυλης Πολιτιστικής Κληρονομιάς τελέ-
στηκε και φέτος στο Λιτόχωρο την ημέρα των Θεο-
φανείων. Πρόκειται για εθνικοθρησκευτική γιορτή με 
ρίζες στο Βυζάντιο, η οποία συνεχίζεται από τα χρόνια 
της Τουρκοκρατίας μέχρι και σήμερα.

Τα Σίχνα στο Λιτόχωρο, ο βυζαντινός οικισμός στον Ενιπέα 
και η Ελένη Γλύκατζη-Αρβελέρ
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Με λαμπρότητα η Κατερίνη γιόρτασε τα Θεοφάνια, 
με την κατάδυση του Τιμίου Σταυρού στο παραλιακό 
μέτωπο (Παραλία, Ολυμπιακή Ακτή και Κορινό), όπου 
παρέστησαν ο Δήμαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντού-
μος, εκπρόσωποι αρχών, φορέων και συλλόγων, μέλη 
του Δημοτικού Συμβουλίου Κατερίνης και πλήθος 
πιστών.
Στην Παραλία
Της Θείας Λειτουργίας στον Ιερό Ναό Αγίας Φωτει-

νής προέστη ο Μητροπολίτης Κίτρους, Κατερίνης και 
Πλαταμώνος κ. Γεώργιος, ενώ ακολούθησε λιτανευ-
τική πομπή, που με την προσέλευση του Ιερού Κλή-
ρου, υπό τους ήχους της Φιλαρμονικής του Δημοτι-
κού Ωδείου και υπό τη συνοδεία αγήματος του Στρα-
τού κατευθύνθηκε και κατέληξε στην προβλήτα, από 

όπου πραγματοποιήθηκε η ρίψη του Τιμίου Σταυρού.
Έχοντας ως σύμμαχο τις καλές καιρικές συνθήκες, 

δεκάδες πολίτες όλων των ηλικιών βούτηξαν στη θά-
λασσα για να πιάσουν το Σταυρό και να λάβουν την 
ευλογία. Ο τυχερός που ανέσυρε τον Σταυρό ήταν ο 
Ιωάννης – Γουλιάν Ζυμέρι.
Η τελετή στην Ολυμπιακή Ακτή και στον Κορινό
Νωρίτερα, πραγματοποιήθηκε, η τελετή του καθα-

γιασμού των υδάτων, στη θάλασσα του οικισμού της 
Ολυμπιακής Ακτής. Πιο συγκεκριμένα, μετά το πέρας 
της Θείας Λειτουργίας, στον Ιερό Ναό του Αγίου Προ-
κοπίου, σχηματίστηκε πομπή προς την παραλία. Τον 

Τίμιο Σταυρό στη θάλασσα έριξε ο Επίσκοπος Σαλώ-
νων Ιγνάτιος Σωτηριάδης, ενώ ο τυχερός που έπιασε 
τον Σταυρό ήταν ο Θανάσης Καραγιάννης.
Τέλος στην Παραλία του Κορινού ο καθαγιασμός 

των υδάτων έγινε στο ύψος του παρεκκλησίου της 
Αγίας Παρασκευής. Τον Σταυρό ανέσυρε ο Απόστολος 
Ζουκάν.
Σε δήλωσή του στα Μ.Μ.Ε., στο περιθώριο της τελε-

τής, ο Δήμαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος επισή-
μανε: «Σήμερα, γιορτή των Θεοφανείων, ημέρα που 
φέρει το βαθύ συμβολικό μήνυμα της πνευματικής 
αναγέννησης εύχομαι από καρδιάς χρόνια πολλά και 
ευλογημένα με υγεία, φώτιση και καλή πρόοδο για 
όλους».

ΘΕΟΦΑΝΙΑ ΣΤΗΝ ΚΑΤΕΡΙΝΗ

Με λαμπρότητα και κατάνυξη 
η τελετή καθαγιασμού των υδάτων

Με ιδιαίτερη λαμπρότητα και κατάνυξη πραγματοποιήθηκε και φέτος ο καθαγιασμός των υδάτων 
στην πλατεία Μακεδονίας στην Κατερίνη, από την ενορία της Θείας Αναλήψεως, παρουσία πλήθους 
πιστών.
Μετά το πέρας της Θείας Λειτουργίας, οι ιερείς της ενορίας Θείας Αναλήψεως, π. Νικόλαος, π. Κώ-

στας και π. Μιχαήλ, με επικεφαλής τον πρωτοσύγκελλο της Ιεράς Μητρόπολης Κίτρους π. Βαρνάβα, 
κατευθύνθηκαν προς το σιντριβάνι της πλατείας, όπου πραγματοποιήθηκε η κατάδυση του Τιμίου 
Σταυρού.
Την τελετή, μεταξύ άλλων, παρακολούθησαν ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Μπάμπης 

Μπρουσκέλης και ο Αντιδήμαρχος Καθαριότητας κ. Ηλίας Τάπρας. 

Ο καθαγιασμός των υδάτων 
στην πλατεία Μακεδονίας 

στην Κατερίνη

Τον 23χρονο συμπολίτη μας Αθανάσιο Καραγιάννη, που ανήμερα των Θεοφανείων στην τελετή καθαγιασμού των υδά-
των στην Ολυμπιακή Ακτή ανέσυρε τον Τίμιο Σταυρό, υποδέχτηκε στο γραφείο του ο Δήμαρχος Κατερίνης Ιωάννης 
Ντούμος.
Ο Δήμαρχος τον συνεχάρη για την επιτυχία του και την συμμετοχή στην τελετή, ευχήθηκε με την ευλογία και τη δύνα-

μη του Σταυρού, να πορεύεται πάντα στη ζωή και στους καθημερινούς αγώνες της.
Επίσης, ευχήθηκε καλή θητεία καθώς την περίοδο αυτή, ο 23χρονος – τον οποίο συνόδευε ο αδερφός του Νεκτάριος – 

υπηρετεί τη στρατιωτική του θητεία.

Στο Δημαρχείο Κατερίνης ο 23χρονος
 που έπιασε τον Σταυρό στην Ολυμπιακή Ακτή

Signa,τα σημάδια του τόπου μας, της ιστορίας μας!
Χρυσοί Σταυροί και ασημένιοι, φορτωμένοι με φλουριά, χαιρετούν τις ολολαμπείς ολύμπιες κορφές, την ημέρα των Φώ-

των και την επαύριο, τ’ Αη Γιαννιού. Είναι τα φλάμπουρα της ναυτοσύνης μα και της στεργιανής ζωής μας που κρατούν 
ψηλά τον Σταυρό της ζωής μας. Τα κράτησαν τα νοικοκυρο’σπιτα και οι εκκλησιές και τα ξωκλήσια και σε καιρούς χαλε-
πούς, σύμβολα της πίστης και ανάσα της λευτεριάς και της περηφάνιας! Αγιάζουν τα νερά του Ενιππέα κάθε Θεοφάνεια, 
Κύριε ελέησον, είναι τα Κυριαλέσα.
Μεγάλη τιμή και θυμίαμα ευγνωμοσύνης η διατήρηση του εθίμου των Σιχνων στο Λιτόχωρο. Η ένταξη του εθίμου στην 

Πανελλήνια Πολιτιστική κληρονομιά με συγκινεί και για τον λόγο, που ο γιος μου, Γιάννης Παπαζαχαρίας, πρωτοστάτησε 
στην επιτυχία αυτού του υψηλού στόχου. Όραμά του είναι, η προσπάθεια αυτή να βρει συνεχιστές στον Δήμο μας για την 
ένταξη του εθίμου στον κατάλογο της Άυλης Πολιτιστικής κληρονομιάς της UNESCO. Η έρευνα και η προσπάθεια δεν στα-
ματά και μάλιστα για έθιμο μοναδικό με τη σφραγίδα της ζωής του Λιτοχώρου.
Χρόνια πολλά, χρόνια καλά και καλή φώτιση!
Δέσποινα Παπαζαχαρία

Τα Σίχνα μας, τα σημάδια του τόπου μας, της 
ιστορίας μας!
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Με ιδιαίτερη λαμπρότητα και κατάνυξη πραγματο-

ποιήθηκε και φέτος ο εορτασμός των Θεοφανείων 
στον Μακρύγιαλο, ο οποίος αποτέλεσε το επίκεντρο 
των εκδηλώσεων στον Δήμο Πύδνας-Κολινδρού. 
Οι εορταστικές εκδηλώσεις ξεκίνησαν με την πανη-

γυρική Θεία Λειτουργία στον Ιερό Ναό του Αγίου Γε-
ωργίου, όπου πλήθος πιστών συγκεντρώθηκε για να 
τιμήσει τη μεγάλη χριστιανική εορτή. Αμέσως μετά, 
η πομπή με την εικόνα και τον Τίμιο Σταυρό ξεκίνη-
σε από την εκκλησία, συνοδευόμενη από πιστούς και 
εκπροσώπους της Δημοτικής Αρχής. Η πορεία κατέ-
ληξε στην παραλία του Μακρυγιάλου, όπου πραγμα-

τοποιήθηκε ο καθαγιασμός των υδάτων. 
Ακολουθώντας το πατροπαράδοτο έθιμο, ο εφη-

μέριος του χωριού πατήρ Γεώργιος, μαζί με τον 
Δήμαρχο Χρήστο Κομπατσιάρη επιβιβάστηκαν σε μια 
βάρκα. Όταν το σκάφος απομακρύνθηκε αρκετά από 
την ακτή, έγινε η ρίψη του Τιμίου Σταυρού στα πα-
γωμένα νερά του Θερμαϊκού. Η στιγμή κορυφώθηκε 
όταν αρκετοί νέοι και νέες, αψηφώντας το κρύο, 
βούτηξαν στη θάλασσα για να πιάσουν τον Σταυρό, 
με το πλήθος που είχε συγκεντρωθεί να τους χειρο-
κροτεί θερμά. Ο τυχερός που ανέσυρε τον Σταυρό 
έλαβε τις ευλογίες του ιερέα και τις ευχές όλων των 

παρευρισκομένων.
 Στην εκδήλωση παραβρέθηκε πλήθος κόσμου από 

τις γύρω περιοχές, όπως κάθε χρόνο τέτοια ημέρα. 
Παρόντες ήταν επίσης εκπρόσωποι της πολιτικής και 
τοπικής ηγεσίας, όπως οι Βουλευτές Πιερίας Φώντας 
Μπαραλιάκος και Σπύρος Κουλκουδίνας, η Αντιπε-
ριφερειάρχης Πιερίας Σοφία Μαυρίδου, καθώς και 
Αντιδήμαρχοι και Δημοτικοί Σύμβουλοι. Επίσης, συμ-
μετείχε και το μέλος της Κεντρικής Επιτροπής του 
ΠΑΣΟΚ Μαρία Μίχου. Τον Σταυρό έπιασε ο Ισαάκ, 
ένα νέο ελληνόπουλο που ζει στην Ολλανδία.

Πλήθος κόσμου και φέτος στον καθαγιασμό των υδάτων 
στον Μακρύγιαλο 

Λαμπρότητα και θρησκευτική κατάνυξη χαρακτήρι-
σαν τις τελετές καθαγιασμού των υδάτων την ημέρα 
της εορτής των Θεοφανίων στις δώδεκα κοινότητες 
του Δήμου Δίου-Ολύμπου.
Ο Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης Κίτρους, Κατερί-

νης και Πλαταμώνος κ. Γεώργιος, χοροστάτησε στην 
τελετή του Αγιασμού στον Πλαταμώνα. Ο Δήμαρχος 
Δίου-Ολύμπου Βαγγέλης Γερολιόλιος και η Αντιπερι-
φερειάρχης Πιερίας Σοφία Μαυρίδου παρακολούθη-
σαν την εορταστική δοξολογία στο Λιτόχωρο, όπου 

παρευρέθηκαν εκπρόσωποι της τοπικής αυτοδιοίκη-
σης, των Ενόπλων Δυνάμεων, συλλόγων και φορέων 
της κοινότητας Λιτοχώρου. Η Υφυπουργός Ανάπτυ-
ξης Άννα Μάνη-Παπαδημητρίου παρακολούθησε την 
αρχιερατική δοξολογία στον Πλαταμώνα, όπου χορο-
στάτησε ο Μητροπολίτης κ. Γεώργιος.
Το έθιμο των Σίχνων τελέστηκε και φέτος στο Λι-

τόχωρο. Πρόκειται για εθνικοθρησκευτική γιορτή με 
ρίζες στο Βυζάντιο, η οποία συνεχίζεται από τα χρό-
νια της Τουρκοκρατίας μέχρι και σήμερα. Τα Σίχνα 

είναι ψηλοί ιστοί (κοντάρια) με ασημένιο ή χρυσό 
σταυρό στην κορυφή, που φέρουν πολύχρωμες ση-
μαίες (λάβαρα). Αντιπροσωπεύουν κάθε εξωκλήσι 
της περιοχής ή είναι αφιερώματα συντεχνιών και οι-
κογενειών ναυτικών και συμμετέχουν με καθορισμέ-
νη ιεροτελεστία στον καθαγιασμό των υδάτων και 
στον εορτασμό των Φώτων στο Λιτόχωρο. Το έθιμο 
εγγράφηκε στο Εθνικό Ευρετήριο Άυλης Πολιτιστι-
κής Κληρονομιάς της Ελλάδας το 2022 με απόφαση 
της Υπουργού Πολιτισμού Λίνας Μενδώνη. 

Ο εορτασμός των Θεοφανίων στον Όλυμπο 
με λαμπρότητα και κατάνυξη

Με λαμπρότητα τελέσθηκε, για ακόμη μια χρονιά, ο καθαγιασμός των υδάτων στο κολυμ-
βητήριο του Κολινδρού. Παρουσία πλήθους κόσμου από Κολινδρό και τις γύρω περιοχές 
πραγματοποιήθηκε η ρίψη του Τιμίου Σταυρού στη μεγάλη πισίνα, με τους μαθητές που 
βούτηξαν μέσα για 
να πιάσουν τον 
Σταυρό να κερδί-
ζουν τις εντυπώ-
σεις. Στην τελετή, 
παρευρέθηκαν ο 
Βουλευτής Πιερίας 
Σπύρος Κουλκου-
δίνας, ο Δήμαρχος 
Πύδνας - Κολιν-
δρού Χρήστος 
Κομπατσιαρης, 
Αντιδήμαρχοι και 
Δημοτικοί Σύμ-
βουλοι.

Ο καθαγιασμός των υδάτων 
στο κολυμβητήριο

Κολινδρού
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Με μεγάλη επιτυχία πραγματοποιήθηκε την Κυριακή 
12 Ιανουαρίου 2025, η ετήσια κοπή της βασιλόπιτας 
της Θρακικής Εστίας, στη γεμάτη από μέλη και φίλους 
αίθουσα του Συλλόγου. Η εκδήλωση συνδύασε την 
παράδοση με τη δημιουργική απολογιστική παρουσία-
ση των δράσεων του συλλόγου για το έτος 2024 από 
τον Πρόεδρό τοθ κ. Δημήτρη Σταθακόπουλο.
Κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης, βραβεύθηκαν τρεις 
σημαντικοί Θρακιώτες καλλιτέχνες για τη συνεισφορά 
τους στον πολιτισμό:
•	 Ο Αθανάσιος Μισιτσάκης, συγγραφέας, φω-
τογράφος
•	 Ο Αθανάσιος Σταθακόπουλος, ζωγράφος
•	 Ο Γιώργος Φέσσας, εικαστικός
Παράλληλα, τιμήθηκαν τρεις αριστούχοι μαθητές 
(Ευστάθιος Σταθακόπουλος, Μαργαρίτα Καταγιάννη, 

Αναστασία Σταθακοπούλου), παιδιά μελών του συλ-
λόγου, επιβραβεύοντας τις ακαδημαϊκές και πολιτι-
στικές τους διακρίσεις, δίνοντας έμφαση στη στήριξη 
της νέας γενιάς.
Την πίτα ευλόγησε ο Επίσκοπος Σαλώνων, Αρχιμαν-
δρίτης κ. Ιγνάτιος Σωτηριάδης, προσδίδοντας πνευ-
ματικό χαρακτήρα στη βραδιά.
Την εκδήλωση μεταξύ άλλων, τίμησαν με την πα-
ρουσία τους, ο Επίσκοπος Σαλώνων, Αρχιμανδρίτης 
κ. Ιγνάτιος Σωτηριάδης, η Υφυπουργός Άννα Μάνη, 
εκπρόσωποι των Βουλευτών Σπύρου Κουλκουδίνα και 
Κομνηνού Δελβερούδη, οι Περιφερειακές Σύμβουλοι 
Χρυσαυγή Δριστά και Άννα Τζήκα, η εκπρόσωπος του 
Προέδρου του Επιμελητηρίου Κωνσταντίνου Πίτσια 
Σμαρώ Γιαννούλη, ο Πρόεδρος του Συλλόγου Ανα-
τολικοθρακών Περίστασης & Νομού Πιερίας Γιώργος 
Χελιδονόπουλος και άλλοι.

Η εκδήλωση ολοκληρώθηκε σε ζεστό και εορταστικό 
κλίμα. Η Θρακική Εστία δεσμεύτηκε για περισσότερες 
δράσεις το 2025.
Στο τέλος η Θρακική Εστία πραγματοποίησε Έκτακτη 
Γενική Συνέλευση.

Κοπή πίτας στη Θρακική Εστία με εορταστική ατμόσφαιρα 
και βραβεύσεις

Το Σάββατο 11 Ιανου-
αρίου 2025 πραγματο-
ποιήθηκε η καθιερω-
μένη κοπή βασιλόπιτας 
της Σχολής Γονέων 
– Ανοικτό Πανεπιστήμιο 
Κατερίνης στο Κτήμα 
Δρούγκα, παρουσία του 
Γενικού Γραμματέα του 
Υπουργείου Εσωτερι-
κών κ. Σάββα Χιονίδη, 
της Αντιπεριφερειάρχη 
Πιερίας κ. Σοφίας Μαυ-
ρίδου, του εκπροσώπου 

του Δημάρχου Κατερίνης Ιωάννη Ντούμου κ. Γεωργίου Μπαλαούρα και του Προέ-
δρου των Πατρίων κ. Δημητρίου Ντούρου.
Την βασιλόπιτα ευλόγησε ο εκπρόσωπος του Μητροπολίτου κ. Γεωργίου και μέ-

λος της Σχολής Γονέων π. Χρήστος Αποστολός.
Σε σχετική ανακοίνωση αναφέρονται τα εξής:
Σε μια ζεστή ατμόσφαιρα το Δ.Σ. της Σχολής αντάλλαξε ευχές για την καινούρια 

χρονιά και όπως τόνισε ο Πρόεδρος της κ. Κωνσταντίνος Κορομπίλης χρόνο με 
τον χρόνο η απήχηση των ομιλιών έχει ξεπεράσει τον Ελληνικό χώρο και μέσα 
από το διαδίκτυο αγγίζει τον απανταχού Οικουμενικό Ελληνισμό υποχρεώνοντάς 
μας με μεγαλύτερη συνέπεια, ακρίβεια και υπευθυνότητα να ανταποκρινόμαστε 
στις απαιτήσεις και τις ανάγκες για πολύπλευρη μόρφωση και ενημέρωση της κοι-
νωνίας μας.
Το δείπνο το προσέφερε το κέντρο Δεξιώσεων «Κτήμα Δρούγκας» ενώ την βασι-

λόπιτα τα Ζαχαροπλαστεία «Παντελής» τους οποίους θερμά ευχαριστούμε.

Κοπή βασιλόπιτας της Σχολής Γονέων – Ανοικτό 
Πανεπιστήμιο Κατερίνης

Αναβίωσε και φέτος 2025 στο Λιτόχωρο το έθιμο των Σίχνων την ημέρα των Θε-
οφανίων. Τα Σίχνα είναι ψηλοί ιστοί (κοντάρια) με ασημένιο ή χρυσό σταυρό στην 
κορυφή, που φέρουν πολύχρωμες σημαίες (λάβαρα), αντιπροσωπεύοντας κάθε εξω-
κλήσι της περιοχής. Μία γιορτή με ρίζες από το Βυζάντιο, η οποία συνεχίζεται μέχρι και 
σήμερα.

ΣΙΧΝΑ ΣΤΟ ΛΙΤΟΧΩΡΟ 

Μία γιορτή με ρίζες 
στο Βυζάντιο
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Έφυγε από τη ζωή σε ηλικία 91 ετών ο πρώην Δήμαρ-
χος Κατερίνης Μενέλαος Τερζόπουλος. Υπηρέτησε ως Δή-
μαρχος Κατερίνης από το 1991 έως το 1996. Ο εκλιπών 
ήταν γόνος πολύτεκνης οικογένειας προσφύγων από τον 
Πόντο, σπούδασε ιατρική στην Ιταλία και στη Γερμανία 
και ειδικεύτηκε στην ωτορινολαρυγγολογία. Εξελέγη 
Δήμαρχος Κατερίνης δύο φορές, το 1990 και το 1994. Ο 
αδελφός του Τάκης διετέλεσε επίσης Δήμαρχος Κατερί-
νης και ο αδερφός του Γιώργος υπηρέτησε ως Βουλευτής 
Πιερίας.
Ψήφισμα του Δημοτικού Συμβουλίου Κατερίνης
Το Δημοτικό Συμβούλιο Κατερίνης, στη διάρκεια κατε-

πείγουσας συνεδρίασής του, τη Δευτέρα 13 Ιανουαρίου 
2025, η οποία πραγματοποιήθηκε λόγω του θλιβερού 
γεγονότος του θανάτου του πρώην Δημάρχου Κατερίνης, 
Μενέλαου Τερζόπουλου, αποφάσισε ομόφωνα τα παρα-
κάτω:
•	 Να εκδοθεί συλλυπητήριο ψήφισμα εκ μέρους 

του Δημοτικού Συμβουλίου, το οποίο θα εκφράζει την 
βαθύτατη θλίψη και τον σεβασμό για την προσφορά του 
εκλιπόντος στην πόλη της Κατερίνης και την ευρύτερη 
περιοχή της Πιερίας.
•	 Να τηρηθεί ενός λεπτού σιγή στην έναρξη της 

επόμενης συνεδρίασης Δημοτικού Συμβουλίου ως ελάχι-
στος φόρος τιμής στην μνήμη του.
•	 Να υπάρξει οργανωμένη συμμετοχή του Δημοτι-

κού Συμβουλίου στην κηδεία του, για να αποτίσουμε τον 
τελευταίο φόρο τιμής στον εκλιπόντα Δήμαρχο.
•	 Να κατατεθεί στεφάνι εκ μέρους του Δήμου 

Κατερίνης στην κηδεία του, ως ένδειξη σεβασμού και 
αναγνώρισης της σημαντικής προσφοράς του στην τοπι-
κή κοινωνία.
•	 Να δημοσιευθεί το παρόν ψήφισμα στον τοπικό 

τύπο.
Εξουσιοδοτεί τον Δήμαρχο για τα περαιτέρω.
Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 1/2025
Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου
Χαράλαμπος Χρ. Μπρουσκέλης
Συλλυπητήρια μηνύματα
Σε συλλυπητήρια δήλωση του Δημάρχου Κατερίνης κ. 

Ιωάννη Ντούμου για την απώλεια του πρώην Δημάρχου 
Κατερίνης Μενέλαου Τερζόπουλου αναφέρονται τα εξής:
«Εκφράζω τη λύπη μου για την απώλεια του πρώην 

Δημάρχου Κατερίνης, Μενέλαου Τερζόπουλου.
Ο εκλιπών, στη θητεία του ως Δήμαρχος υπηρέτησε τον 

τόπο μας με όραμα, εργατικότητα, αφοσίωση και άφησε 
έντονο το αποτύπωμά του, στη σύγχρονη ιστορία της 
Κατερίνης.
Τον αποχαιρετούμε με συγκίνηση και σεβασμό.
Θερμά συλλυπητήρια στην οικογένεια και στους οικεί-

ους του».
Σε συλλυπητήρια ανακοίνωση του Προέδρου του Επι-

μελητηρίου Πιερίας κ. Κωνσταντίνου Πίτσια αναφέρονται 
τα εξής:
«Με βαθύτατη θλίψη πληροφορηθήκαμε το θάνατο του 

πρώην Δημάρχου Κατερίνης Μενέλαου Τερζόπουλου, ο 
οποίος υπηρέτησε με αφοσίωση και αίσθημα ευθύνης την 
τοπική κοινωνία.
Η προσφορά του στον τόπο μας, η αφοσίωση στη 

δημόσια ζωή και το έργο του θα παραμείνουν ανεξίτηλα 
χαραγμένα στην ιστορία του Δήμου μας.
Εκφράζουμε τα πιο θερμά μας συλλυπητήρια στην οικο-

γένειά του και στους οικείους του.
Ας είναι ελαφρύ το χώμα που τον σκεπάζει».

Έφυγε από τη ζωή ο πρώην Δήμαρχος Κατερίνης 
Μενέλαος Τερζόπουλος

Με τον Μενέλαο ξεκινήσαμε μαζί την πορεία μας στην τοπική αυτοδιοίκηση, μετά τις 
εκλογές του Οκτωβρίου του 1990. Μαζί κάναμε και το πρώτο ταξίδι στο ευρωκοινοβού-
λιο τον Νοέμβρη του 1990, μετά από πρόσκληση της Βάσως Παπανδρέου, επιτρόπου 
στην ΕΕ.
Εκεί γνώρισα έναν Δήμαρχο παθιασμένο για την πόλη του, τη Μακεδονία και τον Πό-

ντο.
Ποντιακή ράτσα ο Μενέλαος, από οικογένεια πολιτικοποιημένη, βασανισμένη κατα-

τρεγμένη.
Τα τρία αγόρια από τα τέσσερα παιδιά της οικογένειας τιμήθηκαν σαν Δήμαρχοι, Τά-

κης και Μενέλαος και Βουλευτής ΠΑΣΟΚ ο Γιώργος.
Από τα πρώτα προβλήματα που ήθελε να λύσει ο Μενέλαος ήταν η γέφυρα στον Πέ-

λεκα, η ύδρευση της πόλης, η πεζοδρόμηση της πόλης και το νεκροταφείο.
Μνημειώδης έμεινε ο λόγος του στο δημοτικό θέατρο Σερρών, στη συνάντηση των 

Δημάρχων, για την προετοιμασία του συλλαλητηρίου για τη Μακεδονία.
Σαν γιατρός δε, έμεινε με το προσωνύμιο, ο γιατρός με τη μεγάλη καρδιά. Πόσους και 

πόσους δεν βοήθησε.
Φίλε Μενέλαε θα σε θυμά-

μαι πάντα με το χαμόγελο 
σου και το χιούμορ σου. Δεν 
θα ξεχάσω το τελευταίο σου 
τηλέφωνο μετά τις γιορτές 
των Χριστουγέννων.
Θερμά συλλυπητήρια στον 

στυλοβάτη σου όλα αυτά τα 
χρόνια, τη σύζυγό σου την 
Δανάη, στα παιδιά σου, καλή 
αντάμωση να έχεις με τον 
αδερφό σου τον Γιώργο.
Αιωνία να είναι η μνήμη 

σου.

Γ. ΠΑΠΑΘΑΝΑΣΙΟΥ

Στη μνήμη του Μενέλαου – Ένας άνθρωπος με καρδιά 
και πάθος για την πόλη του

Σε συλλυπητήριο μήνυμα της 
Ένωσης Ποντίων Πιερίας αναφέ-
ρονται τα εξής:
Το Διοικητικό Συμβούλιο της 

Ένωσης Ποντίων Πιερίας, με βα-
θιά θλίψη και συγκίνηση, εκφρά-
ζει τα θερμότερα και πιο εγκάρδια 
συλλυπητήρια για την απώλεια 
του αγαπητού μας επίτιμου Προέ-
δρου, Μενέλαου Τερζόπουλου.
Ο Μενέλαος ήταν πολύ περισσό-

τερα από απλά ένας Πρόεδρος για 
τον σύλλογό μας. Ήταν η φλόγα που έκαιγε από το 1976 έως το 1994, με ακού-

ραστη αφοσίωση και βαθιά αγάπη για τον σύλλογο και τον ποντιακό Ελληνισμό, 
συμβάλλοντας στη δημιουργία του πνευματικού και πολιτιστικού μας κέντρου. Η 
προσφορά του ήταν ανεκτίμητη και η παρουσία του γέμισε την Ένωση μας με πο-
λιτιστικό πλούτο και μεγάλη αγάπη.
Ήταν ένας άνθρωπος με μεγάλη καρδιά, ζεστή ψυχή και ανιδιοτελή προσφορά. 

Αγαπήθηκε από όλους μας και άφησε πίσω του μια κληρονομιά γεμάτη αξίες και 
αγάπη για τις Αλησμόνητες Πατρίδες. Η μνήμη του θα παραμείνει φωτεινή και 
ζωντανή για πάντα, και θα μας εμπνέει να συνεχίσουμε το έργο του με την ίδια 
αφοσίωση και πάθος.
Ας τιμήσουμε τον Μενέλαο Τερζόπουλο με τον σεβασμό και την αγάπη που του 

αξίζουν και ας κρατήσουμε ζωντανή τη μνήμη του στις καρδιές μας.
Με βαθύτατη εκτίμηση και συμπαράσταση,
Το Διοικητικό Συμβούλιο της Ένωση Ποντίων Πιερίας

Συλλυπητήριο μήνυμα της Ένωσης Ποντίων Πιερίας

Οι παρεμβάσεις βελτίωσης των παρεχόμενων υπηρεσιών στους Βρεφονηπιακούς Σταθμούς του Δήμου Κατερίνης υλοποιούνται σε όλη τη διάρκεια της χρονιάς, με την επίβλεψη 
της Αντιδημαρχίας Προσχολικής Αγωγής και Δημιουργικής Απασχόλησης.
Στο πλαίσιο αυτό, η επίστρωση με παρκέ του δαπέδου στον 1ο Βρεφονηπιακό Σταθμό 

(Καταφυγιώτικα), η τοποθέτηση  μιας νέας και πρακτικής σύνθεσης κουζίνας στον Βρε-
φονηπιακό Σταθμό της οδού Αριστοτέλους, συμβάλλουν στη δημιουργία ενός ασφαλούς, 
καθαρού και ευχάριστου περιβάλλοντος για παιδιά και εργαζόμενους.
«Η σταδιακή βελτίωση εξοπλισμού και υποδομών, ο εκσυγχρονισμός και η αισθητική ανα-

βάθμιση των εσωτερικών και εξωτερικών χώρων, η εξασφάλιση της λειτουργικότητας και η 
μεγαλύτερη ασφάλεια των φιλοξενούμενων βρεφών – νηπίων αποτελεί προτεραιότητα της 
διοίκησης του Ιωάννη Ντούμου» σημειώνει ο αρμόδιος Aντιδήμαρχος Μιχάλης Γεωργιάδης.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Βελτιωτικές εργασίες σε Βρεφονηπιακούς Σταθμούς
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Η Υφυπουργός Ανάπτυξης Άννα Μάνη-Παπαδημητρίου 
συναντήθηκε την Τετάρτη 8 Ιανουαρίο 2205 με τον 
Υπουργό Υγείας Άδωνι Γεωργιάδη και ενημερώθηκε για 
την πρόοδο σημαντικών έργων υποδομών Υγείας στην 
Πιερία, συνολικού ύψους περίπου 15 εκατομμυρίων 
ευρώ.
Τα έργα εντάσσονται στην Εθνική Στρατηγική για την 

Περιφερειακή και Τοπική Ανάπτυξη με στόχο την ενί-
σχυση των περιφερειακών υποδομών Υγείας και τη βελ-
τίωση των παρεχόμενων υπηρεσιών προς τους πολίτες.
Ειδικότερα:
– Κέντρα Υγείας Λιτοχώρου και Αιγινίου: Με προϋπο-

λογισμό 2,4 και 2,1 εκατομμυρίων ευρώ αντίστοιχα, τα 
έργα αναβάθμισης έχουν ήδη συμβασιοποιηθεί από τον 
Μάρτιο και τον Σεπτέμβριο του 2024 και βρίσκονται 
σε πλήρη εξέλιξη. Η ολοκλήρωσή τους αναμένεται σύ-
ντομα, συμβάλλοντας καθοριστικά στη βελτίωση των 
υπηρεσιών πρωτοβάθμιας φροντίδας για τους κατοίκους 

της περιοχής.
– Γενικό Νοσοκομείο Κατερίνης: Ενισχύεται με σύγ-

χρονο ιατροτεχνολογικό εξοπλισμό, ενώ προχωρά η 
επέκταση της Παθολογικής Κλινικής κ.ά. Οι παρεμβά-
σεις, συνολικού προϋπολογισμού άνω των 10 εκατομ-
μυρίων ευρώ, θα ενισχύσουν καθοριστικά τη λειτουρ-
γία του νοσοκομείου.
– Ενίσχυση υπηρεσιών Υγείας: Στην Κατερίνη λει-

τουργούν ήδη δύο Τοπικές Ομάδες Υγείας (ΤΟΜΥ), 
ενώ τρεις Κινητές Μονάδες Υγείας (ΚΟΜΥ) θα εδρεύ-
ουν σε Κατερίνη, Αιγίνιο και Λιτόχωρο, ενισχύοντας 
την πρόσβαση των πολιτών σε ποιοτικές υπηρεσίες 
Υγείας.
Η Υφυπουργός Ανάπτυξης δήλωσε: «Η αναβάθμιση 

των υποδομών υγείας στην Πιερία αποτελεί προτεραι-
ότητα για την κυβέρνηση, στο πλαίσιο του ευρύτερου 
σχεδίου για ενίσχυση της περιφερειακής ανάπτυξης. Τα 
έργα θα εξασφαλίσουν σύγχρονες και αξιόπιστες δομές 

υγείας για όλους τους συμπολίτες μας».
Κατά τη συνάντηση, συζητήθηκαν επίσης θέματα κοι-

νού ενδιαφέροντος, με έμφαση στη συνεχή συνεργασία 
των δύο Yπουργείων για την προώθηση έργων που ενι-
σχύουν τις υποδομές και την ανάπτυξη της περιφέρειας.

ΑΝΝΑ ΜΑΝΗ - ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ 

«Σε εξέλιξη τα έργα υποδομών Υγείας στην Πιερία, 
ύψους περίπου 15.000.000 ευρώ»

Την πρωτοχρονιάτι-
κη πίτα του έκοψε το 
πολιτικό γραφείο του 
Βουλευτή Πιερίας Φώ-
ντα Μπαραλιάκου.
Ο Σεβασμιώτατος Μη-

τροπολίτης κ. Γεώργιος 
και ο πατέρας Μιχαήλ 
ευλόγησαν την πίτα και 
ο Βουλευτής και η οικο-
γένειά του περιστοιχι-
σμένοι από τους συνερ-
γάτες του γραφείου και 

στενούς φίλους τήρησαν σεμνά το έθιμο.
Τυχερός της ημέρας, ο πατέρας του Βουλευτή κ. 

Λευτέρης, που ένιωσε την απόλυτη ικανοποίηση για 
την τιμή που του επεφύλαξε η τύχη και ευχήθηκε 

στα παιδιά του, στους φίλους και στα στελέχη του 
γραφείου υγεία, οικογενειακή προκοπή και επιτυχίες.
Ο Φώντας Μπαραλιάκος και οι συνεργάτες του 

αντάλλαξαν ευχές για το νέο έτος με τους παρευρι-

σκόμενους φίλους με διάχυτη την αισιοδοξία πως το 
2025 θα είναι μια άκρως παραγωγική χρονιά με την 
Πιερία και τους κατοίκους του στο επίκεντρο.

Την πρωτοχρονιάτικη βασιλόπιτα 
έκοψε ο Φώντας Μπαραλιάκος

Συνάντηση με τον Πρό-
εδρο του ΠΑΣΟΚ κ. Νίκο 
Ανδρουλάκη είχε ο Πανελ-
λήνιος Σύλλογος Φυσικοθε-
ραπευτών. 
Σε σχετική ανακοίνωση 

του κ. Παναγιώτη Μπά-
ναλη, Πρόεδρου Νομού 
Πιερίας και Οργανωτικού 
Γραμματέα του Πανελλη-
νίου Συλλόγου Φυσικοθε-
ραπευτών αναφέρονται τα 
εξής:

Τα θέματα που συζητήθηκαν διεξοδικά αφορούσαν την αδικαιολόγητη οικονομι-
κή αφαίμαξη που γίνεται μέσω των απαράδεκτων μέτρων του clawback που οδη-
γεί τα φυσικοθεραπευτήρια σε αφανισμό, την πάταξη της αντιποίησης, την ένταξη 
των νοσοκομειακών συναδέλφων στα ΒΑΕ, και τη διόρθωση στην λειτουργίας του 
ΕΟΠΥΥ, με ποικίλες προτάσεις σε πολλές επιμέρους κατευθύνσεις, που ταλανίζει 
συνολικά τον κλάδο.
Αξίζει να αναφέρουμε πως ο Νομός Πιερίας είναι ιδιαίτερα γνωστός για τις δρά-

σεις του σε ζητήματα αντιποίησης καταθέτοντας συγκεκριμένες προτάσεις που θα 
διαφυλάξουν μελλοντικά ακόμα περισσότερο το επάγγελμα του φυσικοθεραπευτή. 
Επιπλέον, θέσαμε και ζητήματα αναβάθμισης της καθημερινότητας των ΑμεΑ μέσα 
από μια σειρά ορθολογικά δομημένων πλάνων που θα μπουν επί τάπητος άμεσα.
Η υπόσχεση που λάβαμε αφήνει θετική εκτίμηση για την διεύρυνση των προβλη-

μάτων υγείας, μέσα από συνεχόμενες και ποιοτικότερες επαφές.

Συνάντηση του Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών 
με τον Νίκο Ανδρουλάκη 

Ενισχύεται η προσβασιμότητα και η εξυπηρέτηση των ατόμων με αναπηρία στα πλοία 
της ακτοπλοΐας, ένα ζήτημα που είχε θέσει εμφατικά με κοινοβουλευτική του πρωτο-
βουλία ο Βουλευτής Πιερίας κ. Σπύρος Κουλκουδίνας, καταθέτοντας και σχετική ερώτη-
ση στη Βουλή.
Ο κ. Κουλκουδίνας, που είναι σταθερά δεσμευμένος στη στήριξη των δικαιωμάτων 

των ατόμων με αναπηρία είχε αναδείξει τη σημασία της προσβασιμότητας και της εξυ-
πηρέτησης των ατόμων με αναπηρία στις θαλάσσιες συγκοινωνίες, ζητώντας την άμεση 
ενεργοποίηση σχετικού Προεδρικού Διατάγματος που να δίνει λύση και να διαμορφώνει 
ένα συγκεκριμένο και υποχρεωτικό ρυθμιστικό πλαίσιο κανόνων.
Ο Υπουργός Ναυτιλίας κ. Στυλιανίδης στην απάντησή του προς τον Βουλευτή Πιερίας 

που ανέδειξε το ζήτημα, αναφέρει ότι το σχετικό Προεδρικό Διάταγμα έχει ολοκληρωθεί 

ως προς το περιεχόμενο του και βρίσκεται στο στάδιο της τελικής επεξεργασίας από το 
Συμβούλιο της Επικρατείας.
Προβλέπει χρονικό περιθώριο τριών ετών στα 

συμβατικά πλοία της ακτοπλοΐας αλλά και στα 
ήδη δρομολογημένα ταχύπλοα, προκειμένου να 
συμμορφωθούν με τις διατάξεις και τους κανόνες 
προσβασιμότητας των ατόμων με αναπηρία.
Το σχετικό Προεδρικό Διάταγμα έχει ήδη υπο-

γραφεί από τον Υπουργό Ναυτιλίας και θα τεθεί σε 
ισχύ μετά την έγκριση και τον έλεγχο του Συμβου-
λίου της Επικρατείας.

Η παρέμβαση του Σπύρου Κουλκουδίνα οδηγεί σε ενίσχυση 
της προσβασιμότητας των ατόμων με αναπηρία 

στα πλοία της ακτοπλοΐας
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Η Υφυπουργός Ανάπτυξης Άννα Μάνη-Παπαδημητρίου 
παρευρέθηκε στην εκδήλωση για την παρουσίαση της 
Ευρωπαϊκής Πρωτοβουλίας STEP, που διοργανώθηκε 
από τον Αναπληρωτή Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και 
Οικονομικών Νίκο Παπαθανάση και τη Γενική Γραμμα-
τέα ΕΣΠΑ Βασιλική Παντελοπούλου.
Η Πρωτοβουλία STEP αποτελεί ένα νέο στρατηγικό ερ-

γαλείο της Ευρωπαϊκής Ένωσης, με στόχο την υποστή-
ριξη και ανάπτυξη κρίσιμων και αναδυόμενων τεχνολο-
γιών σε τομείς όπως η φαρμακοβιομηχανία, οι ψηφιακές 
τεχνολογίες, η καθαρή ενέργεια και η βιοτεχνολογία. 
Μέσω αυτής της πρωτοβουλίας, προβλέπεται η χρημα-
τοδότηση δράσεων και επενδύσεων με τη στήριξη 11 
ευρωπαϊκών προγραμμάτων και ταμείων, ενισχύοντας 

την ανταγωνιστικότητα της Ευρώπης και μειώνοντας τη 
στρατηγική εξάρτηση από τρίτες χώρες.
Κατά τη διάρκεια της διήμερης εκδήλωσης, με τη 

συμμετοχή εκπροσώπων της Ευρωπαϊκής Επιτροπής, 
θεσμικών φορέων, της επιχειρηματικής κοινότητας και 
ακαδημαϊκών, εξετάστηκαν και οι δυνατότητες ενσωμά-
τωσης της πρωτοβουλίας STEP στα προγράμματα ΕΣΠΑ 
2021-2027.
Η Υφυπουργός Ανάπτυξης δήλωσε: «Η Ελλάδα βρί-

σκεται στην πρώτη γραμμή των ευρωπαϊκών εξελίξεων, 
επιβεβαιώνοντας τη δέσμευση της ελληνικής κυβέρνη-
σης να αξιοποιεί κάθε διαθέσιμο ευρωπαϊκό εργαλείο για 
την ανάπτυξη και την καινοτομία.
Η Πρωτοβουλία STEP αποτελεί μια σημαντική ευκαιρία 

για τη χώρα 
μας, καθώς 
μας δίνει τη 
δυνατότητα 
να ενισχύ-
σουμε την 
τεχνολογική 
μας δυνα-
μική και να 
αποκτήσουμε 
στρατηγικό 
πλεονέκτημα 
σε τομείς αιχ-
μής».

ΑΝΝΑ ΜΑΝΗ – ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ

«Στηρίζουμε την καινοτομία και την ανάπτυξη κρίσιμων 
τεχνολογιών»

«ΜΕ ΤΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗ ΔΡΑΣΕΩΝ ΚΑΙ ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ ΜΕΣΩ ΤΗΣ ΕΥΡΩΠΑΪΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ STEP»

Σειρά επαφών με τις Δημοτικές Aρχές της Π.Ε. Πιερίας 
ξεκίνησε ο Βουλευτής Φώντας Μπαραλιάκος για την 
προτεραιοποίηση και προώθηση των σημαντικών έργων 
των Δήμων στα κυβερνητικά κλιμάκια και τα αρμόδια 
Υπουργεία.
Πρώτος σταθμός ο Δήμος Πύδνας - Κολινδρού και η 

συνάντηση με τον Δήμαρχο Χρήστο Κομπατσιάρη και 
τους Αντιδημάρχους όπου και συζητήθηκαν εφ’ όλης 
της ύλης τα προβλήματα αλλά και οι νέες αναπτυξιακές 
προοπτικές του Βόρειου Δήμου της Πιερίας μέσα από 
ποικίλα χρηματοδοτικά εργαλεία.
Ο κ. Μπαραλιάκος και ο Δήμαρχος Πύδνας-Κολινδρού 

εστίασαν ειδικότερα στις μελέτες που είναι σε φάση 
ωρίμανσης αλλά και τις επικείμενες προσκλήσεις και 
τα προγράμματα των Υπουργείων που βρίσκονται σε 
εξέλιξη ή θα «ανοίξουν» το επόμενο διάστημα και αφο-
ρούν τα έργα υποδομών, την αγροτική οδοποιία, την 
άρδευση των καλλιεργήσιμων εκτάσεων, τον πολιτισμό, 
τις λιμενικές υποδομές, την ανάπτυξη του παραλιακού 
μετώπου και την στήριξη της περιφερειακής ανάπτυξης.
Κατά την συνάντηση ο Βουλευτής ανέπτυξε την 

πρωτοβουλία του για την ενεργοποίηση της θεσμοθε-

τημένης με ΦΕΚ Βιομηχανικής Περιοχής της Αιγινίου, 
μια πρόταση που παρουσίασε και κατά την ομιλία του 
στην Ολομέλεια της Βουλής κατά τη συζήτηση του 
Προϋπολογισμού για το 2025, και θα προσδώσει μια νέα 
αναπτυξιακή ώθηση σε όλη την περιοχή προσφέροντας 
κίνητρα στους νέους και τις νέες να μείνουν στον τόπο 
τους.
Μετά το πέρας της εποικοδομητικής συνάντησης ο 

Βουλευτής Πιερίας δήλωσε χαρακτηριστικά: «Οι συνέρ-
γειες με τους Δημάρχους του Νομού είναι επαναλαμβα-
νόμενες με στόχο την ενημέρωση, υποστήριξη και προ-
ώθηση των διεκδικήσεών τους στην κεντρική διοίκηση.
Με την έναρξη της νέας χρονιάς εγκαινιάζουμε έναν 

νέο κύκλο επαφών για να θέσουμε τους στόχους της 
νέας χρονιάς αλλά και να προγραμματίσουμε τις ενέρ-
γειες μας για τα σοβαρά θέματα που απασχολούν τους 
Δήμους και να δρομολογήσουμε εφικτές και εφαρμόσι-
μες λύσεις.
Με τον Δήμαρχο Χρήστο Κομπατσιάρη και τους συ-

νεργάτες του όλο αυτό το διάστημα έχουμε στενή 
συνεργασία για τα θέματα του Δήμου, ώστε και η καθη-
μερινότητα των συμπολιτών μας να βελτιωθεί, αλλά και 

η αναπτυξιακή προοπτική του τόπου μας να μεγιστοποι-
ηθεί.
Όπως το έπραξα ανελλιπώς μέχρι τώρα, δεσμεύτηκα 

στη Δημοτική αρχή του Δήμου Πύδνας Κολινδρού τόσο 
για την ουσιαστική αρωγή μου στην προώθηση των έρ-
γων που βρίσκονται σε εξέλιξη στα αρμόδια χαρτοφυλά-
κια όσο και για όσα προγραμματίζονται να υλοποιηθούν 
στο μέλλον.
Άλλωστε απώτερος στόχος όλων μας αποτελεί η αξι-

οποίηση ευκαιριών για έργα που θα ωφελήσουν τους 
δημότες του τόπου μας».

Οι προτεραιότητες της Βόρειας Πιερίας στη συνάντηση 
Φ. Μπαραλιάκου με τον Δήμαρχο Χρ. Κομπατσιάρη

Η πρόταση του Βουλευτή Πιερίας κ. Σπύρου Κουλκουδίνα για την προοπτική ανέ-
γερσης νέου Αστυνομικού Μεγάρου στην Πιερία μέσω ΣΔΙΤ, όπως έγινε με τη μελέτη, 
κατασκευή, χρηματοδότηση και τεχνική διαχείριση των Αστυνομικών Μεγάρων στη Πά-
τρα, τη Λευκάδα, τη Καρδίτσα, τη Βέροια και την Αλεξανδρούπολη, εξετάζεται από το 
Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη.
Αυτό προέκυψε από έγγραφη απάντηση του Υφυπουργού Προστασίας του Πολίτη κ. 

Νικολακόπουλου στην κοινοβουλευτική παρέμβαση του κ. Κουλκουδίνα.
Ο κ. Νικολακόπουλος στην απάντησή του προς τον κ. Κουλκουδίνα διευκρινίζει ότι 

από τον Δήμο Κατερίνης είχε προταθεί σχετική δωρεά οικοπέδου, πλην όμως, κατόπιν 
διενεργηθείσας αυτοψίας, από μηχανικούς της Διεύθυνσης Τεχνικής Υποστήριξης του 
Αρχηγείου της Ελληνικής Αστυνομίας κρίθηκε ότι το συγκεκριμένο οικόπεδο δεν είναι 

κατάλληλο.
Τονίζει ότι σε περίπτωση που προταθεί νέο 

ακίνητο, τότε οι αρμόδιες υπηρεσίες του 
Υπουργείου και της Ελληνικής Αστυνομίας θα 
προχωρήσουν σε νέα αξιολόγηση.
Είναι σαφές ότι μέσα σε πνεύμα συνεννόη-

σης και συνεργασίας από όλους θα πρέπει να 
αναζητηθεί ένα οικόπεδο για να καταφέρει η 
Πιερία να αποκτήσει ένα νέο και σύγχρονο 
Αστυνομικό Μέγαρο, όπως έχει γίνει και σε 
άλλες πόλεις.

ΣΠΥΡΟΣ ΚΟΥΛΚΟΥΔΙΝΑΣ

«Πρόθυμο το Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη να 
αξιολογήσει και να εξετάσει την κατασκευή 
νέου Αστυνομικού Μεγάρου στην Πιερία»

Στο Νοσοκομείο Κατερίνης περιόδευσε κλιμάκιο του ΚΚΕ με επικεφαλής τον Βου-
λευτή Λεωνίδα Στολτίδη, με αφορμή καταγγελίες για προβλήματα στη λειτουργία 
της θέρμανσης. Το κλιμάκιο του ΚΚΕ συζήτησε με εργαζόμενους του Νοσοκομείου 
αλλά και με ασθενείς, προκειμένου να αποκτήσει καλύτερη εικόνα για την κατά-
σταση που επικρατεί.
Ο Λεωνίδας Στολτίδης, σε δήλωσή του σημείωσε ότι «επιβεβαιώνεται και με 

αυτή την επίσκεψή μας, στο νοσοκομείο, ότι ολοταχώς προωθούνται οι μεταρρυθ-
μίσεις στο ΕΣΥ στις κατευθύνσεις που έβαλε και ο τελευταίος προϋπολογισμός: 

Καμία χρηματοδότηση παραπάνω, προκηρύξεις θέσεων για την κάλυψη των κε-
νών οι οποίες με τον τρόπο που γίνονται βγαίνουν άγονες. Το ιδιωτικό κεφάλαιο 
βρίσκει συνεχώς καινούργιες ρωγμές για να εκμεταλλεύεται και να αξιοποιεί τις 
υποδομές του νοσοκομείου.
Κάναμε σαφές ότι δεν θα υπάρξει καμία ανοχή σε λογικές έλλειψης χρηματο-

δότησης για τη θέρμανση, τις υποδομές, τις ανάγκες των υγειονομικών και των 
ασθενών. Το ΚΚΕ θα συνεχίσει να παλεύει για την κάλυψη όλων των αναγκών 
των υγειονομικών αλλά και των ασθενών».

Περιοδεία κλιμακίου του ΚΚΕ στο Γ.Ν. Κατερίνης με αφορμή 
καταγγελίες για προβλήματα στη λειτουργία της θέρμανσης
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Το έθιμο των Προδρομιτών αναβίωσε για άλλη μία 

χρονιά η Μορφωτική Ένωση Καταφυγιωτών «Το 
Φλάμπουρο» την Τρίτη 7 Ιανουαρίου 2025, ημέρα 
του Αγίου Ιωάννη του Προδρόμου.
Στη σχετική ανακοίνωση του συλλόγου αναφέρονται 

τα εξής:
Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους ο Μη-

τροπολίτης Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος κύρι-
ος Γεώργιος, ο πρωτοπρεσβύτερος π. Πέτρος Ζώης, ο 
Βουλευτής Πιερίας Φώντας Μπαραλιάκος, ο Βουλευ-
τής Πιερίας Κομνηνός Δελβερουδης, εκπρόσωπος της 

Υφυπουργού Άννας Μάνη – Παπαδημητρίου, εκπρό-
σωπος του Βουλευτή Πιερίας Σπύρος Κουλκουδίνας, 
εκπρόσωποι όλων των Καταφυγιώτικων σωματείων 
καθώς και Πρόεδροι και μέλη πολιτιστικών συλλόγων.
Τους χαιρετισμούς και τις ευχές της έστειλε η Αντι-

περιφερειάρχης Σοφία Μαυρίδου.
Συγχαίρουμε το χορευτικό ενηλίκων και τον χορο-

διδάσκαλο Ρέμπα Γιώργο, τη χορωδία του συλλόγου 
για την υπέροχη εμφάνισή τους και τη μαέστρο Δέ-
σποινα Τσιότσιου. 
Ευχαριστούμε όλες τις κυρίες για τις πεντανόστιμες 

μπομπότες, τους ακούραστους Προδρομίτες μας για 
την καθοριστική συμβολή τους στην πραγματοποίηση 
του εθίμου.
Ευχαριστούμε το κατάστημα – ουζερί «Το Καταφύγι 

της γεύσης» για την προσφορά του.
Ευχαριστούμε όλους εσάς που συμμετείχατε με διά-

θεση και χορό συμβάλλοντας έτσι σε μία ημέρα γεμά-
τη Καταφυγιώτικη παράδοση και πολιτισμό.
Θερμές ευχαριστίες στον κ. Αποστόλη Μοσχολούρη 

για την κάλυψη της εκδήλωσης. 
Και του χρόνου να είμαστε όλοι κι όλες καλά!

ΜΟΡΦΩΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ ΚΑΤΑΦΥΓΙΩΤΩΝ «ΤΟ ΦΛΑΜΠΟΥΡΟ»

Αναβίωσε και φέτος το έθιμο των Προδρομιτών

Μια παιδική μαθητική συναυλία γεμάτη νότες χαράς 
και αισιοδοξίας πραγματοποιήθηκε στις εγκαταστάσεις 
του Συλλόγου Καρκινοπαθών Πιερίας, επί της οδού 
Παναγή Τσαλδάρη 16.
Σε σχετική ανακοίνωση του Συλλόγου Καρκινοπα-

θών αναφέρονται τα εξής:
Σε ένα κλίμα συγκίνησης και χαράς, ο Σύλλογός μας 

φιλοξένησε για δεύτερη συνεχή χρονιά μια μαθητική 
συναυλία που άφησε τις καλύτερες εντυπώσεις. Νέοι 
ταλαντούχοι μουσικοί, από το δημοτικό μέχρι το λύ-
κειο, ανέβηκαν στη σκηνή και μας ταξίδεψαν σε έναν 
κόσμο μελωδιών και ρυθμών.
Η εκδήλωση είχε ως στόχο να προσφέρει στα παι-

διά μια μοναδική ευκαιρία να ξεπεράσουν το άγχος 
της σκηνής και να εκφραστούν ελεύθερα μέσα από 
τη μουσική καθώς επίσης την ευαισθητοποίησή των 
συμμετεχόντων και των παρευρισκόμενων για το ση-

μαντικό έργο του Συλλόγου.
Η επαγγελματική υποστήριξη του ήχου και του φω-

τισμού της εκδήλωσης μετέτρεψε την μαθητική συ-
ναυλία σε μια συναυλία «γιορτή» για όλους!
Οι μαθητές μάς απέδειξαν ότι η μουσική είναι μια 

γλώσσα που μας ενώνει και 
μας εμπνέει να δημιουρ-
γούμε, να μοιραζόμαστε 
και να βελτιωνόμαστε!
Οι συνοδοί, συγγενείς και 

φίλοι των μαθητών είχαν 
την ευκαιρία να απολαύ-
σουν μουσικές από παλαιό-
τερες και νεότερες εποχές!
Ως ένδειξη αναγνώρισης 

της προσπάθειας των μα-
θητών, όλοι τους τιμήθη-

καν με δώρα.
Ο Σύλλογος Καρκινοπαθών Πιερίας ευχαριστεί θερμά 

όλους όσους συνέβαλαν στην επιτυχία της εκδήλω-
σης: τα μέλη, τους μαθητές, τους γονείς και φυσικά 
τον εξαιρετικό δάσκαλο τους κ. Γκανά Νικόλαο.

Μαθητική συναυλία του Συλλόγου Καρκινοπαθών Πιερίας

Κωμωδία ή θρίλερ; Κοινωνικό ή ψυχολογικό; Προβλέ-
ψιμο ή ανατρεπτικό; Σκληρό ή συναισθηματικό; Μήπως 
ένας «αέρας» που σε παρασέρνει;

Ένα έργο που, σύμφω-
να με τον συγγραφέα 
του, γράφτηκε πάνω στα 
χείλη των ηθοποιών για 
να παιχτεί, να ερμηνευτεί 
και όχι να διαβαστεί σαν 
διήγημα. Δυο γυναίκες, 
δυο αδελφές, πολλά 
μυστικά και αλήθειες 
ανείπωτες που τελικά… 
λέγονται. Και όταν εκστο-
μίζονται ανατρέπουν προ-
βλέψεις και βεβαιότητες. 
Αλλά τι είναι οι λέξεις που 
λέγονται; Ένας κόσμος 

νοημάτων και συναισθημάτων σε κίνηση.
«Γράμματα στη σειρά…». Κόβουν σαν λεπίδες, γίνονται 

όπλα σε έναν λεκτικό πόλεμο αλλά γρήγορα χάνονται 
στον «αέρα». Και τότε απομένει μόνο ο απόηχος… η 
εντύπωση που προκάλεσαν όταν ειπώθηκαν, κυρίως το 
τραύμα. Γιατί το τραύμα θυμόμαστε πάντα όχι το χάδι…
Μια συνάντηση μετά από χρόνια απουσίας, μια ανοίκεια 

οικειότητα, μια σοβαρή ελαφρότητα, δύο θάνατοι, μια 
διαθήκη, μια επιστολή, τρείς πίνακες μεγάλης αξίας, μια 
πρώην πλούσια οικογένεια, μια αδιαφιλονίκητη φιλονικία 
μεταξύ αδελφών, αντικρουόμενα συμφέροντα και συ-
γκρουόμενα συναισθήματα και πολλές ανόμοιες ομοιότη-
τες.
Σίγουρα ουδείς ή πιο σωστά ουδεμία αναμάρτητος. 

Όπως όλοι οι άνθρωποι. Πόσες καταστάσεις μπορούν 
άραγε να χωρέσουν στον «εμφύλιο» κόσμο δύο αδελ-
φών που φαινομενικά ορίζεται από τέσσερεις τοίχους, 
ένα τραπέζι, έναν καναπέ, μια βιτρίνα και ένα παράθυρο 

από όπου όμως εισβάλει απειλητικός αλλά και λυτρωτικός 
ο «αέρας;
Απαντήσεις, ανατροπές, συγκινήσεις, εναλλαγές και 

ερωτήματα στην πολύ ενδιαφέρουσα παράσταση που 
ανεβαίνει στο Θέατρο Πήγασος. Το έργο είναι «φρέσκο», 
γράφτηκε από τον Βαγγέλη Χατζηγιαννίδη όταν ένα βρά-
δυ το είδε στον ύπνο του και έχει ανέβει το 2019 στην 
Αθήνα στο Θέατρο Ιλίσια-Βολανάκης από τις Ναταλία 
Τσαλίκη και Όλια Λαζαρίδου.
Στην Κατερίνη έχουμε την τύχη να το απολαύσουμε 

με τη σκηνοθετική ματιά του Κώστα Παπουτσίδη και τις 
εξαιρετικές ερμηνείες της Μαρίας Μπουκουβάλα και της 
Θωμαής Σιούμη.
Για όσες και όσους ενδιαφέρονται, το έργο θα παίζεται 

κάθε Σάββατο στις 21:00 και κάθε Κυριακή στις 20:00 
μέχρι τις 16 Φεβρουαρίου 2025. Για κρατήσεις στο τηλέ-
φωνο του θεάτρου: 2351074371.
Γιάννης Χ. Ποικιλίδης

Ένας αινιγματικός «Αέρας» φυσάει 
στη θεατρική αίθουσα του Πήγασου

Με μεγάλη χαρά ο Σύλλογος Εικαστικών Καλλιτεχνών Πιερίας σας προσκαλεί 
στα εγκαίνια της έκθεσης «MODERN ART AND COLLAGES» του Dieter Vorkoetter. 
Πρόκειται για μία έκθεση ζωγραφικής και κολάζ σε καμβά, επηρεασμένα από την 
μοντέρνα τέχνη.
Τα εγκαίνια θα πραγματοποιηθούν αύριο Τετάρτη 15 Ιανουαρίου 2025, στην Αστι-

κή Σχολή Κατερίνης στις 19.00.
«Η δύναμη της μοντέρνας τέχνης είναι που δίνει στον παρατηρητή το δικαίωμα, 

να ερμηνεύσει τα έργα σαν καθρέφτης του εαυτού του και να ταξιδέψει μαζί με τον 
δημιουργό τους με μόνο οδηγό την φαντασία!», αναφέρεται σε σχετική ανακοίνω-
ση. 

Έκθεση μοντέρνας τέχνης στην Κατερίνη
ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ 

Ο Σύλλογος Πολυτέκνων Νομού Πιερίας ανακοινώνει ότι την Τετάρτη 22 Ια-
νουαρίου 2025 θα πραγματοποιηθεί Γενική Συνέλευση με σκοπό την παρουσί-
αση του διοικητικού και οικονομικού απολογισμού. Η συνέλευση θα ξεκινήσει 
στις 5:00 μ.μ. και σε περίπτωση μη απαρτίας, θα πραγματοποιηθεί στις 6:00 
μ.μ. με τους παρόντες. Καλούνται τα μέλη του Συλλόγου να παρευρεθούν και 
να συμμετάσχουν στη διαδικασία. 
Με εκτίμηση, Διοικητικό Συμβούλιο Συλλόγου Πολυτέκνων Νομού Πιερίας
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Γράφει ο Γιάννης Τσιμπονίδης
Με τον Β’ Αντιπρόεδρο της Εθνικής Ένωσης Αγρο-

τικών Συνεταιρισμών (ΕΘΕΑΣ) και μέλος της Διε-
παγγελματικής Οργάνωσης Ακτινιδίου κ. Χρήστο 
Γιαννακάκη, συναντήθηκε ο γνωστός Γεωπόνος ΑΠΘ 
Βασίλης Έξαρχος, Υποψήφιος Διδάκτωρ Εδαφολογίας, 
και συζήτησαν για το μέλλον και τις προοπτικές του 
ακτινιδίου στη χώρα μας και την κλιματική αλλαγή 
που επιφέρει σημαντικές αλλαγές και ανακατατάξεις 
στο προϊόν αυτό.
Στην εποικοδομητική και χρήσιμη συνάντηση των 

δύο ανδρών αντικείμενο συζήτησης υπήρξε το θέμα 
προβληματισμού των συνεχιζόμενων νέων φυτεύ-
σεων ακτινιδίων σχεδόν σε όλες τις περιοχές της 
Ελληνικής επικράτειας, συνυφασμένες με το γεγονός 
της μη ύπαρξης χώρων συντήρησης και επεξεργασίας 
του προϊόντος αλλά επίσης συζητήθηκε η πραγματι-
κή προστιθέμενη αξία που πρέπει να εισπράττουν οι 

αγρότες παραγωγοί του από το εν λόγω προϊόν.
Σε όλα τα θέματα που αφορούν την παραγωγή, τη 

συγκομιδή, την επεξεργασία-συντήρηση, τις εξαγωγές 
και γενικότερα το μέλλον του ακτινιδίου υπήρξε ταύ-
τιση απόψεων.
Στόχος και σκοπός να απολαμβάνουν οι Έλληνες 

αγρότες παραγωγοί την πραγματική του υπεραξία και 
να υπάρξει περαιτέρω αξιοποίηση των χώρων επεξερ-
γασίας και αποθήκευσης των ακτινιδίων ούτως ώστε 
να δημιουργηθούν οι συνθήκες μιας μακράς συντη-
ρησιμότητάς του που θα αποδώσει καλύτερες τιμές 
στην τελική διάθεσή του στις παγκόσμιες αγορές στις 
οποίες απευθύνεται.
Επίσης, πρέπει να αναφερθεί πως συζητήθηκε το 

σοβαρό και μη αναστρέψιμο διπλό πρόβλημα της Ιτα-
λίας δηλαδή της Μόριας, και της επέκτασης του βα-
κτηρίου (PSA) τα οποία δεν εμφανίστηκαν στην Ελλά-
δα και ευνόησαν τις τιμές των Ελληνικών ακτινιδίων…

Τέλος, συζητήθηκε η όλο και μεγαλύτερη ζήτηση 
του φρούτου απ τους καταναλωτές, μιας και όλο και 
περισσότεροι άνθρωποι σε αυτόν τον πλανήτη ανακα-
λύπτουν τα ευεργετήματά του και το υιοθετούν στην 
καθημερινή τους διατροφή… γεγονός που και αυτό 
είναι θετικό για το Ελληνικό πράσινο ακτινίδιο…

Εποικοδομητική συνάντηση του Β’ Αντιπροέδρου της ΕΘΕΑΣ 
και μέλους της Διεπαγγελματικής Ακτινιδίου Χρ. Γιαννακάκη 

με τον Γεωπόνο Β. Έξαρχο

Ο Σύνδεσμος Αποστρά-
των Σωμάτων Ασφαλείας 
Ν. Πιερίας εκφράζει τα 
θερμά του συγχαρητή-
ρια στον Χρήστο Δέλλα, 
μέλος του Διοικητικού 
Συμβουλίου του Συνδέ-
σμου, ο οποίος συμμετεί-
χε σε διεθνή διαγωνισμό 
ζωγραφικής, τον οποίο 
διοργάνωσε το Τοπικό 
Τμήμα της Διεθνούς 

Ένωσης Αστυνομικών του Χονγκ Κονγκ στην Κινά, για εν 
ενεργεία και εν αποστρατεία αστυνομικούς, καθώς και για 
στρατιωτικό προσωπικό.
Το θέμα του διαγωνισμού ήταν «Φροντίδα για την Κοι-

νωνία» και η έκθεση διοργανώθηκε από 20-22 Δεκεμβρί-
ου 2024.
Σε σχετική ανακοίνωση του Συνδέσμου αναφέρονται τα 

εξής:
O καταξιωμένος μας συνάδελφος συμμετείχε με το έργο 

του «Δον Κιχώτης» και απέσπασε επάξια την τρίτη θέση, 
ανάμεσα σε άλλα εκθέματα συναδέλφων από πολλές χώ-
ρες του κόσμου.
Το εκθέματα θα ταξιδέψουν στο προσεχές διάστημα 

στο Πεκίνο και σε άλλες μεγάλες πόλεις της Κίνας, 
αναδεικνύοντας το ανήσυχο πνεύμα και τις καλλιτε-
χνικές ευαισθησίες των αστυνομικών.
Αγαπητέ Χρήστο, η διαδρομή σου στην αστυνομική 

οικογένεια υπήρξε αρίστη. Γνώστης του αντικειμένου 
και η ήρεμη δύναμη για τα εποχούμενα πληρώματα.
Ακόμα και μέσα από τις αυξημένες απαιτήσεις της 

υπηρεσίας, κατάφερες να ξεδιπλώσεις το ταλέντο 
σου για το θέατρο και την ζωγραφική, δια των οποί-
ων εκφράζεις την αγάπη σου για τα καλλιτεχνικά 
δρώμενα.
Τιμάς τον Σύνδεσμο, την Πιερία, την Π.Ο.Α.Σ.Α και 

τη χώρα γενικότερα. Είμαστε υπερήφανοι για τον 

φίλο, τον αστυνομικό, τον καλλιτέχνη, τον πολίτη.
Σε ευχόμαστε ακόμα μεγαλύτερες διακρίσεις μέσα από 

την δημιουργία, την έμπνευση και την καλλιτεχνική ανη-
συχία που σε διακρίνει.

Συμμετοχή του Χρήστου Δέλλα 
σε διαγωνισμό έκθεσης ζωγραφικής στην Κίνα

Στην αίθουσα εκδηλώσεων του δημοτικού σχολείου Νέου Παντελεήμονα συνεχίζει 
ο κύκλος του δωρεάν ενημερωτικού-εκπαιδευτικού προγράμματος για τη χρήση 
αυτόματου εξωτερικού απινιδωτή, την καρδιοαναπνευστική αναζωογόνηση και την 
απόφραξη αεραγωγού «Πνιγμονή», την Παρασκευή 17 Ιανουαρίου 2025 στις 17:30.
Το πρόγραμμα, διάρκειας δύο ωρών, υλοποιείται από πιστοποιημένους εκπαιδευ-

τές του Περιφερειακού Τμήματος Κατερίνης του Ελληνικού Ερυθρού Σταυρού, με 
ειδικότητα «εκπαιδευτή πρώτων βοηθειών και CPR/AED», με ύλη προσαρμοσμένη, 
εναρμονισμένη και σύμφωνη με τις τελευταίες οδηγίες του Ευρωπαϊκού Συμβουλί-
ου Αναζωογόνησης (ERC). Θα περιλαμβάνει θεωρητική και πρακτική εξάσκηση στη 

χρήση αυτόματου εξωτερικού απινιδωτή και στην καρδιοαναπνευστική αναζωογό-
νηση σε εξειδικευμένα προπλάσματα και εκπαιδευτικούς απινιδωτές.
Υπεύθυνος προγράμματος: Δημήτριος Κατιρτζής, πιστοποιημένος εκπαιδευτής του 

Τομέα Σαμαρειτών, Διασωστών και Ναυαγοσωστών του Ελληνικού Ερυθρού Σταυ-
ρού.
Είσοδος: δωρεάν
Η εκδήλωση είναι συνδιοργάνωση της Αντιδημαρχίας Κοινωνικής Προστασίας του 

Δήμου Δίου-Ολύμπου σε συνεργασία με το Περιφερειακό Τμήμα Κατερίνης του Ελ-
ληνικού Ερυθρού Σταυρού.

ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ-ΟΛΥΜΠΟΥ

Στον Νέο Παντελεήμονα συνεχίζεται ο κύκλος
 δωρεάν ενημερωτικών-εκπαιδευτικών σεμιναρίων 

χρήσης απινιδωτή

Δυναμικές κινητοποιήσεις το τρίτο δεκαήμερο του Ιανουαρίου προετοιμάζουν οι 
αγρότες της Πιερίας, με σκοπό να στείλουν ένα ηχηρό μήνυμα προς την κυβέρνηση 
για τα σοβαρά προβλήματα που τους απασχολούν.
Οι πληροφορίες κάνουν λόγο για κινητοποιήσεις που θα περιλαμβάνουν αποκλει-

σμούς δρόμων με τα τρακτέρ, κλείσιμο δημόσιων υπηρεσιών, ενώ δεν αποκλείεται να 
δούμε τα τρακτέρ ακόμη και στην Εθνική Οδό, «κόβοντας» τη χώρα στα δύο.
Ζητήματα που «καίνε» τους αγρότες
Η οργή των αγροτών έχει φτάσει σε οριακό σημείο, με το υψηλό κόστος παραγωγής 

να λειτουργεί ως θηλιά στον λαιμό τους. Η ακρίβεια σε καύσιμα, λιπάσματα και άλλες 
πρώτες ύλες έχει οδηγήσει πολλούς στα όρια της οικονομικής καταστροφής. Παράλ-

ληλα, οι μεγάλες καθυστερήσεις στις αποζημιώσεις από τον ΕΛΓΑ για τις φυσικές κα-
ταστροφές που έπληξαν καλλιέργειες στο παρελθόν, όπως και οι δυσλειτουργίες στον 
ΟΠΕΚΕΠΕ, η έλλειψη εργατών γης, συμπληρώνουν το εκρηκτικό παζλ.
Ζεσταίνουν τα τρακτέρ
Σύμφωνα με πληροφορίες, ο Πρόεδρος του Αγροτικού Συνεταιρισμού ΠΕΣΚΟ Κο-

νταριώτισσας – Αγίου Σπυρίδωνα Ηλίας Γκρίνιας, έχει ξεκινήσει επαφές με αγροτικούς 
φορείς της Πιερίας για τη χάραξη κοινής στρατηγικής. Οι αγρότες αναφέρουν πως δεν 
υπάρχουν πλέον περιθώριο για αδράνεια. «Ήρθε η ώρα να ακουστούμε», δηλώνουν 
οι εκπρόσωποί τους, ενώ οι πρώτες εκτιμήσεις κάνουν λόγο για γενικευμένες αντιδρά-
σεις σε πολλές περιοχές της χώρας.

ΕΤΟΙΜΑΖΟΝΤΑΙ ΓΙΑ ΔΥΝΑΜΙΚΕΣ ΚΙΝΗΤΟΠΟΙΗΣΕΙΣ

«Ζεσταίνουν» τα τρακτέρ τους οι αγρότες της Πιερίας 
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Συμβουλευτική Ακτινιδίων
Άρθρο Νο 1
Ο γνωστός Βασίλης Έξαρχος, γεωπόνος ΑΠΘ, 

με Intergrade Master, Μεταπτυχιακό στην 
«Αειφορική» Γεωργία και υποψήφιος Διδάκτωρ 
Εδαφολογίας, αυτή την φορά βλέποντας τα 
αποτελέσματα των συμβούλων του κάνει πα-
ρέμβαση για τη Συμβουλευτική στα Ακτινίδια.
Σύμφωνα με τον κ. Έξαρχο γενικότερα η 

Συμβουλευτική Γεωργία είναι ένας βασικός 
θεμέλιος λίθος για τον εκσυγχρονισμό της 
Ελληνικής Γεωργίας. Με απλά λόγια, γεωπόνοι 
οι οποίοι θα έχουν εξειδίκευση κατόπιν εκπαί-
δευσης σε συγκεκριμένες βασικές καλλιέργειες 
της χώρας μας, όπως για παράδειγμα στην Ελιά 
ή στα Εσπεριδοειδή ή στα Ακτινίδια κλπ. και 
θα παρέχουν σε ετήσια βάση συμβουλές στους 
αγρότες. Οι γεωπόνοι αυτοί θα επισκέπτονται τα 
αγροκτήματα και κατόπιν αμοιβής φυσικά εφό-
σον αυτή είναι η αποκλειστική δουλειά τους να 
καθοδηγούν τους παραγωγούς. Ο σκοπός της 
συμβουλευτικής θα είναι αύξηση της παραγωγι-
κότητας, αύξηση της ανταγωνιστικότητας μέσω 
ποιοτικών προϊόντων ενώ συνάμα θα επιδιώκεται το μικρότερο δυνατό κόστος 
με το καλύτερο οικολογικό αποτύπωμα (μειωμένη ρύπανση του περιβάλλοντος) 
και αειφορική διαχείριση η οποία θα διατηρήσει την γονιμότητα των εδαφών. 
Η Ευρωπαϊκή Ένωση προέβλεψε για αυτό με τη νέα ΚΑΠ χρηματοδοτώντας σε 
όλα τα κράτη μέλη τον θεσμό των Γεωργικών Συμβούλων. Το μέτρο αυτό εφαρ-
μόστηκε με απόλυτη επιτυχία σε ορισμένα κράτη όπως για παράδειγμα στην 
Ιρλανδία και στη Σλοβενία, αλλά όχι ακόμη στην Ελλάδα…
Δυστυχώς είναι χαρακτηριστικό του λαού μας και κατά συνέπεια και των 

Ελλήνων αγροτών να μη δουλεύουμε ομαδικά… και να τα ξέρουν όλα… Σε αντί-
θεση με ότι γίνεται στην Ελλάδα στις κύριες χώρες παραγωγής ακτινίδιων όπως 
είναι η Ιταλία και η Ν. Ζηλανδία Η ΠΑΡΑΓΩΓΗ ΓΙΝΕΤΑΙ ΑΠΟΚΛΕΙΣΤΙΚΑ ΚΑΙ 
ΜΟΝΟΝ ΜΕ ΣΥΜΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΑΠΟ ΤΟΥΣ ΕΞΕΙΔΙΚΕΥΜΕΝΟΥΣ ΓΕΩΠΟΝΟΥΣ…
Όπως χαρακτηριστικά τονίζει ο κ. Έξαρχος «καθημερινά βλέπω Έλληνες 

Ακτινιδιοπαραγωγούς να κάνουν λάθος διαχείριση ή να χρησιμοποιούν λάθος 
προϊόντα… Τα οποία τα πιο πολλά από αυτά τα βρήκαν στο Διαδίκτυο…».
Στην περίπτωση αυτή, δηλαδή του «κουτουρού» που λέει και ο θυμόσοφος 

λαός μας, έχουμε τα εξής βασικά μειονεκτήματα: 
1) Σπατάλη χρημάτων και αύξηση του κόστους παραγωγής διότι χρησιμοποιού-

νται προϊόντα που δεν χρειαζόταν ή και που δεν έχουν καμία αποτελεσματικότη-
τα. 
2) Σε μερικές περιπτώσεις τα προϊόντα αυτά κάνουν ζημιά όπως για παράδειγμα 

αύξηση της αλατότητας του εδάφους ή ελλείψεις θρεπτικών στοιχείων που δη-
μιουργούνται από ανταγωνισμό κλπ. Έτσι μειώνονται τα «παραγωγικά» και «βι-
ολογικά» χρόνια του φυτού. Σημειωτέον δε, ότι τα τελευταία χρόνια βλέπουμε 
πανελλαδικά πολλά κτήματα συν τον χρόνο να χάνουν την αποδοτικότητά τους 
και να καταρρέουν… χωρίς να συνέρχονται ποτέ…
3) Καταστροφή της «δομής» του εδάφους που είναι ότι χειρότερο για την 

στράγγιση του κτήματος και κατά συνέπεια της υγείας του φυτού της Ακτινιδιάς. 
Αυτό δημιουργείται συνήθως από τις συχνές διελεύσεις με τα γεωργικά μηχανή-
ματα (ειδικά στα αργιλώδη εδάφη) με σκοπό να εφαρμόσουμε ένα σωρό σκευ-
άσματα που σε ορισμένες περιπτώσεις δεν χρειάζονται. Η επιλογή αυτών των 
σκευασμάτων δεν γίνεται με βάση τα επιστημονικά δεδομένα του κτήματος αλλά 
γίνεται επειδή το ίδιο χρησιμοποιεί και ένας άλλος παραγωγός ο οποίος είναι φί-
λος μας στο Facebook και έτσι το δοκιμάζουμε και εμείς στο κτήμα μας μπας και 
πάμε καλύτερα…
(Το άρθρο αυτό, θα συνεχιστεί και την επόμενη εβδομάδα).

Πόσο σωτήριο να είναι και το 2025 για τους Έλληνες αγρότες και 
κτηνοτρόφους μας;

Συνηθίζεται κάθε αρχές της νέας χρονιάς να αναφέρομαι στο τι να περιμένει ο 
αγρότης, ο κτηνοτρόφος ή γενικότερα αυτός που ασκεί το επάγγελμα στον πρω-

τογενή τομέα στην χώρα μας.
Θα έλεγα ότι κάθε χρονιά τα αι-
τήματα είναι πανομοιότυπα από 
την κεντρική εξουσία και άλλωστε 
δουλειά δικιά μας -των δημοσι-
ογράφων εννοώ- είναι να μετα-
φέρουν στους εξουσιάζοντες και 
δια-κυβερνώντες, τα αιτήματα των 
κόσμου που ζει και εργάζεται στον 
αγροτικό τομέα.
Δυστυχώς οι επιδοτήσεις των 
προηγούμενων χρόνων έχουν μει-
ωθεί δραματικά και οι αγρότες μας 
ψάχνονται για de minimis ή κατ’ 

αποκοπή αποζημιώσεις-ενισχύσεις, που έχουν εξίσου μειωθεί δραστικά έως και 
εξαφανιστεί στη ζωή όλων μας. 
Η ύπαιθρός μας μαραζώνει, τα χωριά μας αντιμετωπίζουν πρόβλημα επιβίωσης 
των αγροτικών επαγγελμάτων και η κατά τα άλλα ηγεσία της ενωμένης Ευρώπης 
περί άλλων τυρβάζει. Είμαστε μόνοι μας συνέλληνες και οι πλουσιοπάροχοι πόροι 

που κατευθύνονταν στην στήριξη-ενίσχυση του πρωτογενή τομέα τείνουν να 
εξαϋλωθούν.
Σκύψτε και στηρίξτε τον αγροτοκτηνοτροφικό τομέα λοιπόν γενικά και ειδικά, 
εσείς που έχετε την ευθύνη διακυβέρνησης του επικίνδυνα ηλικιακά γερασμένου 
πληθυσμού της χώρας μας…

Το 2ο δεκαπενθήμερο βγάζουν τα τρακτέρ τους στον δρόμο οι 
αγρότες της Θεσσαλίας

Μέσα σε αγωνιστικό κλίμα, με 
τη συμμετοχή 15 Ομοσπονδιών 
και περισσότερων από 100 
Αγροτικών Συλλόγων από όλη τη 
χώρα, ολοκληρώθηκε, στα μέσα 
Δεκέμβρη η κλασική σύσκεψη 
που οργάνωσε η Πανελλαδική 
Επιτροπή των Μπλόκων, στη 
Νίκαια της Λάρισας, όπου 
αποφασίστηκε η διοργάνωση 
συντονισμένων και πολύμορ-
φων κινητοποιήσεων σε όλη τη 
χώρα το 2ο δεκαπενθήμερο του 
Ιανουαρίου. Οι κινητοποιήσεις αυτές θα αποτελέσουν συνέχεια και κλιμάκωση 
του αγώνα που δίνουν για την ικανοποίηση των αιτημάτων τους, προκειμένου 
να μπορέσουν να συνεχίσουν να παράγουν και να ζουν από τη δουλειά τους. Για 
την οργάνωση των κινητοποιήσεων, τις επόμενες μέρες θα συνεδριάσουν τα Δ.Σ. 
σε όλη τη χώρα και θα οργανωθούν περιοδείες και συσκέψεις στα χωριά για την 
ενημέρωση του αγροτικού κόσμου. Άλλωστε οι αγρότες και κτηνοτρόφοι βρίσκο-
νται ήδη στους δρόμους του αγώνα για την επιβίωση τους με κινητοποιήσεις με 
τα τρακτέρ τους σε διάφορες περιοχές, διεκδικώντας να μείνουν στον τόπο τους, 
έχοντας βάλει στο στόχαστρο την πολιτική των κυβερνήσεων και της ΕΕ που 
τους ξεκληρίζει αφήνοντας απροστάτευτες τις καλλιέργειες και τα ζώα τους για 
να στηριχτεί η κερδοφορία των επιχειρηματικών ομίλων. 

Οριστικά ποιοι οι δικαιούχοι αγρότες στο πρόγραμμα «φωτο-
βολταϊκά στο χωράφι»

Με απόφαση του προϊ-
σταμένου της Διεύθυνσης 
Ανανεώσιμων Πηγών Ενέργειας 
και Εναλλακτικών Καυσίμων, 
του Υπουργείου Περιβάλλοντος, 
εγκρίθηκε ο Οριστικός Πίνακας 
Επιλέξιμων/Επιλαχουσών αι-
τήσεων του Προγράμματος 
«Φωτοβολταϊκά στο χωράφι», 
σύμφωνα με την εισήγηση 
έγκρισης της ΔΕΔΔΗΕ ΑΕ. Η 
συγκεκριμένη απόφαση αναρτήθηκε στη «Διαύγεια» και επισημαίνονται, μεταξύ 
άλλων, τα εξής: Οι Επιλαχούσες αιτήσεις διατηρούν το δικαίωμα αξιολόγησής 
τους με την υφιστάμενη κατάταξη, σε περίπτωση μη κάλυψης ή αύξησης των 
πόρων του Προγράμματος καθώς και τυχόν μη τήρησης της υποχρέωσης από 
τον ωφελούμενο ή αδυναμίας σύνδεσης του σταθμού για εγκεκριμένη αίτηση. Ο 
Οριστικός Πίνακας Επιλέξιμων/Επιλαχουσών αιτήσεων θα αναρτηθεί στην επίση-
μη ιστοσελίδα του Προγράμματος (https://pvstegi.gov.gr/), με παράλληλη ανα-
κοίνωση στις ιστοσελίδες του Υπουργείου Περιβάλλοντος και Ενέργειας (www.
ypen.gov.gr)και του ΔΕΔΔΗΕ (www.deddie.gr ). Περισσότερες πληροφορίες οι 
δικαιούχοι πρέπει να τις αναζητήσουν μέσω της ιστοσελίδας του προγράμματος: 
https://pvstegi.gov.gr/ Περισσότερα λαμπόγυαλα παντού λοιπόν…

Μειώθηκε 15% το εμπορικό πλεόνασμα αγροτικών προϊόντων 
διατροφής τον Αύγουστο στην ΕΕ

Το εμπορικό πλεόνασμα της 
ΕΕ στα γεωργικά προϊόντα δι-
ατροφής μειώθηκε κατά 15% 
τον Αύγουστο σε σύγκριση με 
τον Ιούλιο και διαμορφώθηκε 
στα 5,2 δισεκατομμύρια ευρώ 
τον 8ο μήνα του έτους, ανέφε-
ρε η Ευρωπαϊκή Επιτροπή (ΕΚ). 
Το πλεόνασμα Ιανουαρίου 
και Αυγούστου 2024 ανήλθε 
σε 44,8 δισ. ευρώ, 431 εκατ. 

ευρώ περισσότερα από ότι κατά το 2023, ανέφερε η Ευρωπαϊκή Επιτροπή σε 
ανακοίνωσή της. Οι εξαγωγές αγροδιατροφικών προϊόντων της ΕΕ ανήλθαν σε 
18,6 δισ. ευρώ τον περασμένο Αύγουστο, 10% λιγότερες από ότι τον Ιούλιο, 
αλλά 1% υψηλότερες από ότι τον όγδοο μήνα του 2023. Οι σωρευτικές εξα-
γωγές μεταξύ Ιανουαρίου και Αυγούστου του 2024 ανήλθαν σε 155,8 δισ. 
ευρώ, σημειώνοντας αύξηση 2% σε σύγκριση με την ίδια περίοδο του 2023. Το 
Ηνωμένο Βασίλειο παρέμεινε ο κύριος προορισμός για τις εξαγωγές αγροδιατρο-
φικών προϊόντων της ΕΕ κατά τους πρώτους οκτώ μήνες του 2024, ακολουθού-
μενο από τις Ηνωμένες Πολιτείες. Εν τω μεταξύ, οι εξαγωγές προς την Κίνα και 
τη Ρωσία μειώθηκαν «σημαντικά», σύμφωνα με το εκτελεστικό όργανο της ΕΕ. 
Μία σοβαρή ανάγνωση πρέπει να γίνει και από εμάς τους Έλληνες καθώς συμμε-
τέχουμε στο εμπορικό γίγνεσθαι!!!
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6977241187,6976824098 ΚΑΤΕΡΙΝΗ

ΜΟΝΑΔΙΚΕΣ 
ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

(με πάρκινγκ + ατομική 
θέρμανση) 

107 τ.μ.  60.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 1998
90 τ.μ. 52.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1998

85 τ.μ. 73.300 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 2001
82 τ.μ. 70.400 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2004

60 τ.μ. 54.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
80 τ.μ. 72.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1995

87 τ.μ. 79.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
109 τ.μ. 99.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ,  
κατασκευής 2010

122 τ.μ. 96.700 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2009
106 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 2009

120 τ.μ. 91.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
160 τ.μ. 117.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
97 τ.μ. 75.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2008

90 τ.μ. 67.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2007
104 τ.μ. 91.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε,  
κατασκευής 1999

93 τ.μ. 83.600 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1999

ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 
(ελαφρώς μεταχειρισμένα)

Ενοικιάζονται
3 διαμερίσματα 120τ.μ, 

98τ.μ.,80τ.μ.
3 γκαρσονιέρες, 1 

επιπλωμένη.
70 τ.μ. 42.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1985
75 τ.μ. 54.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1985

100 τ.μ. 70.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ,  

κατασκευής 1985
103 τ.μ. 73.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1985

107 τ.μ. 73.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1983
107 τ.μ. 70.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1983

105 τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1988
135 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1982

ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ 
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΜΕΝΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ ΚΑΙ 

ΟΙΚΟΠΕΔΑ

ΠΑΡΑΛΙΑΚΑ-
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΚΑΙ ΜΕΤ/ΝΑ ΣΕ 

ΤΙΜΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΑΣ 
ΜΟΝΟΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 

ΔΙΟΡΟΦΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 180 
τ.μ. + μαγαζί επί οικοπ.180 

τ.μ. 85.000 ευρώ 

ΕΞΟΧΙΚΕΣ ΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 
σε όλο το νόμο Λεπτοκαρυά, 

Πλάκα Λιτοχώρου, 
Ελατοχώρι, Λιτόχωρο, 

(επιπλωμένα και μη), λουξ 
κατασκευης.

85 τ.μ. σε οικ.110 τ.μ. 60.000 
ευρώ 

120 τ.μ. σε οικ.1350 τ.μ. 
καινούργια πολυτελείας 

160.000 ευρώ

ΜΕΖΟΝΕΤΕΣ 
ΚΑΛΛΙΘΕΑ 120 Τ.Μ. επί 

220 τ.μ. οικ. 55.000 (τούβλο) 
κατασκευής 1993

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ 200 τ.μ. επί 
250 τ.μ. οικ. 64.500 ευρώ 

κατασκευής 2006
100 τ.μ. επί 250 τ.μ. οικ. 
33.000 ευρώ κατασκευής 

2006
140 τ.μ. + ημιυπ. 70 τ.μ. επί  

κατασκευής 2006
190 τ.μ. οικ.+ 35 τ.μ. 

υπόλοιπο δόμησης αυτόνομες 

82.000 ευρώ (τούβλο) 
140 τ.μ. + υπογ. 60 τ.μ. 

αποπερατωμένο 135.000 
ευρώ κατασκευής 2006

 135 τ.μ. + πυλ. Σε 160 τ.μ. 
οικ. 79.000 ευρώ (σοβά + 
σκεπή). κατασκευής 2006

ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΑ 
77,50 τ.μ. 200.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε 

κατασκευής 1980
65 τ.μ. 175.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1980

50  τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 1980
96 τ.μ. + υπογ. 145.000 ευρώ 

κατασκευής 1977
55 τ.μ. στην Ανδρούτσου 11 
12 στρ. Δρόμος Κατερίνης 

–Ν.Εφέσσου, 18.000 ευρώ το 
στρέμμα 

4,3 στρέμματα Δρόμος 
Κατερίνης – Ολ.Ακτής, 

75.000 ευρώ

ΓΡΑΦΕΙΑ 
35 τ.μ. 30.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ζ, 
κατασκευής 1979

60 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1979
58 τ.μ. 64.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1982

55 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1982

ΟΙΚΟΠΕΔΑ – 
ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 

295 τ.μ. 60.000 ευρώ 
416 τ.μ. 70.000 ευρώ 
180 τ.μ. 26.000 ευρώ 
150 τ.μ. 26.000 ευρώ 
400 τ.μ. 58.000 ευρώ 
400 τ.μ. 70.000 ευρώ

ΟΙΚΟΠΕΔΑ 
ΣΙΔ.ΣΤΑΘΜΟ 

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ ΚΑΛΛΙΘΕΑ 
ΠΑΡΑΛΙΑ ΚΑΤΕΡΙ/ΛΑ 

Π.ΚΕΡΑΜΙΔΙ ΑΙ.ΓΙΑΝΝΗ 
ΚΟΝΤΑΡΙΩΤΙΣΣΑ

ΟΙΚΟΠΕΔΟΧΩΡΑΦΑ ΚΑΙ 
ΑΓΡΟΤΕΜΑΧΙΑ 

Ενοικιάζεται: 4στρ.στα 
Ευαγγελικά Ενοικιάζεται: 8 
στρ. στο δρόμο Ν.Εφέσσου 

(μετά τα Λύκεια)

ΚΕΡΔΟΣ Κτηματομεσιτικό Γραφείο
Θεσσαλονίκης 6

Τηλέφωνο: 23510 31606
Μ: 6945491882

Email: kerdos.real.estate@gmail.com
Web site: www.kerdosrealestate.gr

Προσφορά
Εργασίας

Η εταιρεία Κωνσταντό-
πουλος Α.Ε. “Olymp” η 
οποία δραστηριοποιείται 
δυναμικά στον χώρο των 
τροφίμων με ιδιαίτερα 
έντονο εξαγωγικό προ-
σανατολισμό, ζητά να 
προσλάβει άμεσα, για το 
Εργοστάσιό της:
Χειριστή Κλαρκ ή Βοηθό 
Χειριστή Κλαρκ 
Περιγραφή κύριων αρμο-
διοτήτων θέσης:
•Φόρτωση και εκφόρτωση  
υλικών και εμπορεύματων 
από εισερχόμενα οχήματα 
καθώς και τοποθέτηση 
τους σε καθορισμένες 
θέσεις.
•Μεταφορά πρώτων υλών 
στους χώρους παραγωγής.
•Διασφάλιση σωστής 
λειτουργίας των μηχανη-
μάτων και ενημέρωση για 

πιθανή ανάγκη επισκευής/
συντήρησης τους.
•Χειρισμός RF Scanner.
Απαιτούμενες γνώσεις  και 
δεξιότητες:
•Χειρισμός ανυψωτικού 
μηχανήματος.
•Υπευθυνότητα, συνέπεια 
και ακρίβεια.
•Θα ληφθεί σοβαρά υπ’ 
όψιν η γνώση χειρισμού 
scanner καθώς και προ-
ϋπηρεσία σε αντίστοιχη 
θέση.
Παροχές:
•Πλήρης απασχόληση.
•Ανταγωνιστικές αποδο-
χές.
•Σταθερό εργασιακό περι-
βάλλον.
Οι υποψήφιοι μπορούν να 
στείλουν το βιογραφικό 
τους στο: hr@konstolymp.
gr 

Η εταιρεία Κωνσταντό-
πουλος Α.Ε. “Olymp” η 
οποία δραστηριοποιείται 
δυναμικά στον χώρο των 
τροφίμων με ιδιαίτερα 
έντονο εξαγωγικό προ-
σανατολισμό, ζητά να 
προσλάβει άμεσα για το 
εργοστάσιό της εργαζόμε-
νους και εργαζόμενες για 
τα τμήματα Παραγωγής 
και Συσκευασίας :
Περιγραφή κύριων αρμο-
διοτήτων της θέσης:
•Τροφοδοσία μηχανών 
παραγωγής με πρώτη ύλη
•Συσκευασία και διαλογή 
έτοιμων προϊόντων
•Εκτέλεση βοηθητικών 
εργασιών
•Εργασία σε 6μερες κυλιό-
μενες βάρδιες (πρωινή-α-
πογευματινή-βραδινή)
Παροχές:
•Ανταγωνιστικές αποδοχές
•Σταθερό εργασιακό περι-
βάλλον
•Σύμβαση ορισμένου 
χρόνου πλήρους απα-
σχόλησης με προοπτική 
ανανέωσης
Οι υποψήφιοι μπορούν να 
στείλουν το βιογραφικό 
τους στο: hr@konstolymp.
gr

Ζητείται διανομέας από 
το ΕΛΤΑ Courier Κατερίνης

 Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6985683858, 2351030085

Η ΑΜΒΡΟΣΙΑΔΗΣ Κο-
τόπουλα Ολύμπου ΑΒΕΕ 
με έδρα την Κατερίνη, 
αναζητά προσωπικό
Η ΑΜΒΡΟΣΙΑΔΗΣ Κο-

τόπουλα Ολύμπου ΑΒΕΕ 
με έδρα την Κατερίνη, 
αναζητά προσωπικό για 
την κάλυψη των παρακά-
τω θέσεων εργασίας:
-Εργάτης / εργάτρια 

παραγωγής
-Υπάλληλος αποθήκης
-Εξωτερικός πωλητής / 

πωλήτρια
-Τεχνικός Η/Υ & δικτύων
-Υπάλληλος γραφείου 

(βραδινή βάρδια)
– Τεχνικοί , συντηρητές
Αποστολή βιογραφικών: 

cv@ambrosiadis.gr

Η ξενοδοχειακή μονάδα 
POSEIDON PALACE που 
εδρεύει και δραστηριο-
ποιείται στην Λεπτοκαρυά 
Πιερίας, αναζητεί συνερ-
γάτες για την στελέχωση 
στις παρακάτω θέσεις 
εργασίας : 
•Υπαλλήλους υποδοχής 

& νυχτερινή βάρδια
•Σερβιτόρους & Β. Σερβι-

τόρους
•Barman – Barwoman
•Μασέρ
•Αισθητικό για θεραπείες 

SPA
•Ναυαγοσώστες
•Καμαριέρες – Καθαρί-

στριες
Οι ενδιαφερόμενοι 

μπορούν να αποστεί-
λουν βιογραφικό, για τις 
παραπάνω ειδικότητες στο  
e-mail : reservations@
poseidonpalace.gr 
 •Α’ Μάγειρας για ζεστή 

κουζίνα
•Α’ Μάγειρας για κρύα 

κουζίνα
•Α’ Μάγειρας για το a la 

carte τμήμα
•Ζαχαροπλάστης
•Β’ Μάγειρες για ζεστή & 

κρύα κουζίνα
•Άτομα για τη λάντζα 

της κουζίνας ( άντρες ή 
γυναίκες )
Οι ενδιαφερόμενοι μπο-

ρούν να αποστείλουν βιο-

γραφικό, για τις παραπάνω 
ειδικότητες στο  e-mail : 
nikgonelas@gmail.com
Προσφέρουμε :
•Ανταγωνιστικό πακέτο 

αποδοχών ( αναλόγως 
προσόντων & εμπειρίας )
•Ευχάριστο & οργανωμέ-

νο εργασιακό περιβάλλον
•Διαμονή & διατροφή
•Δυνατότητα επαγγελμα-

τικής εξέλιξης
 Τηλέφωνο επικοινωνίας : 

2352031602, 31624

Ζητούνται οδηγοί και 
χειριστές γερανού από 

εταιρεία ειδικών μεταφο-
ρών
Από εταιρεία ειδικών 

μεταφορών ζητούνται:
-Οδηγός, κάτοχος διπλώ-

ματος Ε΄κατηγορίας για 
μόνιμη εργασία με προ-
ϋπηρεσία με πολύ καλές 
απολαβές.
-Οδηγός οδικής βοήθει-

ας, κάτοχος διπλώματος 
Ε΄κατηγορίας.
-Χειριστής και βοηθός 

χειριστή γερανού.
Είδος εργασίας – Πλήρη 

απασχόληση, μόνιμος.
 Τηλέφωνο επικοινωνίας: 

6978897181

Ελληνίδα κυρία αναλαμ-
βάνει την φροντίδα ηλικι-
ωμένης κυρίας ή ηλικιωμέ-
νου ζευγαριού,
όλο το 24ωρο.
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 

6942260015 κα. Θεοδώρα
Ώρες επικοινωνίας μετά 

τις 18:00

Η εταιρεία ΒΡΟΝΤΙΝΟΣ 
ΜΙΚΕ αναζητά άνδρα
για την θέση του πωλητή 

στο τμήμα εργαλείων!
Προϋπηρεσία σε ανάλογη 



ΤΡΙΤΗ 14 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2025

ΕνημέρωσηΕνημέρωση22 Τοπικά
θέση ευθύνης καθώς και
τεχνικές γνώσεις μηχανη-

μάτων θα εκτιμηθούν.
Επιθυμητή γνώση Η/Υ και 

ξένη γλώσσα αγγλικά .
Ανεπτυγμένη επικοι-

νωνιακή και οργανωτική 

ικανότητα.
Αποστολή βιοργαφικών 

στο eshop@vrontinos.gr

Ζητούνται από την ψη-
σταριά ο Στέλιος

- Κοπέλα για σέρβις
- έμπειρος ψήστης για 

κάρβουνα

Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
2351037260 

Από Κέντρο Αισθητικής, 
ζητείται αισθητικός  Γ` 
βάθμια από ΤΕΙ. 
Πληροφορίες – επικοι-

νωνία
στο 6936774184

Ζητείται οδηγός με 
δίπλωμα οδήγησης Ι.Χ. και 
υπάλληλος γραφείου από 
την εταιρεία
ταχυμεταφορών Fast 

Box. 
Πληροφορίες στο τηλέ-

φωνο: 2351600980. 

Αποστολή 
βιογραφικών: info@fast-

box.gr

        
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΝΟΜΟΣ ΠΙΕΡΙΑΣ                                                                                                  ΛΙΤΟΧΩΡΟ 30-12-2024
ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ – ΟΛΥΜΠΟΥ                                                                                          ΑΡΙΘ. ΠΡΩΤ.24040
ΑΓ. ΝΙΚΟΛΑΟΥ 15
60200 ΛΙΤΟΧΩΡΟ

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ
«ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΥ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΣΗ ΦΥΣΙΚΩΝ ΚΙΝΔΥΝΩΝ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ 

ΔΙΟΥ- ΟΛΥΜΠΟΥ»
Προϋπολογισμός 298.800,00€  (με τον Φ.Π.Α.)

ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΙΑΚΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ «Κεντρική Μακεδονία 2021-2027»
ΜΕ ΤΙΤΛΟ «Προμήθεια εξοπλισμού για την αναβάθμιση των ικανοτήτων παρακολούθησης, πρόλη-

ψης και ανταπόκρισης έναντι φυσικών κινδύνων»
Προτεραιότητα:  «Στήριξη της πράσινης και αειφόρου ανάπτυξης στην Κεντρική Μακεδονία»

ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΠΡΑΞΗΣ:
Κωδικός Πράξης/MIS (ΟΠΣ):  6012198
Κωδικός COFOG2: 02.2 - Πολιτική άμυνα (πολιτική προστασία)
Δικαιούχος: ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ – ΟΛΥΜΠΟΥ
Κωδικός Δικαιούχου: 40139070

Η παρούσα σύμβαση χρηματοδοτείται από την Ευρωπαϊκή Ένωση (ΕΤΠΑ) και από εθνικούς πό-
ρους μέσω του ΠΔΕ

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ
Ο  Δήμαρχος Δίου-Ολύμπου  διακηρύσσει ηλεκτρονικό διεθνή ανοιχτό Διαγωνισμό με σφραγισμένες προσφο-

ρές για το διαγωνισμό με τίτλο «Προμήθεια εξοπλισμού για την αντιμετώπιση φυσικών κινδύνων του Δήμου 
Δίου-Ολύμπου». 

Η εν λόγω σύμβαση θα ανατεθεί με το κριτήριο της πλέον συμφέρουσας από οικονομική άποψη προσφοράς, 
βάσει   της βέλτιστης σχέση ποιότητας – τιμής για τo τμήμα 1  και βάσει της τιμής για τα τμήματα 2, 3 και 4. 

 Ο προϋπολογισμός ανέρχεται στο ποσό των 298.800,00€  (με τον Φ.Π.Α.) 
        Ο διαγωνισμός θα πραγματοποιηθεί με χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών 

Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ) μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του συστήματος. 
Καταληκτική ημερομηνία υποβολής προσφορών ορίζεται η 13η Φεβρουαρίου  έτους 2025. 
Το άνοιγμα των προσφορών θα πραγματοποιηθεί στις 14-2-2025. 
Κάθε διαγωνιζόμενος μπορεί να συμμετέχει στο διαγωνισμό υποβάλλοντας προσφορά για το σύνολο των προς 

προμήθεια ειδών κάθε τμήματος είτε σε ένα ή σε περισσότερα ή σε όλα τα τμήματα (4 τμήματα) όπως αυτά 
ορίζονται στην 36/2024 μελέτη.

Η εγγύηση συμμετοχής στον διαγωνισμό εκ μέρους των διαγωνιζόμενων ορίζεται σε ποσοστό 2% επί του 
προϋπολογισμού κάθε τμήματος χωρίς ΦΠΑ. 

Η παρούσα σύμβαση χρηματοδοτείται από την Ευρωπαϊκή Ένωση (ΕΤΠΑ) και από εθνικούς πόρους μέσω του 
ΠΔΕ.

          Για περισσότερες πληροφορίες, οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να απευθύνονται κατά τις εργάσιμες 
ημέρες και ώρες στα γραφεία του Δήμου ΔΙΟΥ-ΟΛΥΜΠΟΥ, οδός Αγίου Νικολάου 15 Λιτόχωρο στα τηλέφωνα 
2352350155 και 2352650148, Γραφείο προμηθειών, στην ιστοσελίδα του Δήμου www.dion-olympos.gr όπου θα 
παρέχεται ελεύθερη, άμεση και πλήρης πρόσβαση στη Συγγραφή Υποχρεώσεων και τα λοιπά τεύχη του παρό-
ντος διαγωνισμού καθώς επίσης και στην ιστοσελίδα του ΕΣΗΔΗΣ www.promitheus.gov.gr Η σχετική ανακοίνωση 
στάλθηκε ηλεκτρονικά για δημοσίευση στην υπηρεσία των επίσημων εκδόσεων των Ευρωπαϊκών Κοινοτήτων 
στις 30-12-2024

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ
 ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ Κ. ΓΕΡΟΛΙΟΛΙΟΣ

Ερώτηση προς τον Υπουρ-
γό Υγείας με θέμα «Εν 
μέσω χειμώνα και εορτών 
Χριστουγέννων και Πρωτο-
χρονιάς μειώθηκαν οι ώρες 
θέρμανσης στο Γ.Ν. Κατε-
ρίνης;» κατέθεσαν 16 Βου-
λευτές του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ με 
πρωτοβουλία του Βουλευτή 
Αχαΐας και Τομεάρχη Υγείας 
Ανδρέα Παναγιωτόπουλου.
Σε σχετική ανακοίνωση 

του ΣΥΡΙΖΑ - ΠΣ Πιερίας 
αναφέρονται τα εξής:
Στην ερώτηση, αφού περι-

γράφεται σε αδρές γραμμές 
η απαράδεκτη κατάσταση 
στην οποία με ευθύνη της 
κυβέρνησης έχει περιέλθει 
το ΕΣΥ, αναδεικνύεται το 
θέμα που προκύπτει από 
απόφαση της 27ης Δεκεμ-
βρίου 2024 της τεχνικής 
υπηρεσίας του Γ.Ν. Κατε-
ρίνης που είδε το φως της 
δημοσιότητας και σύμφωνα 
με την οποία «για όσο θα 
διαρκούν αυτές οι καιρικές 
συνθήκες» η θέρμανση θα 
λειτουργεί μόνο τεσσερισή-
μισι ώρες το εικοσιτετράωρο 
(7-8:30 π.μ., 14:30-16:00 
μ.μ. και 22:30-24:00 μ.μ.).
Και όλα αυτά πού; Στην 

Κατερίνη, στη Μακεδονία, 
στη Βόρεια Ελλάδα, που 
όπως αναφέρεται και στην 
ερώτηση, ακόμη και αν τη 
διάρκεια της ημέρας οι θερ-
μοκρασίες είναι καλές για 
την εποχή μόλις πέφτει ο 
ήλιος επικρατεί παγωνιά. Και 
το κυριότερο, όλα αυτά στη 
μεγαλύτερη υγειονομική μο-
νάδα της Πιερίας στην οποία 
απευθύνεται η πλειονότητα 
των κατοίκων της.
Η ερώτηση θέτει το άμεσο 

επίδικο που είναι η άμεση 
ανάκληση της απόφασης αν 
αυτή είναι σε ισχύ, για να 
υπάρξουν ανθρώπινες και 
αξιοπρεπείς συνθήκες νοση-
λείας για τους ασθενείς και 
εργασίας για το υγειονομικό 
και διοικητικό προσωπικό. 
Επιπλέον, ζητείται από την 
ηγεσία του υπουργείου 
Υγείας να διευκρινίσει αν 
υπάρχει κεντρική οδηγία πε-
ρικοπών στη θέρμανση, τη 
στιγμή που διατείνονται ότι 
αυξάνουν τις δαπάνες για 
τη δημόσια υγεία, πράγμα 
ουσιαστικά ψευδές, αφού 
μειώνονται σε σχέση με το 
ΑΕΠ της χώρας.
Στον ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ δεσμευό-

μαστε για την επαναθεμελί-
ωση του ΕΣΥ και την απρό-
σκοπτη πρόσβαση των πο-
λιτών σε υψηλού επιπέδου 
δημόσιες υπηρεσίες υγείας, 

μέσα σε συνθήκες νοσηλείας 
και εργασίας που αρμόζουν 
σε ένα ανεπτυγμένο δυτικό 
κράτος ανταποδοτικό προς 
τους πολίτες του.
Η ερώτηση έχει ως εξής:
Παρά τις περί του αντιθέ-

του συνεχείς δραματοποι-
ημένες επιβεβαιώσεις της 
ηγεσίας του υπουργείου 
Υγείας και προσωπικά του 
επικεφαλής υπουργού κ. 
Σπυρίδωνα – Άδωνι Γεωρ-
γιάδη, το Εθνικό Σύστημα 
Υγείας (ΕΣΥ) καταρρέει με 
ευθύνη της κυβέρνησης. 
Καθημερινά έρχονται στο 
φως της δημοσιότητας 
περιστατικά που δεν είναι 
αποσπασματικά, όπως ισχυ-
ρίζονται στην κυβέρνηση, 
αλλά ψηφίδες του παζλ της 
σχεδιασμένης και εφαρμοζό-
μενης διάλυσης του δημόσι-
ου συστήματος υγείας.
Τα ράντζα και η παροχή 

οξυγόνου στους διαδρόμους 
του ΓΠΝ «Αττικόν», οι μετα-
κινήσεις γιατρών με «εντέλ-
λεσθε» σε άλλα νοσοκομεία 
από αυτά που λειτουργούν, 
προκειμένου να καλύψουν 
την υποστελέχωση, η εγκα-
τάλειψη και απαξίωση των 
υποδομών και οι απαράδε-
κτες συνθήκες εργασίας και 
νοσηλείας είναι μόνο μερικά 
συμπτώματα από τη βαριά 
«άρρωστη» κατάσταση 
στην οποία βρίσκεται το 
ΕΣΥ, επιβαρύνοντας έτι 
περαιτέρω τους ασθενείς, 
τις οικογένειές τους και το 
υγειονομικό προσωπικό.
Στο πλαίσιο αυτό, ήλθε 

πρόσφατα το φως της δη-
μοσιότητας, έγγραφο με 
υπογραφή της Προϊσταμέ-
νης του Τεχνικού Τμήματος 
του Γενικού Νοσοκομείου 
Κατερίνης που ανήκει στην 
3η ΥΠΕ Μακεδονίας, με 
ημερομηνία 27-12-2024, 
δηλαδή εν μέσω χειμώνα 
και εορτών, σύμφωνα με το 
οποίο, «για όσο θα διαρκούν 
αυτές οι καιρικές συνθήκες» 
η θέρμανση θα λειτουργεί 
μόνο τεσσερισήμισι ώρες το 
εικοσιτετράωρο. Τις βραδι-
νές ώρες μόνο μιάμιση ώρα, 
από τις 22:30-24:00! Και 
πού αυτό; Στην Κατερίνη, 
στη Μακεδονία, στη Βόρεια 
Ελλάδα, όπου ακόμη και αν 
την ημέ-
ρα κάνει 
ζέστη 
για την 
εποχή, 
το βράδυ 
παγώνει ο 
τόπος.

Επειδή, όπως μπορεί να 
θεωρηθεί εύλογο η συγκε-
κριμένη Προϊσταμένη δεν 
κινήθηκε σε κάποιο δικό 
της αυτόνομο πλαίσιο αλλά 
σύμφωνα με την εκτέλεση 
του προϋπολογισμού του 
εν λόγω νοσοκομείου και με 
βάση τα αποθέματα σε καύ-
σιμα για τη θέρμανση,
Επειδή, οι κατάλληλες 

συνθήκες νοσηλείας και ερ-
γασίας είναι προαπαιτούμενο 
για την ορθή λειτουργία 
ενός νοσοκομείου για την 
ασφάλεια ασθενών και ερ-
γαζομένων,
Επειδή, η κυβέρνηση 

διατυμπανίζει τις αυξημέ-
νες δαπάνες στην υγεία, 
αποκρύβοντας επιμελώς ότι 
είναι μειωμένες σε σχέση με 
το ΑΕΠ της χώρας,
Επειδή, οι παροχές υπηρε-

σιών υγείας πρέπει να αντα-
ποκρίνονται στις θυσίες των 
φορολογούμενων πολιτών.
Ερωτάται ο αρμόδιος κ. 

Υπουργός:
•	 Γνωρίζει το εν 

λόγω ζήτημα στο ΓΝ Κατερί-
νης και αν ναι σε ποιες ενέρ-
γειες προέβη έως σήμερα, 
αν όχι, τι προτίθεται προς 
τούτο να κάνει;
•	 Υπάρχει οδηγία 

προς τους διοικητές των νο-
σοκομείων και τις υπηρεσίες 
τους για οικονομία που δημι-
ουργούν επισφαλείς συνθή-
κες εργασίας και νοσηλείας 
ακόμη και στα στοιχειώδη 
και απαραίτητα λειτουργικά 
έξοδα;
•	 Έχει εικόνα για 

την ορθή λειτουργία της 
θέρμανσης στις υγειονομικές 
μονάδες όλης της χώρας;
Οι Ερωτώντες Βουλευτές
Παναγιωτόπουλος Ανδρέας
Ακρίτα Έλενα
Βέττα Καλλιόπη
Γαβρήλος Γιώργος
Γιαννούλης Χρήστος
Δούρου Ειρήνη (Ρένα)
Ζαμπάρας Μίλτος
Κασιμάτη Νίνα
Κόκκαλης Βασίλης
Κοντοτόλη Μαρίνα
Νοτοπούλου Αικατερίνη
Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος
Μπάρκας Κώστας
Ξανθόπουλος Θεόφιλος
Πολάκης Παύλος
Ψυχογιός Γεώργιος

ΕΡΩΤΗΣΗ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ ΤΟΥ ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ 
ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΥΓΕΙΑΣ

«Εν μέσω χειμώνα και εορτών Χριστουγέννων 
και Πρωτοχρονιάς μειώθηκαν οι ώρες θέρμανσης 

στο Γ.Ν. Κατερίνης;»
Ως δικαίωση για την Ελλάδα χαρακτή-

ρισε η Υφυπουργός Ανάπτυξης Άννα 
Μάνη-Παπαδημητρίου, την απόφαση του 
Γραφείου Διανοητικής Ιδιοκτησίας της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης (EUIPO) να ακυρώ-
σει το εμπορικό σήμα «Turkaegean». Η 
κ. Μάνη, έκανε λόγο για μια σημαντική 
εξέλιξη.
Η δήλωση της Υφυπουργού
Αναλυτικά στη δήλωσή της η κ. Μάνη 

ανέφερε τα εξής:
Η απόφαση του Γραφείου Διανοητικής 

Ιδιοκτησίας της ΕΕ – EUIPO (European 
Union Intellectual Property Office) για την 
ακύρωση του σήματος «Turkaegean» 
αποτελεί δικαίωση της Ελλάδας.
Μετά από συντονισμένες ενέργειες του 

Υπουργείου Ανάπτυξης με τον εποπτευό-
μενο φορέα Οργανισμό Βιομηχανικής Ιδι-
οκτησίας (ΟΒΙ) και εντατική προετοιμασία 
από την ελληνική πλευρά, δημοσιεύτηκε η 
απόφαση (C58927, 10/01/25), που δικαι-
ώνει τις εθνικές θέσεις, όπως ανακοίνωσε 
χθες και ο Υπουργός Ανάπτυξης Τάκης 
Θεοδωρικάκος.

Ως Υφυπουργός Ανάπτυξης, εποπτεύου-
σα τον ΟΒΙ με τον Υπουργό Ανάπτυξης, 
είχα εκ του σύνεγγυς ενημέρωση για την 
εξέλιξη της υπόθεσης. Η πρωτοβουλία 
του Άδωνι Γεωργιάδη, ως Υπουργού 
Ανάπτυξης τον Φεβρουάριο του 2023, 
να προχωρήσει άμεσα στην αίτηση ακύ-
ρωσης σε συνεργασία με τον ΟΒΙ, και οι 
ενέργειες που ακολούθησαν, οδήγησαν 
στο σημερινό αποτέλεσμα.
Η ακύρωση από το ευρωπαϊκό γραφείο 

του «Turkaegean» δεν είναι απλώς μια 
νομική νίκη· αποδεικνύει έμπρακτα ότι η 
Ελλάδα, υπό τη διακυβέρνηση του Κυριά-
κου Μητσοτάκη, στέκεται δυναμικά στην 
ευρωπαϊκή και διεθνή σκηνή, και αποτελεί 
δικαίωση των ελληνικών θέσεων.

ΑΝΝΑ ΜΑΝΗ – ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ
«Η ακύρωση του “Turkaegean” 

αποτελεί δικαίωση των 
ελληνικών θέσεων»
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Από τον Σε-
βασμιώτατο 
Μητροπολίτη κί-
τρους, Κατερίνης 
και Πλαταμώνος 
κ. Γεώργιο, 
Καθηγητή στη 
Θεολογική Σχολή 
του Α.Π.Θ.
Πανελλήνια συ-

γκίνηση προκαλεί 
η επιδείνωση 
της υγείας του 
Μακαριωτάτου 
Αρχιεπισκόπου 
Τιράνων και 
πάσης Αλβανίας 
κ.κ. Αναστασίου. 
Πρόκειται για ένα 
πρόσωπο, για το 
οποίο όλοι έχουν 
να πουν έναν 
καλό λόγο, είτε 
είναι θρησκευό-

μενοι είτε όχι. Όλοι έχουν μια θετική άποψη, ακόμα και 
αν δεν γνωρίζουν επακριβώς το έργο του.
«Ο άνθρωπος των πολλών πατρίδων». Με αυτόν τον 

τίτλο κυκλοφόρησε το 2022 ένα βιβλίο στα Ιταλικά για 
τον Αρχιεπίσκοπο Αλβανίας Αναστάσιο (τίτλος πρω-
τοτύπου: Anastasio di Albania: Un uomo dalle molte 
patrie). Η έκδοση εντάχθηκε στη σειρά Cieli Aperti 
από τη Ρωμαιοκαθολική Αδελφότητα Αγίου Αιγιδί-
ου (Comunità di Sant’ Egidio) και τον Εκδοτικό Οίκο 
Morcelliana. Το βιβλίο προλογίζει ο διακεκριμένος Κα-
θηγητής Andrea Riccardi.
Η έκδοση του βιβλίου συνέπεσε με δύο σημαντικές 

επετείους: α) τη συμπλήρωση 50 ετών (Χρυσό Ιωβη-
λαίο) Αρχιερωσύνης του Αρχιεπισκόπου Αναστασίου 
και β) τη συμπλήρωση 30 ετών από την εκλογή του 
ως Προκαθημένου της Ορθόδοξης Εκκλησίας της Αλ-
βανίας.
Το περιεχόμενο του βιβλίου στηρίζεται ουσιαστικά σε 

μία εκτενή συζήτηση, σαν δημόσια «εξομολόγηση», 
που είχε ο Αρχιεπίσκοπος Αναστάσιος με τον καθηγη-
τή Roberto Morozzo Della Rocca, ιστορικό-ειδικό για 
θέματα Ανατολικής Ευρώπης, και τον κληρικό Δρ. Don 
Tummaso Opocher, πού ασχολείται με τη συνάντηση 
Καθολικισμού και Ανατολής. Η συζήτηση αυτή του 
Αρχιεπισκόπου Αναστασίου χαρακτηρίζεται από ειλικρί-
νεια και αυθεντικότητα.
Το βιβλίο μεταφράστηκε στα Ελληνικά από τη Δρ. 

Σμαρώ Χρηστίδου και τη Δήμητρα Κούκουρα, Ομότιμη 
Καθηγήτρια του Α.Π.Θ. Εκδόθηκε το 2023 από την 
Αποστολική Διακονία της Εκκλησίας της Ελλάδος με 
τίτλο: «Αρχιεπίσκοπος Αναστάσιος: Διάκονος Χριστού 
σε χώρες πολλές». Την έκδοση παρουσίασε ο Ιερέας 
π. Ηλίας Μάκος.
Η ζωή του Αρχιεπισκόπου Αναστασίου αναδεικνύει 

την ιστορία ενός Επισκόπου που είναι σχεδόν μοναδι-
κός στο Ορθόδοξο περιβάλλον. Μια προσωπική ιστορία 
που έθεσε υπό αμφισβήτηση την ταύτιση Ορθοδοξίας 
και έθνους. Πρόκειται για μια άποψη με την οποία ο 
Αναστάσιος συγκρούστηκε στη ζωή του. Την ξεπέ-
ρασε, όμως, ως Ιεραπόστολος, αναδεικνύοντας την 
οικουμενικότητα της Ορθόδοξης Εκκλησίας.

Ο Αρχιεπίσκοπος Αλβανίας Αναστάσιος έθεσε υπό 
αμφισβήτηση μια εικόνα της Ορθοδοξίας ως Εκκλησίας 
«κλειστής», εγκλωβισμένης στα παραδοσιακά της όρια, 
ελάχιστα εμπλεκόμενης στο ευρύτερο περιβάλλον και 
στην αποστολή της στον κόσμο. Αναδείχθηκε σε μια 
μεγάλη, ασύγκριτη ιερατική μορφή της σύγχρονης Εκ-
κλησίας, παρόλη την απλότητα της ζωής του, γεμάτης 
από σημαντικά επιτεύγματα και αβάστακτες δυσκολίες.
Σε αυτή τη συνομιλία ο ίδιος αφηγείται αρχικά τα 

πρώτα τριάντα χρόνια της ζωής του. Θυμάται με νο-
σταλγία τα δύσκολα παιδικά χρόνια, γεμάτα από τις 
στερήσεις της κατοχής, που, όμως, κοντά στον Χριστό 
είχαν ένα θαυμάσιο πνευματικό πλούτο.
Στη συνέχεια ξετυλίγει αναμνήσεις από τη δράση 

του, που ξεκινά το 1963, λαϊκός ακόμη θεολόγος, 
στην Εξωτερική Ιεραποστολή στην Αφρική. Το 1964 
χειροτονήθηκε πρεσβύτερος και το 1969 Επίσκοπος 
Ανδρούσης. Λίγο αργότερα, το 1972 τοποθετήθηκε 
Γενικός Διευθυντής της Αποστολικής Διακονίας της 
Ελλάδος, όπου εφάρμοσε πρωτοπόρες ιδέες και πρα-
κτικές. Το 1976 εκλέχθηκε Καθηγητής για την Ιστορία 
Θρησκευμάτων στη Θεολογική Σχολή του Πανεπιστη-
μίου Αθηνών. Ταυτόχρονα, υπηρετούσε ενεργά την 
Εξωτερική Ιεραποστολή: Τανζανία, Ουγκάντα, Κένυα. 
Η θητεία του σε όλες τις θέσεις διακονίας του χαρα-
κτηρίστηκε από πρωτοπορία, καινοτομία, αυτογνωσία 
και υψηλή αίσθηση της ευθύνης. Παράλληλα, καταπο-
λέμησε τον πνευματικό καρκίνο του εγωκεντρισμού.
Ένα ξεχωριστό κομμάτι για την τελευταία φάση της 

ζωής του ήταν η Αλβανία, όπου η καρδιά του ματώνει 
και συγχρόνως αναγεννιέται. Υπογραμμίζει ότι ήταν 
απρόσμενη η αποστολή του ως Πατριαρχικού Εξάρχου 
και κατόπιν η εκλογή του ως Αρχιεπισκόπου Τιράνων 
και πάσης Αλβανίας. Στη συνέχεια, εξηγεί τις προσπά-
θειές του, διόλου εύκολες. Δεν παύει να συναντά συ-
νεχώς εμπόδια για την ανασυγκρότηση της Εκκλησίας 
της Αλβανίας, που το αθεϊστικό καθεστώς είχε στην 
κυριολεξία διαλύσει.
Οι συνομιλητές του, όπως δείχνουν οι ερωτήσεις 

τους, καθηλώνονται συναισθηματικά από τη φωτεινό-
τητα και την ακτινοβολία αυτής της προσωπικότητας. 
Και όλο θέλουν να μαθαίνουν γι’ αυτόν. Για να πραγ-
ματώνει το έργο του, πολυδιάστατο και πολύπλευρο, 
χρειάζεται να γίνεται ένας διεθνής «ζητιάνος» της αγά-
πης.
Αναφερόμενος σε γενικότερα θέματα, εκφράζει 

την άποψή του για την οικουμενική κίνηση και την 
αναγκαιότητα να έχουμε έναν «διάλογο ζωής», συζη-
τώντας θέματα για κοινή αντιμετώπιση, όπως κοινω-
νική δικαιοσύνη, παγκόσμια ειρήνη, περιβαλλοντικά 
προβλήματα, προκλήσεις της τεχνολογίας, φτώχεια, 
τρομοκρατία κ.ά. Πιστεύει ότι το σύνδρομο του φόβου 
στις διανθρώπινες και στις διαθρησκευτικές σχέσεις, 
μπορεί να εξουδετερωθεί με την πίστη στον Θεό της 
αγάπης και με την εφαρμογή της αγάπης στη ζωή. 
Αποδοκιμάζει τον εθνικισμό στην Εκκλησία: «όταν 
αισθάνεσαι τον πλησίον μόνο μέσα στα εθνικά όρια, 
σημαίνει ότι αρνείσαι και χάνεις την παγκοσμιότητα και 
καθολικότητα της Εκκλησίας», λέει χαρακτηριστικά.
Μέσα και από αυτή τη συνομιλία φαίνονται ξεκάθαρα 

οι ευλογημένες συνέπειες των προσπαθειών και πρω-
τοβουλιών του Αρχιεπισκόπου Αναστασίου. Η ανθρώ-
πινη, η ιεραποστολική και η ποιμαντική διάσταση της 
δράσης του οδηγούν στο να συνειδητοποιήσουν και 
να κατανοήσουν ο πιστός και ο άπιστος, ο θερμός και 

ο χλιαρός, ο μετέχων 
ενεργά ή παθητικά 
στη ζωή της Εκκλησί-
ας, ότι ανήκουν στον 
καινούργιο κόσμο του 
Θεού, στον μεταμορ-
φωμένο κόσμο.
Η αμφίδρομη πορεία 

του Αναστασίου, από 
τη θεωρία στην πρά-
ξη και από την πράξη 
στη θεωρία, υποδη-
λώνει και αποτελεί 
δημιουργική στάση 
ζωής και διακονίας, 
αναδεικνύει την αρχι-
τεκτονική της ψυχής 
του, αλλά και μιαν 
αλήθεια βαθύτερη 
από τις πειραματικές αλήθειες. Μια ζώσα αλήθεια, στιγ-
μιαία, απόλυτη και, ταυτόχρονα, αιώνια.
«Άνθρωπος των πολλών πατρίδων». Ασφαλώς, δεν 

πρόκειται για τον χαρακτηρισμό ενός ανθρώπου απά-
τριδος ή γυρολόγου. Ο Αναστάσιος έκανε πατρίδα του 
κάθε χώρα, κάθε τόπο, όπου διακόνησε. Κι αυτό, διότι 
η διακονία του έγινε με πίστη, με χαρά και με πάθος. 
Τα έδωσε όλα για τον Χριστό. Κι έτσι η διακονία του 
σε πολλές χώρες απέκτησε χριστοκεντρικό περιεχόμε-
νο και οικουμενικό χαρακτήρα.
Σε κάθε τόπο που πήγαινε διακονούσε σαν να επρό-

κειτο να μείνει εκεί για όλη του τη ζωή, χωρίς να πι-
στεύει ότι κάποτε θα φύγει. Μέχρι που η Εκκλησία τον 
καλούσε σε έναν άλλο τόπο διακονίας και συχνά σε 
κάποια άλλη χώρα. Ειδικά στην Αλβανία κλήθηκε να 
διακονήσει σε ένα εντελώς «ξένο» περιβάλλον, πολλές 
φορές καθόλου φιλικό. Έτσι, ακριβώς, όλες οι χώρες 
απ’ όπου πέρασε έγιναν πατρίδες του. Κι ο ίδιος κατέ-
στη πράγματι ο «άνθρωπος των πολλών πατρίδων».
Ο χαρακτηρισμός αυτός αποκτά μεγαλύτερη σημασία, 

διότι έρχεται ως συνέχεια ενός άλλου χαρακτηρισμού, 
που απέδωσε στον Αρχιεπίσκοπο Αλβανίας νωρίτερα 
ο Rowan Williams, Πριμάτος (Προκαθήμενος) της Αγ-
γλικανικής Εκκλησίας, γράφοντας ότι ο Αναστάσιος 
αποτελεί «μαρτυρία των δώρων της Ανατολικής Εκ-
κλησίας σε ολόκληρο τον Χριστιανικό κόσμο» αναγνω-
ρίζοντας την προσφορά του στην Ανθρωπότητα και 
τον Χριστιανισμό (βλ. στο βιβλίο με τίτλο: «Looking 
East in Winter. Contemporary Thought and the Eastern 
Christian Tradition» («Ατενίζοντας την Ανατολή μέσα 
στον Χειμώνα. Σύγχρονη Σκέψη και Ανατολική Χριστια-
νική Παράδοση»), έκδ. Bloomsbury Continuum, 2021).
Αρχιεπίσκοπος Αναστάσιος: «μαρτυρία των δώρων 

της Ανατολικής Εκκλησίας σε ολόκληρο τον Χριστια-
νικό κόσμο», «άνθρωπος των πολλών πατρίδων» και 
«Διάκονος Χριστού σε χώρες πολλές». Χαρακτηρισμοί 
καθόλου τυχαίοι, μάλιστα δε όταν προέρχονται από μη 
Ορθοδόξους, γεγονός που αναδεικνύει το μέγεθος της 
προσωπικότητας ενός ανθρώπου που ξεπέρασε τα όρια 
της Ορθοδοξίας και μπόλιασε ολόκληρο τον Χριστιανι-
κό κόσμο.
Δοξάζουμε τον Θεό για το πέρασμά του από αυτή τη 

ζωή!
Ευχαριστούμε τον ίδιο για τη διακονία του!
Προσευχόμαστε στον Κύριο για την υγεία του!
Ας έχουμε όλοι την ευχή του!

Αρχιεπίσκοπος Αλβανίας Αναστάσιος – Ο άνθρωπος 
των πολλών πατρίδων

Σε ανακοίνωση του Συλλόγου Καρκινοπαθών Πιερίας αναφέρονται τα εξής:
Για ακόμη μια φορά, με μια απλή αλλά ουσιαστική κίνηση, το Σχολείο Δεύτερης Ευκαιρίας, υπό την διεύθυνση της κυρίας 

Χρυσαυγής Δριστά, αναγνωρίζοντας τις ανάγκες του Συλλόγου Καρκινοπαθών Πιερίας, προσέφερε ένα κιβώτιο φωτοτυπικό 
χαρτί Α4, δείχνοντας έμπρακτα με αυτόν τον τρόπο τη σημασία της αλληλεγγύης.
Αυτή η μικρή, αλλά σημαντική δωρεά, αποδεικνύει ότι ακόμη και η πιο απλή πράξη μπορεί να κάνει μεγάλη διαφορά.
Για τον Σύλλογο Καρκινοπαθών Πιερίας, κάθε προσφορά, μικρή ή μεγάλη, αποτελεί μια πολύτιμη ενέργεια υποστήριξης.
Με αυτή την πράξη, το Σχολείο Δεύτερης Ευκαιρίας αποδεικνύει ότι η αλληλεγγύη και η κοινωνική ευθύνη είναι βασικές αξίες 

που καλλιεργούνται στα σχολικά έδρανα.
Ευχαριστούμε θερμά!

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΑΡΚΙΝΟΠΑΘΩΝ ΠΙΕΡΙΑΣ

«Μια μικρή πρόσφορα με μεγάλη σημασία!»
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Με την Σμαρώ Γιαννούλη

Ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Πιερίας, κ. Κωνσταντίνος Πίτσιας συμμετείχε στην ετήσια εκδήλωση κοπής της βασιλόπιτας που διοργάνωσε το Επιμελητήριο Καβά-
λας, την Κυριακή 12 Ιανουαρίου 2025, στην αίθουσα εκδηλώσεων του ξενοδοχειακού συγκροτήματος «Lucy» στην Καβάλα.
Η εκδήλωση αποτέλεσε μια ευκαιρία για σύσφιξη σχέσεων μεταξύ των μελών της επιχειρηματικής κοινότητας και για την ανάδειξη των σημαντικών προοπτικών συ-

νεργασίας και ανάπτυξης.
Ο κ. Πίτσιας στον σύντομο χαιρετισμό του εξήρε τη συμβολή του Επιμελητηρίου Καβάλας στην ενίσχυση της τοπικής επιχειρηματικότητας και εξέφρασε τις ευχές του 

για ευόδωση των στόχων που έχουν τεθεί για τη νέα χρονιά.
Η εκδήλωση ολοκληρώθηκε με την καθιερωμένη κοπή της βασιλόπιτας, στην οποία συμμετείχαν πλήθος επιχειρηματιών, στελεχών και εκπροσώπων φορέων της περι-

οχής, ανταλλάσσοντας ευχές για ένα δημιουργικό και παραγωγικό 2025.

Η πρώτη πρόταση γάμου της νέας χρονιάς έφερε άρωμα… Πιερίας στο Βε-
ρολίνο. Ο Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών του Δήμου 
Πύδνας - Κολινδρού Στέλιος Χλεμές επέλεξε την αλλαγή του χρόνου για να 
κάνει την πιο ρομαντική κίνηση της ζωής του. Μπροστά σε πλήθος κόσμου 
και με τα φαντασμαγορικά πυροτεχνήματα να φωτίζουν τον ουρανό της γερ-
μανικής πρωτεύουσας, γονάτισε και ζήτησε από την αγαπημένη του Μαρία 
Λούκα να γίνει η σύντροφος της ζωής του.
Η στιγμή ήταν μαγική. Σύμφωνα με πληροφορίες, ο κ. Χλεμές είχε προ-

γραμματίσει την πρόταση νωρίτερα, εξασφαλίζοντας τη βοήθεια φίλων για 
να οργανώσει την έκπληξη. Η Μαρία, εμφανώς συγκινημένη, είπε το πολυπό-
θητο «ναι»!
Η ρομαντική 

ιστορία ήρθε στο 
φως της δημοσιό-
τητας όταν το ζευ-
γάρι μίλησε στην 
εκπομπή «Action 
Σαββατοκύριακο», 
όπου οι μελλόνυμ-
φοι περιέγραψαν 
την αξέχαστη 
εμπειρία, μεταφέ-
ροντας τα συναι-
σθήματά τους. 

Πραγματοποιήθηκε την Παρασκευή 10 Ιανουαρίου 2025 η κοπή της πρωτο-
χρονιάτικης πίτας του Ελληνικού Τμήματος της Ένωσης Ευρωπαίων Δημοσιο-
γράφων στο καφέ Άλσος, στο Πεδίο του Άρεως στην Αθήνα, με τη συμμετο-
χή πολλών συναδέλφων. 
Κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης, αποφασίστηκαν νέοι στόχοι για την ενί-

σχυση της δημοσιογραφικής ιδέας, ενώ με τη δημιουργία ομάδων εργασίας 
δρομολογήθηκαν δράσεις που στοχεύουν στη βοήθεια των δημοσιογράφων 
και την εξέλιξη του επαγγέλματος. Η βασιλόπιτα κόπηκε από την Πρόεδρο 
της Ένωσης Ευρωπαίων Δημοσιογράφων Σάγια Τσαουσίδου.

Φωτιά ξέσπασε σε ξενώνα στο Λιτόχωρο Πιερίας, το βράδυ της Παρασκευής 10 
Ιανουαρίου 2025. Στο σημείο έσπευσαν άμεσα δέκα πυροσβέστες με πέντε οχή-
ματα.
Η φωτιά έσβησε γρήγορα, αν και οι φλόγες είχαν αρχίσει να τυλίγουν τη στέγη 

του κτηρίου. Δεν αναφέρθηκαν τραυματισμοί, καθώς, εντός του ξενώνα, δεν 
υπήρχε κόσμος, όταν ξέσπασε η φωτιά, ωστόσο, σημειώθηκαν αρκετές υλικές 
ζημιές.

Πριν 42 χρόνια στο Δίον απέναντι από το μουσείο, ο καθηγητής πανεπιστημί-
ου, δικηγόρος και Υπουργός Γεωργίας (στην κυβέρνηση Ανδρέα Παπανδρέου) 
Κώστας Σημίτης.
Στη φωτογραφία ο αγρότης και Βουλευτής Πιερίας Γιώργος Τερζόπουλος 

(εκλέχθηκε 5 φορές 
Βουλευτής 1981-
1993), ο γιατρός 
Βουλευτής Τρικάλων 
Χρήστος Οικονόμου 
(Βουλευτής 1977-
2000, Υφυπουργός 
Υγείας), ο δικηγόρος 
Κώστας Παπαδόπου-
λος, τότε μέλος της 
Ν.Ε. ΠΑΣΟΚ, και ο δι-
κηγόρος Νίκος Παπα-
νικολάου, υπεύθυνος 
Νεολαίας ΠΑΣΟΚ.

Η Παναγιά του Ολύμπου ταξίδεψε από το Λιτόχωρο στην Πάφο. 
Συγκεκριμέ-

να, η Κλειώ 
Σωκράτους 
Καλαμπάκα 
δώρισε στον 
Μητροπολί-
τη Πάφου 
κ. Τυχικό 
Βρυώνη μια 
αγιογραφία 
της Παναγιάς 
Ολύμπου. 
Το έργο φι-
λοτέχνησε 
η εικαστικός 
Λουίζα Γκά-
λιου- Μπελο-
γιάννη.

Η Σμαρώ Γιαννούλη, δημοσιογράφος και ιδιοκτήτρια του ειδησεογραφικού site «Ο 
Ντελάλης» και της εφημερίδας «Ενημέρωση & Αγγελίες», πραγματοποίησε μια σειρά 
επαφών στην Αθήνα, με αφορμή την κοπή πίτας της Ένωσης Ευρωπαίων δημοσιογρά-
φων. 
Μια από τις συναντήσεις αφορούσε επίσκεψη στο γραφείο του Σάββα Χιονίδη, Γενικού 

Γραμματέα Αυτοδιοίκησης και Αποκέντρωσης, όπου συζήτησαν θέματα επικαιρότητας 
αλλά και ζητήματα του επαρχιακού τύ-
που καθώς ο κ. Χιονίδης, ως Βουλευ-
τής της ΝΔ το 2022, είχε εισηγηθεί το 
σχέδιο νόμου για τον έντυπο και ηλε-
κτρονικό τύπο και τη διαφάνειά του. 
Στη φωτογραφία διακρίνονται ο Γε-

νικός Γραμματέας Σάββας Χιονίδης, η 
Σμαρώ Γιαννούλη, ο Δημήτρης Ντού-
ρος και ο Κώστας Δημόπουλος, συνερ-
γάτες του κ. Χιονίδη στο Υπουργείο.


